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 I. BAġKAN TARAFINDAN MECLĠSĠN AÇILIġI 

 

 II. GEÇEN TOPLANTI TUTANAĞINDA MADDĠ HATA YAPILIP YAPILMADIĞININ 

GÖRÜġÜLMESĠ 

 

 III. MECLĠS ÜYELERĠNCE VERĠLECEK ÖNERGELERĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

 

 IV. BÜYÜKġEHĠR BELEDĠYE BAġKANI TARAFINDAN ÜST UNVANLI GÖREVLERE 

ATANAN PERSONELE ĠLĠġKĠN BĠLGĠLENDĠRME 

 

 1. 5216 sayılı BüyükĢehir Belediyesi Kanununun 22. maddesinin 1. fıkrasında "BüyükĢehir belediyesi 

personeli büyükĢehir belediye baĢkanı tarafından atanır. Personelden müdür ve üstü unvanlı olanlar ilk 

toplantıda büyükĢehir belediye meclisinin bilgisine sunulur." denilmektedir. Buna göre, Araç Bakım 

Onarım Dairesi BaĢkanı kadrosunda görev yapan Özkan DÖNMEZ Kalite ve Kurumsal GeliĢim 

Dairesi BaĢkanı kadrosuna, Bilgi ĠĢlem Dairesi BaĢkanı kadrosunda görev yapan Kadir YILDIZ Araç 

Bakım Onarım Dairesi BaĢkanı kadrosuna, Kalite ve Kurumsal GeliĢim Dairesi BaĢkanı kadrosunda 

görev yapan Ġbrahim YETMEN UlaĢım Yatırımları Dairesi BaĢkanı kadrosuna, UlaĢım Planlama 

Dairesi BaĢkanı kadrosunda görev yapan Sevcan TINAZTEPE Ġnsan Kaynakları ve Eğitim Dairesi 

BaĢkanı kadrosuna, Ġnsan Kaynakları ve Eğitim Dairesi BaĢkanı kadrosunda görev yapan Semih KÖK 

Destek Hizmetleri Dairesi BaĢkanı kadrosuna, Otobüs ĠĢletme Dairesi BaĢkanı kadrosunda görev yapan 

Mustafa Ceyhun MĠNARECĠ UlaĢım Planlama Dairesi BaĢkanı kadrosuna, MüĢteri Hizmetleri ve 

Kurumsal ĠletiĢim Dairesi BaĢkanı kadrosunda görev yapan Belma ÖZEġ Bilgi ĠĢlem Dairesi BaĢkanı 

kadrosuna, Daire BaĢkanı kadrosunda görev yapan Pınar MERĠÇ Hizmet ĠyileĢtirme Dairesi BaĢkanı 

kadrosuna, Memur Personel ġube Müdürü kadrosunda görev yapan Adnan Yavuz ÖZĠZMĠRLĠLER 

Ġdari ĠĢler ġube Müdürü kadrosuna, UlaĢım Genel Koordinasyon ġube Müdürü kadrosunda görev yapan 

Nurcan AKPULAT ĠztaĢıt ġube Müdürü kadrosuna atanmıĢtır. Mustafa Tunç SOYER Ġzmir 

BüyükĢehir Belediye BaĢkanı. (ESHOT-Ġnsan Kay. ve Eğt.Dai.BĢk.E.7573/E.119253) 

 

 V. BAġKANLIKTAN GELEN ÖNERGELERĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

 

 1. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesinin Birimleri arasında yeni bir düzenlemeye gereksinim duyulması 

nedeniyle yeniden hazırlanan “TeĢkilat ġeması”nın görüĢülmesi. (Memur Personel ġb. Müd. 

197101/E.120226) 

 

 2. 5216 sayılı BüyükĢehir Belediyesi Kanununun 20. maddesi doğrultusunda, Dokuz Eylül Üniversitesi 

Deniz Jeolojisi ve Jeofiziği bölümü Yüksek Lisans mezunu Alim MURATHAN DanıĢman olarak 

görevlendirildiğinden, adı geçene ödenecek brüt ücretin her türlü ödemeler dâhil BüyükĢehir Belediyesi 

Genel Sekreterine ödenen brüt aylık miktarının %75’ini geçmemek Ģartı ile ödenecek ücrete esas olmak 

üzere verilecek oranın Meclisimizce belirlenmesi hususunun görüĢülmesi. (Mem. Pers. ġb. 

Md.198535/E.121176) 
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 3. 5216 sayılı BüyükĢehir Belediyesi Kanununun 20. maddesi doğrultusunda, Utah Üniversitesi (ABD/ 

The University of Utah) Ekonomi bölümü Doktora mezunu Prof. Dr. Mehmet Ufuk TUTAN DanıĢman 

olarak görevlendirildiğinden, adı geçene ödenecek brüt ücretin her türlü ödemeler dâhil BüyükĢehir 

Belediyesi Genel Sekreterine ödenen brüt aylık miktarının %75’ini geçmemek Ģartı ile ödenecek ücrete 

esas olmak üzere verilecek oranın Meclisimizce belirlenmesi hususunun görüĢülmesi. (Mem. Pers. ġb. 

Md.198536/E.121172) 

 

 4. Ġmar ve Bayındırlık Komisyonunun 28/07/2020 tarihli raporunda ve dolayısıyla Belediye 

Meclisimizin 14/08/2020 tarihli ve 05.668 sayılı Kararında da sehven yazılan; “Bakanlık NİP-

35741969 işlem numarası olarak düzeltildiği şekliyle İmar ve Bayındırlık Komisyonumuzca oybirliğiyle 

uygun bulunmuştur.” ifadesinin “Bakanlık NİP-35741969 işlem numarası olmak üzere ve düzeltildiği 

şekliyle değişiklikle İmar ve Bayındırlık Komisyonumuzca oybirliğiyle uygun bulunmuştur.” Ģeklinde 

tashihi hususunun görüĢülmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.197327) 

  

 5. COVID-19 salgın hastalığının yayılmasının önlenmesine yönelik tedbirler kapsamında; sağlık 

hizmeti veren kamu ve özel sektöre ait tüm sağlık kurum ve kuruluĢlarında çalıĢan personelin ulaĢımını 

kolaylaĢtırmak amacıyla, 31/12/2020 tarihine kadar (bu tarih dâhil) Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile 

Belediye denetimindeki toplu ulaĢım araçlarından ücretsiz yararlanılması hususunun görüĢülmesi. 

(ESHOT-Strateji GeliĢ.Dai.BĢk.E.7442/E.116465) 

 

 6. Belediyemiz HemĢehri ĠletiĢim Merkezinde 27/02/2020 tarihli ve 79832 sayı ile kayıtlı elektronik 

posta baĢvurusuna konu; Menderes ilçesi, Orta Mahallesinde bulunan mevcut 1042 no’lu Sokağa “Köy 

Enstitüleri” isminin verilmesi talebinin görüĢülmesi. (Harita ve Cbs Dai.BĢk.197328) 

 

 7. Mülkiyeti Belediyemize ait, 31/08/2020 tarihinde süresi sona eren, Konak Mahallesi, Milli 

Kütüphane Caddesi No:41 Konak/ĠZMĠR adresindeki Konak Katlı Otoparkı’nın iĢletme hakkının, 

Belediye Meclisince belirlenecek süre ve bedel ile önerge eki Protokol hükümleri doğrultusunda 

ĠZELMAN A.ġ'ye devri hususunun görüĢülmesi. (Emlak Yön.Dai.BĢk.E.197320) 

 

 8. Mülkiyeti Belediyemize ait, 31/08/2020 tarihinde süresi sona eren, Bahariye Mahallesi, Latife Hanım 

Sokak No:5 KarĢıyaka/ĠZMĠR adresindeki otoparkın iĢletme hakkının, Belediye Meclisince 

belirlenecek süre ve bedel ile önerge eki Protokol hükümleri doğrultusunda ĠZELMAN A.ġ'ye devri 

hususunun görüĢülmesi. (Emlak Yön.Dai.BĢk.E.197314) 

 

 9. Mülkiyeti Belediyemize ait, 31/08/2020 tarihinde süresi sona eren, Bostanlı Mahallesi, ġehitler 

Bulvarı No:167 KarĢıyaka/ĠZMĠR adresindeki katlı otoparkın iĢletme hakkının, Belediye Meclisince 

belirlenecek süre ve bedel ile önerge eki Protokol hükümleri doğrultusunda ĠZELMAN A.ġ'ye devri 

hususunun görüĢülmesi. (Emlak Yön.Dai.BĢk.E.197315) 

 

 10. Mülkiyeti Belediyemize ait, 31/08/2020 tarihinde süresi sona eren, Fatih Mahallesi, BirleĢmiĢ 

Milletler Caddesi No:48/A Konak/ĠZMĠR adresindeki otoparkın iĢletme hakkının, Belediye Meclisince 

belirlenecek süre ve bedel ile önerge eki Protokol hükümleri doğrultusunda ĠZELMAN A.ġ'ye devri 

hususunun görüĢülmesi. (Emlak Yön.Dai.BĢk.E.197317) 

 

 11. Mülkiyeti Belediyemize ait, 31/08/2020 tarihinde süresi sona eren, Bahriye Üçok Mahallesi, 1836 

Sokak No:40 KarĢıyaka/ĠZMĠR adresindeki yeraltı otoparkının iĢletme hakkının, Belediye Meclisince 

belirlenecek süre ve bedel ile önerge eki Protokol hükümleri doğrultusunda ĠZELMAN A.ġ'ye devri 

hususunun görüĢülmesi. (Emlak Yön.Dai.BĢk.E.197319) 

 

 12. Mülkiyeti Belediyemize ait, 31/08/2020 tarihinde süresi sona eren, Alsancak Mahallesi, 1475 Sokak 

No:2A Konak/ĠZMĠR adresindeki Alsancak Katlı Otoparkı’nın iĢletme hakkının, Belediye Meclisince 

belirlenecek süre ve bedel ile önerge eki Protokol hükümleri doğrultusunda ĠZELMAN A.ġ'ye devri 

hususunun görüĢülmesi. (Emlak Yön.Dai.BĢk.E.197321) 

 

 13. Mülkiyeti Belediyemize ait, 31/08/2020 tarihinde süresi sona eren, Ergene Mahallesi, 554 Sokak 

No:5 Bornova/ĠZMĠR adresindeki Bornova Katlı Otoparkı’nın iĢletme hakkının, Belediye Meclisince 
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belirlenecek süre ve bedel ile önerge eki Protokol hükümleri doğrultusunda ĠZELMAN A.ġ'ye devri 

hususunun görüĢülmesi. (Emlak Yön.Dai.BĢk.E.197313) 

 

 14. Mülkiyeti Belediyemize ait, 31/08/2020 tarihinde süresi sona eren, Mimar Sinan Mahallesi, 9 Eylül 

Meydanı No:9/70 Konak/ĠZMĠR adresindeki Kültürpark Yeraltı Otoparkı’nın iĢletme hakkının, 

Belediye Meclisince belirlenecek süre ve bedel ile önerge eki Protokol hükümleri doğrultusunda 

ĠZELMAN A.ġ'ye devri hususunun görüĢülmesi. (Emlak Yön.Dai.BĢk.E.197316) 

 

 15. Mülkiyeti Belediyemize ait, 31/08/2020 tarihinde süresi sona eren, Akdeniz Mahallesi, Mimar 

Kemalettin Caddesi No:7/1001 Konak/ĠZMĠR adresindeki katlı otoparkın iĢletme hakkının, Belediye 

Meclisince belirlenecek süre ve bedel ile önerge eki Protokol hükümleri doğrultusunda ĠZELMAN 

A.ġ'ye devri hususunun görüĢülmesi. (Emlak Yön.Dai.BĢk.E.197322) 

 

 16. Mülkiyeti Belediyemize ait, 31/08/2020 tarihinde süresi sona eren, Sakarya Mahallesi, Akçay 

Caddesi No:33 Gaziemir/ĠZMĠR adresindeki otoparkın iĢletme hakkının, Belediye Meclisince 

belirlenecek süre ve bedel ile önerge eki Protokol hükümleri doğrultusunda ĠZELMAN A.ġ'ye devri 

hususunun görüĢülmesi. (Emlak Yön.Dai.BĢk.E.197318) 

 

 17. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile Devlet Tiyatroları Opera ve Balesi ÇalıĢanları YardımlaĢma Vakfı 

(TOBAV) arasında karĢılıklı yükümlülükler ve koĢulları belirlemesi amacıyla imzalanmak üzere 

hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “Protokol”ün görüĢülmesi. (Kültür ve Sanat Dai.BĢk.E.190362) 

 

 18. VatandaĢlarımızın mağdur olmaması için ilçe bazında arızalı olan, plakaları daha sonra belirlenecek 

kara taĢıtı ve iĢ makinelerinin bakım onarımlarının Belediyemiz tarafından bedelsiz olarak yapılarak 

faal hale getirilmesi ve aynı zamanda söz konusu araçların bulunduğu ilçedeki BüyükĢehir Belediyesi 

hizmetlerinde de kullanılabilmesine yönelik, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi BaĢkanlığı ile Seferihisar 

Belediye BaĢkanlığı arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “Ortak Hizmet 

Protokolü”nün yapılabilmesi ve giderlerinin Makine Ġkmal Bakım ve Onarım Dairesi BaĢkanlığı 

Otomotiv ġube Müdürlüğü Bütçesinin 03.7.3.03 ve 03.7.3.04 bütçe kodlarından ödenebilmesi 

hususunun görüĢülmesi. (Makine Ġkm.Bkm.ve Onr.Dai.BĢk.E.190371) 

 

 19. “Karabağlar Ġlçesi Bozyaka Mahallesi, 5714/1 Sokak ile 3771/2 Sokak KesiĢiminde Yapılması 

Planlanan Dere Üzeri Karayolu Köprüsü Yaptırılması ĠĢi” kapsamında proje alanında bulunan yüksek 

gerilim havai hat Ģebekesinin deplase edilmesine yönelik, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile GDZ 

Elektrik Dağıtım A.ġ. ile hazırlanan önerge ekinde yer alan Deplase/Ġptal Protokolü’nün görüĢülmesi. 

(UlaĢım Dai.BĢk.E.184814)  

 

 20. Belediye Meclisimizin 15/08/2019 tarihli ve 05.657 sayılı Kararı ile kabul edilen ve Sosyal 

Hizmetler Dairesi BaĢkanlığınca revize edilerek, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile Ġzmir Kitap ve 

Kırtasiyeciler Esnaf Odası arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “ĠĢ Birliği 

Protokolü”nün görüĢülmesi. (Sosyal Hiz. Dai.BĢk.E.197312) 

 

 21. Belediyemizce yürütülmekte olan Ġzmir Tarih Projesi kapsamında, Ġzmir 1 Numaralı Kültür 

Varlıklarını Koruma Bölge Kurulunca onaylanan Projelere konu; “Namazgah Hamamı Restorasyon 

Tadilat Projesi Yapım ĠĢi'', ''Kestanepazarı ġadırvanı Bakım ve Onarım ĠĢi'' ve ''Uray ÇeĢmesi Bakım ve 

Onarım ĠĢi''nin yenileme alanında kalması sebebiyle ihaleye çıkılabilmesi için “Namazgah Hamamı 

Restorasyon Tadilat Projesi, Kestanepazarı ġadırvanı Bakım Onarım Raporu ve Uray ÇeĢmesi Bakım 

Onarım Raporu”nun onaylanması hususunun görüĢülmesi. (Etüd ve Projeler Dai.BĢk.E.184815) 

 

 22. Belediyemizce yürütülmekte olan Ġzmir Tarih Projesi kapsamında, Ġzmir 1 Numaralı Kültür 

Varlıklarını Koruma Bölge Kurulunca onaylanan Projeye konu; "Konak Ġlçesi, Ahmetağa Mahallesi, 

291 Ada, 1 Parselde Kayıtlı AlipaĢa ġadırvanının Restorasyonu Yapım ĠĢi"nin, yenileme alanında 

kalması sebebiyle ihaleye çıkılabilmesi için "Konak Ġlçesi, Ahmetağa Mahallesi, 291 Ada, 1 Parselde 

Kayıtlı AlipaĢa ġadırvanının Rölöve, Restitüsyon ve Restorasyon Projeleri"nin onaylanması hususunun 

görüĢülmesi. (Etüd ve Projeler Dai.BĢk.E.187188) 
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 23. 22/02/2018 tarihli ve 30340 sayılı Resmi Gazete’de yayımlanarak 15/09/2018 tarihinde yürürlüğe 

giren Otopark Yönetmeliğinin Geçici 4. madde uygulamasının 31/12/2020 tarihine kadar uzatıldığı 

dikkate alındığında, 15/09/2018 tarihinde yürürlüğe giren Otopark Yönetmeliği ile Ġzmir BüyükĢehir 

Belediye Meclisinin 11/02/2019 tarihli ve 97509404.301.05.106 sayılı Kararıyla onaylanan, Ġzmir 

BüyükĢehir Belediyesi Otopark Yönetmeliği Uygulama Esaslarına göre düzenlenecek yapı ruhsatı 

iĢlemlerinde uygulanmak üzere, Bayraklı ilçesi, BY-16 ve BY-19 Bölgesel Otopark Alanlarında 

uygulanacak yeni birim Otopark Bedelleri ile Urla ilçesi ilave (Gülbahçe Mahallesi) UR-23, UR-24, 

UR 25 ve UR-26 no’lu Bölgesel Otopark Alan Sınırları ve Birim Otopark Bedellerine yönelik, önerge 

ekinde yer alan Mevcut Durum ve Gruplama Oranları Tabloları ile Otopark Bölgeleme Haritalarının 

incelenmesi. (Yapı Kont. Dai.BĢk.E.196194)  

 

 24. Belediyemiz yatırımı olan “Ġl Sınırları Ġçindeki UlaĢım Yollarında Asfalt Kaplanması, Yol ve ĠnĢaat 

Bakım Onarım ve Yenileme Yapılması ĠĢi” kapsamında, “Menemen ilçesi, 1. Cadde Üzeri Bisiklet Yolu 

ve Kaldırım Düzenleme ÇalıĢmaları ĠĢi”nde yol güzergâhında kalan, Türk Telekom’a ait haberleĢme 

hattının deplasmanları Türk Telekom tarafından yapılmıĢ olup, söz konusu deplasman bedelinin 

ödenmesi talebinin görüĢülmesi. (Fen ĠĢl. Dai.BĢk.E.197323) 

 

 25. Buca Belediye Meclisinin; Buca Belediyesi 2020 Mali Yılı Gider Bütçesinin önerge eki tabloda 

belirtilen tertiplerine 5.500.000,00-TL aktarma yapılmasına yönelik, 07/08/2020 tarihli ve 2020/97 

sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢl. ve Kararlar Dai.BĢk.E.190375) 

 

 26. Balçova Belediye Meclisinin; Balçova Belediyesi Sosyal Yardım ĠĢleri Müdürlüğüne 250.000,00-

TL aktarma yapılmasına yönelik, 10/08/2020 tarihli ve 46 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢl. ve 

Kararlar Dai.BĢk.E.190373) 

 

 27. Balçova Belediye Meclisinin; Balçova Belediyesi Ġmar Müdürlüğüne 1.405.000,00-TL aktarma 

yapılmasına yönelik, 10/08/2020 tarihli ve 45 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢleri ve Kararlar 

Dai.BĢk.E.195308) 

 

 28. Bergama Belediye Meclisinin; Bergama Belediyesi Temizlik ĠĢleri Müdürlüğüne 1.000.000,00-TL 

aktarma yapılmasına yönelik, 06/08/2020 tarihli ve 20/77 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢleri ve 

Kararlar Dai.BĢk.E.195307) 

  

 29. Bornova Belediye Meclisinin; Bornova Belediyesi Tiyatro Müdürlüğü ve Fen ĠĢleri Müdürlüğünden 

toplam 5.641.654,25-TL'lik ödeneğin önerge eki listede belirtilen harcama kalemlerine; Tiyatro 

Müdürlüğünün Harcama Kaleminden 391.049,28-TL'lik ödeneğin Personel Giderleri Kalemine 

aktarılmasına yönelik, 05/08/2020 tarihli ve 175 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢleri ve Kararlar 

Dai.BĢk.E.190360) 

 

 30. Bornova Belediye Meclisinin; Bornova Belediyesi 2020 yılı için “Proje Tetkik Ücreti”nin Tribün 

adet baĢına 250.000,00-TL (KDV dâhil)” olarak belirlenmesine yönelik, 05/08/2020 tarihli ve 174 sayılı 

Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢleri ve Kararlar Dai.BĢk.E.190359) 

 

 31. Bayındır Belediye Meclisinin; Bayındır Belediyesi Fen ĠĢleri Müdürlüğüne önerge eki tabloda 

belirtilen tertiplerine toplam 2.250.000,00-TL aktarma yapılmasına yönelik, 07/08/2020 tarihli ve 120 

sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢleri ve Kararlar Dai.BĢk.E.197326) 

 

 32. Karaburun Belediye Meclisinin; Karaburun Belediye BaĢkanlığı Hesabına aktarıldığı tespit edilen, 

ek finansman kaynağı olarak alınan iç borçlanmanın (2.190.000-TL) Karaburun Belediyesi muhasebe 

hesaplarında bulunan, “300 hesap kodu diğer bankalardan alınan krediler” hesaplarına alınması ve 

Karaburun Belediyesi 2020 Mali Yılı Bütçesindeki ilgili kalemine toplam 1.500.000-TL ek ödenek 

verilmesine yönelik, 07/08/2020 tarihli ve 82 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢleri ve Kararlar 

Dai.BĢk.E.197325) 

 

 33. ÖdemiĢ Belediye Meclisinin; 2020 Yılı Ücret Tarifesinin (KDV dâhil) 19,00-TL/saat olarak 

belirlenmesine yönelik, 06/07/2020 tarihli ve 55 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢleri ve Kararlar 
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Dai.BĢk.E.190361) 

 

 34. Belediye Meclisimizin 12/10/2015 tarihli ve 05.980 sayılı Kararıyla uygun görülerek onanan, 

Belediyemizin 2015-2020 Yıllarını kapsayan 9. BeĢ Yıllık Ġmar Programının süresi tamamlanmak üzere 

olduğundan, 9. BeĢ Yıllık Ġmar Programındaki konulardan dönemi içinde gerçekleĢtirilemeyen konular 

ile 2015-2020 yılları arasında imar programına ek olarak alınan konuların gerçekleĢtirilemeyenlerinin 

aktarılmasıyla ve imar planında yapılan değiĢiklikler ile imar planından kaldırılmıĢ olan konuların da 

programdan çıkarılmasıyla yeniden hazırlanan Belediyemizin 2020-2025 yıllarını kapsayan 10. BeĢ 

Yıllık Ġmar Programının görüĢülmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.197329) 

 

 35. Yürürlükteki 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planında, MithatpaĢa Caddesinde kalması nedeniyle 

taĢınmaz malikleri tarafından, Belediyemize uzlaĢma baĢvurusunda bulunulan, Konak ilçesi, 1. 

Karantina Mahallesi, 719 ada, 8 parselin kısmen kamulaĢtırılması amacıyla, Belediyemizin 2015-2020 

Yıllarını kapsayan 9. BeĢ Yıllık Ġmar Programına ek olarak alınması hususunun görüĢülmesi. (Ġmar ve 

ġehircilik Dai.BĢk.E.190367) 

 

 36.Yürürlükteki 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planında MithatpaĢa Caddesinde kalması nedeniyle 

taĢınmaz malikleri tarafından, Belediyemize uzlaĢma baĢvurusunda bulunulan, Konak ilçesi, 1. 

Karantina Mahallesi, 725 ada, 30 parselin kısmen kamulaĢtırılması amacıyla, Belediyemizin 2015-2020 

Yıllarını kapsayan 9. BeĢ Yıllık Ġmar Programına ek olarak alınması hususunun görüĢülmesi. (Ġmar ve 

ġehircilik Dai.BĢk.E.190368) 

 

 37. Ġzmir Tarih Projesi kapsamında kalan ve Bakanlar Kurulu Kararı ile yenileme alanı ilan edilen; 

Konak ilçesi, Alireis Mahallesi, 1563 ada, 18 parselin 220 m²'lik kısmının Belediyemizce 

kamulaĢtırılması amacıyla Belediyemizin 2015-2020 yıllarını kapsayan 9. BeĢ Yıllık Ġmar Programına 

ek olarak alınması hususunun görüĢülmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.190369) 

 

 38. Çiğli ilçesi, Küçük Çiğli Mahallesi 33570 ada, 26 parsel ile 16 ve 17 parseldeki kayıtlı 

taĢınmazların bir kısmının Akaryakıt+Servis Ġstasyonu Alanı (LPG Ġstasyonu yer alabilir) olarak 

belirlenmesine iliĢkin parsel maliklerince hazırlatılan, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢiklik 

önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.197335) 

 

 39. Selçuk ilçesi, Atatürk Mahallesi, 3533 ada, 1, 6, 7 numaralı parsellerde, söz konusu parsel malikinin 

talebine istinaden ilgili plan müellifince hazırlanan parsellerin "TĠCK" (Ticaret-Konut Alanı) olarak 

belirlenmesine yönelik, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.190370) 

 

 40. ĠZSU Genel Müdürlüğünün 01/07/2020 tarihli ve 34330 sayılı yazısı doğrultusunda; Menderes 

ilçesi, Tekeli Mahallesi, 24 ada, 36 parselde, mevcut imar planlarında ĠZSU Hizmet Tesislerinin yer 

alacağı “Belediye Hizmet Alanı” olarak belirlenen alanın kuzeye doğru geniĢletilmesine yönelik 

hazırlanan, 1/5000 ölçekli Ġlave Nazım Ġmar Planı ile 1/1000 ölçekli Ġlave Uygulama Ġmar Planı ve 

DeğiĢikliği önerileri. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk. E.187189) 

 

 41.  Bayraklı Belediye Meclisinin 01/07/2020 tarihli ve 61 sayılı Kararı ile uygun görülen; Yamanlar 

Mahallesinde 26M-4b pafta, 25432 ada, 2 parselin güneyinde kalan kamuya terkli alanda bulunan ve 

yürürlükteki 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planında ''Park'' olarak belirlenmiĢ alan içerisine 6.00 m x 

3.00 m ebadında toplam 18.00 m²’lik “Trafo Alanı” belirlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama 

Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.190366) 

 

 42. Urla Belediye BaĢkanlığının 27/07/2020 tarihli ve E.17798 sayılı yazısı ile Belediyemize iletilen; 

KuĢçular Mahallesi, 200 ada, 1 parselin kuzeyinde bulunan 7.00 m x 3.00 m ebadında toplam 21.00 

m²’lik “Trafo Alanı”  belirlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. 

(Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.184813) 

 

 43. Urla Belediye BaĢkanlığının 29/07/2020 tarihli ve 18113 sayılı yazı ile Belediye BaĢkanlığımıza 

iletilen; Torasan Mahallesi, 2970 ada, 1 parselin “Konut Alanı” ve “Yol” olarak planlı kısmının “Yol” 
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ve “Otopark” olarak belirlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. 

(Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.197330) 

 

 44. Seferihisar Belediye Meclisinin 03/03/2020 tarihli ve 23 sayılı Kararı ile uygun görülen; Doğanbey 

Mahallesi, 430 ada, 1 parselin batısında kalan kamuya terkli alanda bulunan ve yürürlükteki 1/1000 

ölçekli Uygulama Ġmar Planında “Park” olarak belirlenmiĢ alan içerisine, 7.00 m x 3.00 m ebadında 

toplam 21.00 m²’lik “Trafo Alanı” belirlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı 

DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.190365) 

 

 45. Seferihisar Belediye Meclisinin 09/10/2019 tarihli ve 120 sayılı Kararı ile uygun görülen; 

Çolakibrahim Mahallesi, 536 ada 1, 21 ve 25 parsellere yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama 

Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.197332) 

 

 46. Seferihisar Belediye Meclisinin 04/03/2019 tarihli ve 19 sayılı Kararı ile uygun görülen; Turabiye 

Mahallesi, 172 ada 25, 27, 28, 29, 30, 31, 32, 33, 49, 50 parseller ile 185 ada 3, 4, 5, 6, 7, 9, 11, 12, 13, 

15, 16, 17, 18, 19, 20, 21 parsellere yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği 

önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.197333) 

 

 47. Seferihisar Belediye Meclisinin 10/07/2020 tarihli ve 54 sayılı Kararı ile uygun görülen; Camikebir 

Mahallesinde, “Park Alanı” içerisinde 4 m x 4 m ebatlarında 1 (bir) adet “Regülatör Alanı” amaçlı, 

1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.197334) 

 

 48. Belediye Meclisimizin 15/08/2018 tarihli ve 05.939 sayılı Kararı ile uygun bulunarak onanan; 

Seferihisar ilçesi, Tepecik Mahallesi, 1/1000 ölçekli Doğu Akarca Bölgesi Revizyon ve Ġlave Uygulama 

Ġmar Planında, Hazineye ait 327 ada, 2 parselin bir kısmında "E:0,50 Yençok:2 Kat YapılaĢma KoĢullu 

Belediye Hizmet Alanı" Plan Kararından kalan alanın, Mekânsal Planlar Yapım Yönetmeliğinin Ek-1d 

Uygulama Ġmar Planı Gösterimleri Açıklamalar kısmında "Belediye Hizmet Alanı kapsamında kalan 

kullanımlarından uygulama imar planında belirlenecek kullanım parantez içinde belirtilir." hükmü 

kapsamında YapılaĢma KoĢulları değiĢtirilmeden "Belediye Hizmet Alanı (Atıksu Terfi Merkezi)" 

olarak belirlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. 

(Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.197337) 

 

 49. ÇeĢme Belediye Meclisinin 07/07/2020 tarihli ve 60 sayılı Kararı ile uygun görülen; Ġnönü 

Mahallesi, 262 ada, 7 ve 43 no’lu parsellere yönelik, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı doğrultusunda 

hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.197331) 

 

 50. Foça Belediye Meclisinin 04/11/2019 tarihli ve 184 sayılı Kararı ile uygun görülen;                                     

Foça Deniz Üs KıĢlasına ait Belediye Meclisimizin 11/06/2018 tarihli ve 05.728 sayılı Kararı ile 

onaylanan Nazım Ġmar Planı doğrultusunda hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı önerisi. 

(Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.197336) 

 

VI. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN ÖNERGELERĠN GÖRÜġÜLMESĠ 
 

1. ESHOT Genel Müdürlüğünün 12/08/2020 tarihli ve 4 sayılı Önergesinde, Plan ve Bütçe – Tüketiciyi 

Koruma Komisyonlarının 13/08/2020 tarihli Komisyon Raporunda ve dolayısıyla Belediye 

Meclisimizin 14/08/2020 tarihli ve 05.631 sayılı Kararında da sehven yazılan; 01/09/2020 tarihinden 

geçerli Bilet 35 tarifesinde yer alan; “3 Binişlik Bilet Bedeli 14,30-TL” ifadesinin “3 Binişlik Bilet 

Bedelinin 14,00-TL” Ģeklinde tashihi hususunun görüĢülmesi. (ESHOT-Strateji 

GeliĢ.Dai.BĢk.E.7826/E.122178) 

 

2. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Yapı ĠĢleri Dairesi BaĢkanlığı tarafından hazırlanan “Yapı ĠĢleri Dairesi 

BaĢkanlığı ÇalıĢma Usul ve Esasları Hakkında Yönetmelik Taslağı”nın görüĢülmesi. (Yapı 

ĠĢl.Dai.BĢk.E.200270) 

 

3. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Ġklim DeğiĢikliği ve Çevre Koruma Kontrol Dairesi BaĢkanlığı 
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tarafından hazırlanan “Ġklim DeğiĢikliği ve Çevre Koruma Kontrol Dairesi BaĢkanlığı ÇalıĢma Usul ve 

Esasları Hakkında Yönetmelik Taslağı”nın görüĢülmesi. (Ġklim DeğiĢikliği ve Çev. Kor. 

Kont.Dai.BĢk.E.184818) 

 

4. Konak ilçesi, Selimiye Mahallesi, 480 ada, 37 parsel no’lu taĢınmazın malikleri tarafından Ġzmir 7. 

Asliye Hukuk Mahkemesinin 2016/38 Esas ve 2017/453 sayılı Kararının, ilgili Tapu Müdürlüğünde 

uygulatılması sonucu ifrazen oluĢan 480 ada, 47 parseldeki (2,58 m² x 10.588,00-TL=27.317,04-TL) 

Jeff PRĠMUS'a ait 9/335 hisse ile 480 ada, 47 parseldeki (2,58 m² x 10.588,00-TL=27.317,04-TL) 

Henriet LEVĠ'ye ait 9/335 arsa paylarının, yol olarak terkini ve her türlü takyidattan ari olarak 

Belediyemize rızaen devretmeleri karĢılığında toplam (5,16 m² x 10.588,00=54.634,08-TL) 54.634,08-

TL kamulaĢtırmasız el atma bedelinin tarafına ödenmesi veya ödenmemesi hususunun görüĢülmesi. 

(Emlak Yön. Dai.BĢk.E.200254) 

 

5. Sosyal Hizmetler Dairesi BaĢkanlığına bağlı Sosyal Hizmetler ġube Müdürlüğünün çalıĢmalarına 

esas olmak üzere, I. Hukuk MüĢavirliğinin görüĢü alınarak düzenlenerek Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi 

ile Hatuniye Ġlim Yayma ve Ġsrafı Önleme Derneği arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge 

ekinde yer alan “Protokol”ün görüĢülmesi. (Sosyal Hiz.Dai.BĢk.E.200246) 

 

6. Ġzmir Tarihi Kent Merkezinin UNESCO Dünya Miras Listesine dâhil edilmesinde ilk adım olan 

Geçici Listeye girmesinin ardından, Alan Yönetim Planının hazırlanması, uygulaması ve UNESCO 

Dünya Miras Listesi adaylık dosyasının hazırlanmasına yönelik, Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanlığı 

ile (TARKEM) Tarihi Kemeraltı ĠnĢ. Yat. Tic. A.ġ. arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge 

ekinde yer alan “Protokol”ün görüĢülmesi. (Etüd ve Prj.Dai.BĢk.E.200259) 

 

7. Konak ilçesi, Kemeraltı Bölgesi Altyapı Ortak Hizmet Kanalı Uygulama Projesi kapsamında, Havra 

Sokakta yapılacak düzenleme için K-573 C, E, F, G kollarındaki deplase iĢlemi nedeniyle Ġzmir 

BüyükĢehir Belediye BaĢkanlığı ile GDZ Elektrik Dağıtım A.ġ. arasında imzalanmak üzere hazırlanan 

ve önerge ekinde yer alan “Protokol”ün görüĢülmesi. (Etüd ve Prj.Dai.BĢk.E.200260) 

 

8. S.S Gereli Köyü Tarımsal Kalkınma Kooperatifinin talebi doğrultusunda, üreticinin sütünün iĢlenmiĢ 

ürün haline dönüĢtürülmesi, daha kaliteli sağlıklı ürün elde edilebilmesi adına gerektiği zaman sütün 

beklemesi için 15.000 litre kapasiteli Süt Ġzole (Bekletme) Tankı ihtiyacına yönelik, Ġzmir BüyükĢehir 

Belediye BaĢkanlığı ile S.S. Gereli Köyü Tarımsal Kalkınma Kooperatifi arasında imzalanmak üzere 

hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “Protokol”ün görüĢülmesi. (Tarımsal Hiz.Dai.BĢk.E.200262) 

 

9. Mülkiyeti Belediyemize ait olan, Fahrettin Altay Mahallesi, MithatpaĢa Caddesi No: 1175 Ece 

Apartmanı Daire:21 Karabağlar ve Bostanlı Mahallesi 2009 Sokak No:19 Daire:2 KarĢıyaka 

adreslerinde bulunan taĢınmazların Misafirhane olarak kullanılması ve misafirhaneler için önerge 

ekinde yer alan 2020 Yılı Ücret Tarifesine istinaden Mali Hizmetler Dairesi BaĢkanlığı tarafından Ġdari 

ĠĢler ġube Müdürlüğü gelir bütçesine gelir tarifelerinin eklenmesi hususlarının görüĢülmesi. (ĠĢletme ve 

Des.Dai.BĢk.E.200250) 

 

10. UlaĢım Planlama ġube Müdürlüğü talebi doğrultusunda; 15 adet Elektrikli Bisiklet satın alınması ve 

elektrikli bisikletlerin T-Cetveline eklenebilmesine yönelik için 13/03/2020 tarihli ve 05.330 sayılı 

Meclis Kararı kapsamında yapılan ihalede geçerli teklifin çıkmaması ve bu nedenle ihalenin iptal 

edilmesi üzerine; UlaĢım Planlama ġube Müdürlüğü sürdürülebilir ulaĢım ve ulaĢımda entegrasyon 

çalıĢmalarında kullanılmak üzere “3 adet 3 Tekerlekli Elektrikli Gezi Bisikleti, 5 adet 3 Tekerlekli 

Elektrikli Bisiklet Taksi, 2 adet 3 Tekerlekli Ön Kutulu Elektrikli Bisiklet (kargo bisiklet) ve 10 adet 2 

Tekerlekli Elektrikli Bisiklet olmak üzere toplamda 20 adet Elektrikli Bisiklet alınması talebini iletmiĢ 

olup, mevcut Meclis Kararımıza ilave 5 adet Elektrikli Bisiklet ile, toplam 20 adet Elektrikli Bisikletin 

Makine Ġkmal Bakım ve Onarım Dairesi BaĢkanlığımızca Makine Ġkmal ġube Müdürlüğümüzün 

06.1.4.01 Kara TaĢıtı Alımları bütçe kodundan satın alınması ve T-Cetveline eklenmesi hususlarının 

görüĢülmesi. (Makine Ġkm.Bak.On.Dai. BĢk. E.200263) 

 

11. ÇeĢme Belediye Meclisinin; ÇeĢme Belediyesi 2020 Mali Yılı Bütçesinde Satın Alınacak TaĢıtlar 

Cetvelinde bulunan “T11A-OTOBÜS (Sürücü dâhil en az 27 kiĢilik en fazla 40 kiĢilik)” olarak 
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alınması düĢünülen aracın “T11B-OTOBÜS (Sürücü dâhil en az 41 kiĢilik)” olarak değiĢtirilmesi ve T 

Satın Alınacak TaĢıtlar Cetveline eklenmesine yönelik, 01/09/2020 tarihli ve 2020/6-85 sayılı Kararının 

görüĢülmesi. (Yazı ĠĢl. ve Kar. Dai. BĢk.E.200248) 

 

12. ÇeĢme Belediye Meclisinin; Ġzmir BüyükĢehir Belediyesine 13/07/2020 tarihli ve 5219 sayılı yazı 

ile maddi hata yapılarak gönderildiği anlaĢılan 2020/5-72 sayılı ÇeĢme Belediyesi Meclis Kararının 

iptal edilerek, 4. Dereceli Etüd Proje Müdürlüğü Bütçesinin yerine ihdas edilen 4. Dereceli Tarımsal 

Hizmetler Müdürlüğü Bütçesine önerge eki tabloda belirtildiği Ģekilde toplam 1.448.948,09-TL aktarma 

yapılmasına yönelik,  01/09/2020 tarihli ve 2020/6-84 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢl. ve Kar. 

Dai. BĢk.E.200247) 

 

13. Tire Belediye Meclisinin; Tire Belediyesi 2020 Mali Yılı Bütçesinde görülen ihtiyaç üzerine önerge 

ekinde belirtilen aktarma listesindeki tertipler arasında toplam 678.500,00-TL aktarma yapılmasına 

yönelik, 05/08/2020 tarihli ve 79 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢl. ve Kar. Dai. BĢk.E.200249) 

 

14. Seferihisar ilçesi, Düzce Mahallesi, 286 ada, 1 parselde “Akaryakıt ve Servis Ġstasyonu” 

yapılmasına yönelik, parsel malikince hazırlatılarak Belediye BaĢkanlığımıza iletilen, anılan parselin 

büyük kısmının “Akaryakıt ve Servis Ġstasyonu Alanı” olarak belirlenmesi ve ĠZSU Genel 

Müdürlüğünün 27/12/2019 tarihli ve 95324 sayılı yazısı kapsamında alandan geçen Dere hattının plana 

iĢlenerek membaya kadar uzatılmasına iliĢkin, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. 

(Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.200266) 

 

15. Urla ilçesi, Uzunkuyu Mahallesi, L17a22a pafta 146 ada, 2 no’lu parselin “Akaryakıt+LPG+Servis 

Ġstasyonu” olarak belirlenmesine yönelik, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı önerisi. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.200253) 

 

16. Menderes ilçesi, Altıntepe Mahallesinde, 2020 ada 1, 2, 5 ve 6 no’lu parselleri kapsayan ve 

yürürlükteki imar planında “Belediye Hizmet Alanı” olarak belirlenen imar adasının bir kısmında, 

Gölcükler Mahallesi, 622 ada 2 ve 3 no’lu parsellerdeki “Belediye Hizmet Alanı”nın büyütülmesine 

yönelik plan önerisinde azaltılan yeĢil alan miktarına eĢdeğer yeĢil alan ayrılması amacıyla hazırlanan, 

1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.200251) 

 

 

17. Belediye Meclisimizin 15/11/2019 tarihli ve 05.1025 sayılı Kararı ile değiĢiklikle kabul edilerek 

onanan; Urla ilçesi, Gülbahçe Mahallesi ve Karapınar Mevkii 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planına 

askı süresi içinde yapılan itirazlardan, Urla Belediye BaĢkanlığının 19/06/2020 tarihli ve E.14354 sayılı 

yazısı ekinde Belediye BaĢkanlığımıza iletilen; 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik 

önerilerinin, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı kapsamında değiĢiklik gerektirecek hususlar içerdiği 

tespit edilen ve bu kapsamda hazırlanan, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢiklikleri. (Ġmar ve 

ġehircilik Dai.BĢk.E.200264) 

 

18. Seferihisar ilçesi, 289 ada, 24 parselin kullanım kararının “Tarım Alanı” olarak belirlenmesi ile 

çevresine iliĢkin kullanım kararlarının yeniden düzenlenmesine yönelik hazırlanan, 1/5000 ölçekli 

Nazım Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.200268) 

 

19.  Belediye Meclisimizin 25/10/2013 tarihli ve 05.1300 sayılı Kararı ile kabul edilen; 3621 sayılı Kıyı 

Kanunu uyarınca incelenerek onaylanması için Çevre ve ġehircilik Ġl Müdürlüğüne iletilen ve “Kıyı 

Yapı ve Tesislerinde Planlama ve Uygulama Sürecine ĠliĢkin Tebliğ” gereği eksiklikleri tamamlanarak 

kurum görüĢleri kapsamında yeniden düzenlenen; Ġzmirdeniz Projesi (2. Bölge) Alaybey-Alsancak 

Limanı Kıyı Kesimi 1/5000 ölçekli Ġlave Nazım Ġmar Planı ile 1/1000 ölçekli Ġlave Uygulama Ġmar 

Planı önerisi ve Plan Açıklama Raporlarının 3621 sayılı Kıyı Kanunu kapsamında iĢlem yapılmak üzere 

görüĢülmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.200257) 

 

20. Kınık ilçesi, Yayakent Mahallesinde, mülkiyeti Maliye Hazinesine kayıtlı, 184 ada, 1 parselde 

(yaklaĢık 30.089 m²), ĠZSU Genel Müdürlüğünün talebi üzerine hazırlanan “Belediye Hizmet Alanı 

(ĠZSU Atıksu Arıtma Tesisi)” amaçlı, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı ile 1/1000 ölçekli Uygulama 
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Ġmar Planı DeğiĢikliği önerileri. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.200267) 

 

21. Bornova Belediye Meclisinin 01/07/2020 tarihli ve 135 sayılı Kararı ile uygun görülen;                     

Altındağ-Serintepe ve Çamdibi-Meriç Mahalleleri, Kokluca Mezarlığı ile 4310 Sokaklar arasında,              

29 J II c (23OId) paftada kalan mülkiyeti Maliye Hazinesine ait olan, 3979 parsel ile mülkiyeti Ġzmir 

BüyükĢehir Belediyesine ait olan 12034 ve 3863 parsellerde yürürlükteki 1/1000 ölçekli Uygulama 

Ġmar Planında 3863 parselin “Ġlkokul Alanı”na isabet eden bölümünün mezarlık olmasından dolayı 

“Ġlkokul Alanı”ndan çıkarılarak “Mezarlık Alanı” olarak belirlenmesi ve ilgili Yönetmelikler 

kapsamında “Ġlkokul Alanı”nda YapılaĢma KoĢullarının belirlenmesi ve plan notu getirilmesine yönelik 

hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisi. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.200256) 

 

22. Bornova Belediye Meclisinin 01/07/2020 tarihli ve 134 sayılı Kararı ile uygun görülen; Altındağ 

Zafer Mahallesi, 4291, 4293, 4380 ve 4384 Sokaklar arasında 29 K I d (23 O I c) ve 29 K IV a (23 O IV 

b) paftalarında yer alan yürürlükteki, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planında “Ġlkokul Alanı”nda kalan 

mülkiyeti Maliye Hazinesine ait 7630 ada, 1 parselde çekme mesafelerinin yeniden belirlenmesi, 

YapılaĢma KoĢulu ve plan notu getirilmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı 

DeğiĢiklik önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.200255) 

 

23. Menderes Belediye Meclisinin 08/07/2020 tarihli ve 80 sayılı Kararı ile uygun görülen;                     

Görece-Cumhuriyet Mahallesi, 16m-1b paftada, kısmen “Ayrık Nizam 3 Kat YapılaĢma KoĢullu 

Meskun Konut Alanı”nda kalan 194 ada, 4 ve 5 no’lu parseller ve çevresindeki kamuya terkli alanda 

kullanım kararlarının yeniden düzenlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı 

DeğiĢikliği. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.200261) 

 

24. Menderes Belediye Meclisinin 04/09/2020 tarihli ve 111 sayılı Kararı ile uygun görülen;                    

Altıntepe Mahallesinde, 2020 ada 1, 2, 5 ve 6 no’lu parselleri kapsayan ve yürürlükteki imar planında 

“Belediye Hizmet Alanı” olarak belirlenen imar adasının bir kısmında ve Menderes Belediye 

Meclisinin 07/08/2020 tarihli ve 97 sayılı Kararı ile uygun görülen; Gölcükler Mahallesi, 622 ada 2 ve 

3 no’lu parsellerdeki “Belediye Hizmet Alanı”nın büyütülmesine yönelik, plan önerisinde azaltılan yeĢil 

alan miktarına eĢdeğer yeĢil alan ayrılması amacıyla hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı 

DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.200252) 

 

25. Urla Belediye BaĢkanlığının 13/07/2020 tarihli ve E.16614 sayılı yazısı ekinde Belediyemize 

iletilen; Zeytinalanı Mahallesi, 4726 ada, 1 parselin (eski 65 ada, 5 parsel) Ayrık Nizam 2 Kat 

YapılaĢma KoĢullu “Konut Alanı” kullanımından çıkarılarak, “Park Alanı” ve “Yaya Yolu” olarak 

düzenlenmesine iliĢkin hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisi. (Ġmar ve 

ġehircilik Dai.BĢk.E.200265) 

 

26. Konak Belediye Meclisinin 18/06/2020 tarihli ve 75/2020 sayılı Kararı ile uygun görülen; 

yürürlükteki 1/1000 ölçekli Kemeraltı 1. Etap Koruma Amaçlı Revizyon Ġmar Planında,            

"Kuyumcular-3 Kat (T-D3)" kullanımlı imar adasında kalan Güzelyurt Mahallesi, tescilli 7371 ada 11 

parselin, Ġzmir 1 Numaralı Kültür Varlıklarını Koruma Bölge Kurulunun 08/01/2020 tarihli ve 10253 

sayılı Kararı doğrultusunda tescil gösteriminin kaldırılmasına iliĢkin, 1/1000 ölçekli Koruma Amaçlı 

Ġmar Planı DeğiĢikliği ile 1/500 ölçekli YerleĢim Planı DeğiĢikliği önerilerinin, 2863 sayılı Kültür ve 

Tabiat Varlıklarını Koruma Kanunu kapsamında iĢlem yapılmak üzere görüĢülmesi. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.200258) 

 

27. Belediye Meclisimizin 10/08/2020 tarihli ve 05.503 sayılı Meclis Kararı ile ESHOT Genel 

Müdürlüğünün TeĢkilat ġeması değiĢtiğinden, ulaĢım hizmetlerinin aksamadan sürdürülebilmesi için, 

UlaĢım Teknolojileri Dairesi BaĢkanlığı Bütçesinde Diğer TaĢıma Giderleri tertibi açılarak, Bilgi ĠĢlem 

Dairesi BaĢkanlığının Diğer TaĢıma Giderleri tertibinden 7.900.000,00-TL, UlaĢım Teknolojileri 

Dairesi BaĢkanlığı Bütçesinde Diğer Hizmet Alımları tertibi açılarak, Bilgi ĠĢlem Dairesi BaĢkanlığının 

Diğer Hizmet Alımları tertibinden 11.000.000,00-TL, UlaĢım Teknolojileri Dairesi BaĢkanlığı 

Bütçesinde Diğer Mal ve Malzeme Alımları tertibi açılarak, Bilgi ĠĢlem Dairesi BaĢkanlığının Diğer 

Mal ve Malzeme Alımları tertibinden 6.900.000,00-TL ve UlaĢım Teknolojileri Dairesi BaĢkanlığı 
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Bütçesinde Diğer Kiralama Giderleri tertibi açılarak, Bilgi ĠĢlem Dairesi BaĢkanlığının Diğer Kiralama 

Giderleri tertibinden 5.300,00-TL ödenek aktarımı yapılması hususunun görüĢülmesi. (ESHOT-Strateji 

Gel.Dai.BĢk.E.7878/122712) 

 

 VII. KOMĠSYONLARDAN GELEN RAPORLARIN GÖRÜġÜLMESĠ 

 

 1. BüyükĢehir Belediye BaĢkanlığının açık otoparklarında olduğu gibi, ĠZELMAN A.ġ bünyesindeki 

tüm otoparklardan, vefat eden gazinin, anne babası ile eĢinde de olduğu gibi çocuklarının 

yararlandırılması ve bu konuda TSK tarafından tanzim edilmiĢ akıllı kartın ibrazının yeterli görülmesi 

ve ek düzenleme yapılmasına yönelik Yazılı Önergenin;“İlgili önerge uygun görülmekle birlikte, önerge 

konusu İZELMAN A.Ş. bünyesinde olduğundan ve Yönetim Kurulu Kararını ilgilendirdiğinden 

İZELMAN A.Ş. tarafından karar verilmesi” Ģeklindeki müĢterek görüĢ doğrultusunda oybirliği ile 

uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe – Hukuk – ġirketler Komisyonları Raporu. (BüyükĢehir 

Belediyesi Meclis Üyesi Salahattin ġAHĠN.E.105272)  

 

 2. Kentimizde etkin ve engelli haklarını güçlendirici çalıĢmalar yürütebilmek için; Belediyelerimizde 

engelli hizmet birimlerinin bulunup bulunmadığının araĢtırılması, engelli hizmet birimi bulunanların 

personel, bütçe, araç-gereç açısından kapasitelerinin araĢtırılması, engelli hizmet birimi olmayanların, 

bu birimi açmalarının ve var olanların da kapasitelerinin güçlendirilmesine yönelik Yazılı Önergenin; 

“1- Belediyemizde Engelli Hizmet Birimlerinin bulunup bulunmadığının araştırılması. Engellilere 

ilişkin hizmetlerin etkin, verimli ve yerinde üretilmesi amacıyla ilçe belediyelerimizde, müdürlüklere 

bağlı olarak engelli hizmet birimlerimizin kurulması gerekmektedir. Güzelbahçe Belediyesi, Ödemiş 

Belediyesi, Seferihisar Belediyesi, Bayındır Belediyesi, Tire Belediyesi, Torbalı Belediyesi, Narlıdere 

Belediyesi, Çeşme Belediyesi, Karaburun Belediyesi ilçelerimiz bünyesinde, Engelli Hizmet birimleri 

bulunmamaktadır. İlçe belediyelerimizde Engelli Hizmet Birimlerimizin oluşturulması önerisinin 

getirilmesi ve kuruluş sürecinde, İzmir Büyükşehir Belediyesi Engelli Hizmetleri Şube Müdürlüğünce 

rehberlik ve danışmanlık verilmesi 2- Engelli Hizmet Birimleri bulunanların, personel, bütçe araç gereç 

açısından kapasitelerinin araştırılması. Kentimizde, engelli bireylerimizin ulaşım gereksinimi, toplu 

taşıma araçları ile gerçekleştirilmektedir. Belediyemiz sorumluluk alanındaki tüm tesis ve araçların, 

engelli erişebilirliği standartlarına uygun hale getirilmesi çalışmasını yürütmektedir. Ancak bazı engelli 

bireylerimiz, engellerinin nitelikleri gereği toplu ulaşım araçlarını kullanamamakta, özel donanımlı 

engelli nakil aracına gereksinim duyulmaktadır. Aşağıda listesi bulunan ilçelerimizde, engelli nakil 

araçlarımızın bulunmaması nedeniyle hizmette aksamalar olmakta ya da uzak mesafedeki ilçelerimize 

merkezden araç desteği vermek, rasyonel ve ekonomik olmamaktadır. Hizmetin etkin, yerinde ve 

ekonomik olarak yerine getirilebilmesi için; Güzelbahçe Belediyesi, Ödemiş Belediyesi, Beydağ 

Belediyesi, Selçuk Belediyesi, Bayındır Belediyesi, Torbalı Belediyesi, Menemen Belediyesi, Kemalpaşa 

Belediyesi, Kiraz Belediyesi, Menderes Belediyesi, Çeşme Belediyesi, Karaburun Belediyesi 

ilçelerimize engelli nakil aracı alınarak hibe edilmesi. 3- Engelli Hizmet Birimi olmayanların, bu birimi 

açmalarının var olanlarında kapasitelerinin güçlendirilmesi. Engelli birey ve ailelerine hizmet üretmek 

için; Engelli Hizmet Merkezlerinde, Sosyal Hizmet Uzmanı, Psikolog, Özel Eğitimci ve Sosyolog gibi 

meslek elemanlarına gereksinim duyulmaktadır. Engelli Hizmet Merkezlerinde bu meslek elemanlarının 

istihdamının arttırılması gerekmektedir.” Ģeklindeki görüĢ doğrultusunda oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Engelsiz Ġzmir Komisyonu Raporu. (BüyükĢehir Belediyesi Meclis Üyesi Ahmet 

Uğur BARAN E.105241)  

 

 3. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi 2020-2024 Stratejik Planının 7 stratejik amaç ve 27 hedeften oluĢan 

bölümlerine ait 2021 yılında yapılacak revize plan çalıĢmalarına ıĢık tutmak Kent Konseyi 

Komisyonumuzun Ġzmir Kent Konseyi yönetimi ve Meclisleriyle söz konusu mevcut plan dâhilinde 

Ġzmir halkının refah seviyesini arttırmak, kaynakların kullanımına yön vermek ve katkı sunabilmek 

amacıyla 2020-2024 Stratejik Planının gözden geçirme revize rapor çalıĢması yapılması için Kent 

Konseyi Komisyonumuzun görevlendirilmesine yönelik Yazılı Önergenin oybirliği ile uygun 

bulunmadığına iliĢkin Kent Konseyi – Hukuk Komisyonları Raporu. (BüyükĢehir Belediyesi Meclis 

Üyesi Fikret MISIRLI.E.105299)  

  

4. ÖdemiĢ Belediye Meclisinin 06/07/2020 tarihli ve 53 sayılı Meclis Kararına konu; Mursallı, 

Günlüce, Dolaylar, Çağlayan ve Artıcak Mahallelerinde bulunan mevcut Subatan Yaylası Küme 



 11 

Evlerinin sırasıyla; "Mursallı Subatan Yaylası Küme Evleri", "Günlüce Subatan Yaylası Küme Evleri", 

"Dolaylar Subatan Yaylası Küme Evleri", "Çağlayan Subatan Yaylası Küme Evleri", "Artıcak Subatan 

Yaylası Küme Evleri" olarak değiĢtirilmesi talebinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk 

Komisyonu Raporu. (Harita ve Cbs.Dai.BĢk.E.166885) 

 

 5. Ferda BEYDĠLLĠ’nin Belediyemiz HemĢehri ĠletiĢim Merkezinde 02/10/2018 tarihli ve 497992 sayı 

ile kayıtlı elektronik posta baĢvurusu ve Hüsnü SARPER'in Belediyemiz HemĢehri ĠletiĢim Merkezinde 

26/10/2018 tarihli ve 540863 sayı ile kayıtlı elektronik posta baĢvurularına konu; MaviĢehir Mahallesi, 

2040 no’lu Sokağın niteliği değiĢtirilerek "Opera Caddesi", MaviĢehir ve Atakent Mahallelerinin ortak 

sokağı olan 2038 no’lu Sokağın niteliği de değiĢtirilerek "Fazıl Say Caddesi" ve Yalı Mahallesinde 

bulunan 6472 no’lu Sokak ile 6496 no’lu Sokağın (mahallinde yapılan inceleme sonucu hazırlanan 

krokide belirtildiği Ģekilde 6496 no’lu Sokağın yaklaĢık 260 metrelik bölümü) birleĢtirilip niteliği de 

değiĢtirilerek "Ġdil Biret Caddesi" olarak isimlendirilmesi talebinin oybirliği ile uygun bulunduğuna 

iliĢkin Hukuk Komisyonu Raporu. (Harita ve Cbs.Dai.BĢk.E.166884) 

 

 6. Toplum Sağlığı Dairesi BaĢkanlığı ÇalıĢma Usul ve Esasları Hakkında Yönetmelik Taslağının 

oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk – Çevre ve Sağlık Komisyonları Raporu. (Toplum 

Sağ.Dai.BĢk.E.171629) 

 

 7. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi “Ġtfaiye Dairesi BaĢkanlığı ÇalıĢma Usul ve Esasları Hakkında 

Yönetmelik Taslağı”nın oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk – Deprem ve Afet 

Komisyonları Raporu. (Ġtfaiye Dai.BĢk.E.164646) 

 

 8. Belediyemize bağlı ESHOT Genel Müdürlüğünce hazırlanan “Ġzmir Elektrik Su Havagazı Otobüs ve 

Troleybüs Genel Müdürlüğü Yolculuk Kuralları Yönetmelik Taslağı”nın oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Hukuk – UlaĢım Komisyonları Raporu. (ESHOT-Otobüs ĠĢletme Dai.BĢk. 

E.6292/E.100494) 

 

 9. Bornova Belediye Meclisinin; Bornova Belediyesi 2020 Mali Yılı Ruhsat ve Denetim Müdürlüğünün 

ĠĢyeri Açma ve ÇalıĢma Ruhsatı Sınıflandırma Ücreti ve Gayri Sıhhi Müessese Ruhsat Ücretine yeni 

tarifelerin eklenmesi ve revize edilmesine yönelik, 01/07/2020 tarihli ve 142 sayılı Kararının oybirliği 

ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe – Tüketiciyi Koruma Komisyonları Raporu. (Yazı ĠĢleri 

ve Kar.Dai.BĢk.E.159820) 

 

 10. Bornova Belediye Meclisinin; Bornova Belediyesi 2020 Mali Yılı Zabıta Müdürlüğü Ücret 

Tarifesinde yer alan bazı tarifelerin revize edilip yeni tarifelerin önerge ekindeki tabloda belirtildiği 

Ģekilde eklenmesine yönelik, 01/07/2020 tarihli ve 140 sayılı Kararının oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe – Tüketiciyi Koruma Komisyonları Raporu. (Yazı ĠĢleri ve 

Kar.Dai.BĢk.E.159824) 

 

 11. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesinin önemli sorumlulukları arasında bulunan toprak ve su havzalarının 

korunması amacının yerine getirilerek, çevrenin korunması, ağaçlandırma yapılarak arıcılık 

faaliyetlerine yönelik flora oluĢturmak ve çiftçimizin bilinçlendirilmesi ile tarım ve hayvancılığa destek 

olunması amacıyla, yürürlükte olan “Bal Ormanı/Bal Merası Projesi”ne yönelik, Ġzmir BüyükĢehir 

Belediyesi ile Çevre ve Arı Koruma Derneği ve Ege Tarımsal AraĢtırma Enstitüsü arasında imzalanmak 

üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “ĠĢ Birliği Protokolü”nün oybirliği ile uygun bulunduğuna 

iliĢkin Hukuk – Tarım ve Orman – Kooperatifler Komisyonları Raporu. (Tarımsal 

Hiz.Dai.BĢk.E.169753) 

  

12. Belediyemiz sınırları içerisinde ve Karayolları 2. Bölge Müdürlüğü sorumluluk sahasında kalan, 

Ġzmir Çevre Yolu MaviĢehir KavĢak Köprüsü üzeri Caher Dudayev Bulvarı 8019/11 Sokak ile 8291 

Sokak arasındaki bölüme (yaklaĢık 900 metre) Yaya ve Bisiklet Yolu yapılması ve 25 yıl boyunca 

bakım, onarım, temizlik, peyzaj ve aydınlatma iĢlerine iliĢkin Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi tarafından 

imalatının yapılabilmesine yönelik, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile Karayolları Genel Müdürlüğü 

arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan Protokol’ün oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Hukuk – UlaĢım Komisyonları Raporu. (UlaĢım Dai.BĢk.E.169749) 
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 13. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Sosyal Projeler Dairesi BaĢkanlığı ve Menemen Belediyesi ile birlikte 

vatandaĢ taleplerini karĢılamak amacıyla istihdama yönelik ortak mesleki eğitimler ve Masal Evi 

faaliyetleri düzenlenmesine iliĢkin, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile Menemen Belediyesi arasında 

imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “ĠĢ Birliği Belgesi”nin oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Hukuk – Plan ve Bütçe – Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor – Aile ve Çocuk 

Komisyonları Raporu. (Sosyal Prj.Dai.BĢk.E.166904) 

 

 14. Ġzmir Kır-Kent Ağının içme suyunu sağlayan ve koruma altındaki Tahtalı Barajı havzası içinde 

kapalı devre bir arıcılık uygulaması gerçekleĢtirilmek ve bölgenin ekosistemine uygun arıcılık modeli 

ile bir yandan ekosistemi korurken öte yandan geçimlik bir arıcılık yaparak havzaya özgü Tahtalı Balı 

üretilmesine yönelik “Tahtalı Havzası SözleĢmeli Arıcılık Projesi”nin oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Hukuk – Tarım ve Orman – Kooperatifler Komisyonları Raporu. (Tarımsal Hiz. 

Dai.BĢk.E.169752) 

 

 15. Belediyemizce yürütülmekte olan Ġzmir Tarih Projesi kapsamında; Ġzmir 1 No'lu Kültür Varlıklarını 

Koruma Bölge Kurulunca onaylanan Projelere konu; "Konak Ġlçesi, Etiler Mahallesi, 1588 Ada, 10 

Parselde Kayıtlı ÇeĢmenin Restorasyonu Yapım ĠĢi"nin, yenileme alanında kalması sebebiyle ihaleye 

çıkılabilmesi için “Konak Ġlçesi, Etiler Mahallesi, 1588 Ada, 10 Parselde Kayıtlı Yapının Rölöve, 

Restitüsyon ve Restorasyon Projeleri”nin onaylanmasının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin 

Plan ve Bütçe – Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor – Hukuk Komisyonları Raporu. (Etüd ve Projeler 

Dai.BĢk.E.173855) 

 

 16. Beydağ Belediye Meclisinin; Beydağ ilçesinde ikamet eden vatandaĢlar tarafından düğün, sünnet, 

mevlit gibi törenlerde adaklık hayvan kesimi ile kasap esnafın hayvan kesebileceği hijyenik ve yeni 

teknoloji sabit kesimhane talebi doğrultusunda 13/06/2016 tarihli ve 551 sayılı Meclis Kararımızla satın 

alınarak Beydağ Belediyesine devredilen Mobil Kurban Kesim Ünitesinin, Küçük Kapasiteli 

Kesimhane statüsüne dönüĢtürülerek iĢletilmesi için Beydağ Belediyesine yetki verilmesine yönelik, 

07/06/2019 tarihli ve 28/0 sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk Komisyonu 

Raporu. (ĠĢletme ve Des. Dai.BĢk.E.168317) 

 

 17. Mülkiyeti Belediyemize ait, Seferihisar ilçesi, Hıdırlık Mahallesi, 199 ada, 15 parselde kayıtlı 

taĢınmaz üzerinde bulunan, Hıdırlık Mahallesi, 80. Yıl Cumhuriyet Meydanı No:1A Seferihisar/ĠZMĠR 

adresli sosyal tesisin iĢletme hakkının, Belediyemiz Meclisince belirlenecek süre ve bedel ile önerge 

ekli Protokol hükümleri doğrultusunda ĠZELMAN A.ġ’ye devri hususunun “Tesisin ilk yıl 18.300,00-

TL Yıl+KDV bedel ile 5 yıllığına işletme hakkının devredilmesi” Ģeklindeki müĢterek görüĢ 

doğrultusunda oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk – ġirketler – Plan ve Bütçe 

Komisyonları Raporu. (Emlak Yön.Dai.BĢk.E.173061) 

 

 18. “RURITAGE – Kültürel Miras Esaslı Sistematik Stratejiler Yoluyla Kırsal Yenilenme Projesi” 

kapsamında belirlenen stratejiler doğrultusunda baĢta proje alanı olarak belirlenen Bergama, Dikili ve 

Kınık ilçeleri olmak üzere tüm Ġzmir ili sınırları içerisinde bulunan jeositlerin tespiti, envanterlerinin 

çıkartılması ve Avrupa Jeolojik Koruma Kurumu-ProGEO kriterleri çerçevesinde raporların 

hazırlanması, belirlenen bu jeositleri içeren bir jeopark konseptinin oluĢturulması kapsamındaki iĢ ve 

iĢlemlerin yürütülmesi konularında uzmanlık sunarak proje çalıĢma ekibine destek sağlanması amacıyla 

TMMOB Jeoloji Mühendisleri Odası Ġzmir ġubesi ve Belediyemiz arasında 6 ay boyunca sürecek iĢ 

birliğinin gerçekleĢtirilmesine yönelik, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile TMMOB Jeoloji Mühendisleri 

Odası Ġzmir ġubesi arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “ĠĢ Birliği 

Protokolü”nün oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk – Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor – 

Deprem ve Afet – Çevre ve Sağlık Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.171651) 

 

 19. "RURITAGE – Kültürel Miras Esaslı Sistematik Stratejiler Yoluyla Kırsal Yenilenme Projesi" 

kapsamında belirlenen stratejiler doğrultusunda Kozak Yaylası marka inĢası, literatür araĢtırması, 

kurumsal kimlik tasarımı, ürün ve ambalaj tasarımı, pazarlama planı geliĢtirilmesi, prototip 

uygulamaları ve marka eğitimleri gibi konularda uzmanlık sunarak proje çalıĢma ekibine destek 

sağlanması amacıyla YaĢar Üniversitesi ve Belediyemiz arasında 12 ay boyunca sürecek iĢ birliğinin 
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gerçekleĢtirilmesine yönelik, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile YaĢar Üniversitesi arasında imzalanmak 

üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “ĠĢ Birliği Protokolü”nün oybirliği ile uygun bulunduğuna 

iliĢkin Hukuk – Plan ve Bütçe Komisyonları Raporu.  (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.171646) 

 

 20. Belediye Meclisimizin 13/01/2020 tarihli ve 05.60 sayılı Kararı ile Çevre ve ġehircilik Bakanlığının 

30/04/2020 tarihli Olur’u ile uygun görülen; Selçuk ilçesi, Belevi Mahallesi, Cibe Mevkii, 181 ada, 16 

parselin, kamu yararı kararı kapsamında plan çalıĢmalarına yönelik yeniden değerlendirilmesine 

yönelik “Söz konusu parselin 1/100000 ölçekli Çevre Düzeni Planında “Tarım Alanı” olarak belirlenen 

bölgede yer alması nedeniyle konunun öncelikle 1/100000 ölçekli Çevre Düzeni Planında 

değerlendirilmesi gerektiğinden Çevre ve Şehircilik Bakanlığına iletilmesine” Ģeklindeki görüĢ 

doğrultusunda oyçokluğu ile uygun bulunduğuna iliĢkin                                             Ġmar ve 

Bayındırlık – Hukuk Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.143600) 

 

 21. Menderes Belediye BaĢkanlığının 19/03/2020 tarihli ve E.4051 sayılı yazısına konu; yürürlükte 

bulunan 1/25000 ölçekli Ġzmir BüyükĢehir Bütünü Çevre Düzeni Planında Tahtalı Havzasında kalan 

Depolama Alanları için getirilen “7.38.9.2.3. Depolama Alanları” plan uygulama hükmü değiĢikliğine 

yönelik, 1/25000 ölçekli Ġzmir BüyükĢehir Bütünü Çevre Düzeni Planı Plan Notu DeğiĢikliğinin 

oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık Komisyonları 

Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.164634) 

 

 22. Narlıdere ilçesi, Narlıdere Mahallesi, 137 ada, 32, 34 ve 37 parseller ile 156 ada, 1965, 1967 ve 

1991 parselleri kapsayan yaklaĢık 18 hektar büyüklüğündeki alanın, 1/100000 ölçekli Çevre Düzeni 

Planı doğrultusunda "Kentsel YerleĢme Alanı" ve "Ağaçlandırılacak Alan" olarak belirlenmesine 

yönelik, 1/25000 ölçekli Çevre Düzeni Planı DeğiĢiklik önerisinin “Taşınmaz malikleri vekili 

tarafından iletilen 13/08/2020 tarihli dilekçe ile geri çekilmesi talep edildiğinden bu kapsamda konu 

hakkında karar alınmasına gerek olmadığına” Ģeklindeki görüĢ doğrultusunda oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.68980) 

 

 23. ÖdemiĢ ilçesi, Atatürk Mahallesi, 410 ada 6, 7, 8 ve 11 parsellerin bulunduğu alanda Ġzmir 5. Ġdare 

Mahkemesinin 06/05/2019 tarihli ve 2019/582 sayılı Kararında belirtilen hususlar dikkate alınarak 

hazırlanan ve Belediye Meclisimizin 13/01/2020 tarihli ve 05.50 sayılı Kararı ile değiĢiklikle uygun 

görülerek onaylanan, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliğine 409 ada, 247 parsel maliki BSKM 

Proje DanıĢmanlık ĠnĢaat Mühendislik Turizm Mobilya Sanayi ve Ticaret Ltd. ġti. tarafından askı süresi 

içerisinde yapılan itirazın oyçokluğu ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu 

Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.166893) 

 

 24. ÖdemiĢ ilçesi, Atatürk Mahallesi, 409 ada, 247 parselin bulunduğu alanda Ġzmir 5. Ġdare 

Mahkemesinin 06/05/2019 tarihli ve 2019/582 sayılı Kararında belirtilen hususlar dikkate alınarak 

hazırlanan ve Ġzmir BüyükĢehir Belediye Meclisinin 13/01/2020 tarihli ve 05.34 sayılı Kararı ile 

değiĢiklikle uygun görülerek onaylanan, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliğine, 409 ada, 247 

parselin maliki BSKM Proje DanıĢmanlık ĠnĢaat Mühendislik Turizm Mobilya Sanayi ve Ticaret Ltd. 

ġti. tarafından askı süresi içerisinde yapılan itirazın oyçokluğu ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar 

ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve  ġehircilik Dai.BĢk.E.132346) 

 

 25. 1/25000 ölçekli Ġzmir BüyükĢehir Bütünü Çevre Düzeni Planı ve Ġzmir 3. Ġdare Mahkemesinin 

10/06/2020 tarihli, 2020/593 sayılı Kararı doğrultusunda hazırlanan, Karabağlar 4. Etap (Karabağlar-

Günaltay Kesimi) 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı ve Plan Raporunun oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.166888) 

 

 26. KarĢıyaka Belediye Meclisinin 02/03/2020 tarihli ve 63 sayılı Kararı ile uygun görülen; Cumhuriyet 

ile Ġnönü ve Örnekköy Mahallelerinin Bir Kısmını Kapsayan 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı 

Revizyonunun oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu.  

(Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.171648) 
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 27. Mülkiyeti Aliağa Belediyesine ait, 801 ada, 10 parselin "Belediye Hizmet Alanı" olarak 

belirlenmesine yönelik, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.171644) 

 

 28. 1/5000 ölçekli Urla ilçesi, Özbek Mahallesi Nazım Ġmar Planında "Konut Alanı, Park, Sosyal ve 

Kültürel Tesis Alanı, TaĢıt Yolu" kullanım kararlarında kalan 158 ada, 52 ve 54 parsellerin "Özel Sosyal 

Tesis Alanı, Park, Genel Otopark Alanı, TaĢıt Yolu" olarak düzenlenmesine yönelik hazırlanan, 1/5000 

ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve 

Bayındırlık – UlaĢım Komisyonları Raporu.  (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.171643) 

 

 29. Urla ilçesi, Çamlıçay Mahallesinde Urla 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı ''Turistik Tesis Alanı'' 

olarak belirlenen 3587 ada, 1, 2, 3, 4, 5 parsellerin "Orta Yoğunluklu Konut Alanı", "Park ve YeĢil 

Alan" olarak belirlenmesine iliĢkin hazırlanan, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin 

oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk – Çevre ve Sağlık 

Komisyonları Raporu.  (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.166895) 

 

 30. Mevcut planda sehven "Belediye Hizmet Alanı" kullanımına ayrılan, ÇeĢme ilçesi, Ġnönü Mahallesi, 

237 ada, 1 parselin "Geleneksel Ticaret Alanı", 237 ada, 2, 3, 4, 8 parsellerin ise "Geleneksel Konut 

Alanı" kullanımına dönüĢtürülmesine, 237 ada, 12 parseldeki ise "Belediye Hizmet Alanı" kullanım 

kararının korunmasına iliĢkin hazırlanan, 1/5000 ölçekli Koruma Amaçlı Ġmar Planı DeğiĢikliği ve Plan 

Açıklama Raporu önerisinin, 2863 sayılı Kültür ve Tabiat Varlıklarını Koruma Kanunu doğrultusunda 

Koruma Bölge Kuruluna iletilmek üzere oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık 

– Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai. BĢk.E.171650) 

 

 31. Menderes Belediye Meclisinin 07/02/2020 tarihli ve 22 sayılı Kararı ile uygun görülen;                    

Menderes ilçesi sınırları dâhilinde muhtelif yerlerde yürürlükte bulunan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar 

Planları ile 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planları Plan Uygulama Hükümlerine yönelik hazırlanan, 1/1000 

ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisi ile 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢiklikleri 

önerisinin oybirliği ile kısmen uygun bulunduğuna, kısmen uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve 

Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.166900) 

 

 32. Narlıdere Belediye Meclisinin 18/06/2020 tarihli ve 2020/50 sayılı Kararı ile uygun görülen; 6413 

ada, 1 ve 37 ada, 2 parsellere yönelik hazırlanan, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliği ile 

1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerilerinin oyçokluğu ile uygun bulunduğuna 

iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.164639) 

 

 33. Bornova Belediye Meclisinin 04/02/2020 tarihli ve 52 sayılı Kararı ile uygun görülen; Kazım Dirik 

Mahallesi, Üniversite Caddesi, 366 Sokak, Sanayi Caddesi, 364, 364/11 Sokaklar ile Çevre Yolu 

arasında kalan alanda, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı doğrultusunda hazırlanan, 1/1000 ölçekli 

Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisinin değiĢiklikle oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar 

ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.143606) 

 

 34. Ġzmir BüyükĢehir Belediye Meclisinin 13/12/2019 tarihli ve 1154 sayılı Kararı ile değiĢiklikle 

uygun görülen; 1/1000 ölçekli 4. Etap Karabağlar-Günaltay Mahalleleri ve Civarı Revizyon Ġmar Planı 

önerisinin; tescilli yapı/parsellere iliĢkin kısmı Ġzmir 1 Numaralı Kültür Varlıklarını Koruma Bölge 

Kurulunun 25/06/2020 tarihli ve 10820 sayılı Kararı ile tadilen uygun bulunmuĢ olup, anılan Koruma 

Bölge Kurulu Kararı doğrultusunda yeniden düzenlenen, 1/1000 ölçekli Revizyon Ġmar Planı önerisinin 

değiĢiklikle oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Eğitim, Kültür, Gençlik ve 

Spor Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.164630) 

 

 35. Bornova Belediye Meclisinin 03/07/2020 tarihli ve 154 sayılı Kararı ile uygun görülen; Doğanlar 

Mahallesi, L18b06a2a paftada yer alan Hacılarkırı Caddesi üzerinde mevcut imar planına göre 19208 

ada, 1 parselin doğusunda kalan kamuya terkli park alanında ve  1607 Sokağın güneyinde, 19211 ada, 1 

parselin doğusunda kalan kamuya terkli park alanında 6.00 m x 3.00 m ebadında 2 (iki) adet Trafo Yeri 

belirlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisinin oybirliği 

ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık Komisyonları Raporu. (Ġmar 
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ve ġehircilik Dai. BĢk.E.171645) 

 

 36. Bornova Belediye Meclisinin 04/02/2020 tarihli ve 54 sayılı Kararı ile uygun görülen; Kazım Dirik 

Mahallesi, 9 ada 6, 55, 64, 68, 69, 70, 71, 72, 73, 74 ve 75 parselleri kapsayan alanda, 1/5000 ölçekli 

Nazım Ġmar Planı doğrultusunda hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisinin 

oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.143607) 

 

 37. KarĢıyaka Belediye Meclisinin 02/03/2020 tarihli ve 63 sayılı Kararı ile uygun görülen; 

Cumhuriyet, Ġnönü ve Örnekköy Mahallerinde yaklaĢık 137 ha’lık alanda hazırlanan, 1/1000 ölçekli 

Cumhuriyet ile Ġnönü ve Örnekköy Mahallelerinin Bir Kısmını Kapsayan Uygulama Ġmar Planı 

önerisinin değiĢiklikle oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu 

Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.143595) 

 

 38. Menemen Belediye Meclisinin 03/02/2020 tarihli ve 29 sayılı Kararı ile uygun görülen; Seyrek 

Ġnönü Mahallesi, 1728, 1730, 1725, 1708 numaralı parsellerin bulunduğu imar adası içerisindeki 

yolların yeniden düzenlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin 

oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – UlaĢım Komisyonları Raporu. (Ġmar 

ve ġehircilik Dai.BĢk.E.164638) 

 

 39. Menemen Belediye Meclisinin 03/02/2020 tarihli ve 27 sayılı Kararı ile uygun görülen; Ulukent 

Mahallesi, yürürlükteki imar planında E:1.00 YapılaĢma KoĢullu Jandarma Karakolu Alanında kalan 

60225 ada, 1 ve 2 parselin “Belediye Hizmet Alanı”na dönüĢtürülmesine yönelik, 1/1000 ölçekli 

Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisinin oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve 

Bayındırlık – Hukuk Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.164631) 

 

 40. Tire Belediye Meclisinin 06/03/2020 tarihli ve 25 sayılı Kararı ile uygun görülen;                    

Cumhuriyet Mahallesi, 1691 ada kapsamında plan notlarına “1691 adanın Demokrasi Caddesinden 

cephe alan kısmında ve komĢu parsel yapı yaklaĢma mesafeleri zorunluluk halinde 5.00 metreye kadar 

düĢürülebilir.” notunun eklenmesi talebine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği 

önerisinin oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve 

ġehircilik Dai.BĢk.E.173060) 

 

 41. Urla Belediye BaĢkanlığının 08/06/2020 tarihli ve E.13107 sayılı yazısı ekinde Belediye 

BaĢkanlığımıza iletilen; Ġskele Mahallesi Revizyon Uygulama Ġmar Planına “1/1000 ölçekli Urla 

Revizyon Ġmar Planı lejant ve yapılanma koĢulları geçerlidir.” hükmünün eklenmesine yönelik, 1/1000 

ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisinin değiĢiklikle oybirliği ile uygun bulunduğuna 

iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.164633) 

 

 42. Urla Belediye BaĢkanlığının 08/06/2020 tarihli ve E.13070 sayılı yazısı ekinde Belediye 

BaĢkanlığımıza iletilen;  Güvendik Mahallesi, 2312 ada, 33, 34, 35, 36, 52 ve 68 parsellerin bulunduğu 

alanda 7 metrelik yol planlanmasına yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı önerisinin oybirliği 

ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – UlaĢım Komisyonları Raporu. (Ġmar ve 

ġehircilik Dai.BĢk.E.164636) 

 

 43. Urla Belediye BaĢkanlığının 10/06/2020 tarihli ve E.13358 sayılı yazısı ile Belediyemize iletilen; 

Urla Belediye Meclisinin 08/11/2019 tarihli ve 394 sayılı Kararının iptal edilmesi ile Ġskele Koruma 

Amaçlı Ġmar Planı Plan Notlarının 2.A-16. maddesindeki "Çatılarda baca ve TV antenlerinden başka 

çıkıntı yapılamaz. Güneş enerjisi ve su tankı konulduğu takdirde sistemler çatı arasına gizlenmelidir. 

Tek eğimli çatı yapılamaz." hükmünün, "Çatılarda baca ve TV antenlerinden başka çıkıntı yapılamaz 

ancak merdiven ve asansör kuleleri için yürürlükteki ilgili mevzuat hükümleri geçerlidir. Güneş enerjisi 

ve su tankı konulduğu takdirde sistemler çatı arasına gizlenmelidir. Tek eğimli çatı yapılamaz." Ģeklinde 

değiĢtirilmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Koruma Amaçlı Ġmar Planı Plan Notu DeğiĢikliği önerisinin, 

2863 sayılı Kültür ve Tabiat Varlıklarını Koruma Kanunu doğrultusunda Koruma Bölge Kuruluna 

iletilmek üzere değiĢiklikle oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Eğitim, 

Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.168030) 
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 44. Urla Belediye BaĢkanlığının 12/06/2020 tarihli ve E.13645 sayılı yazısı ekinde Belediye 

BaĢkanlığımıza iletilen; Ġçmeler Mahallesindeki Çakal Deresinin dere güzergâhının ve kenarında yer 

alan servis yollarının ıslah projesi kapsamında iĢlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar 

Planı DeğiĢiklik önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – UlaĢım 

Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.164637)   

 

 45. Urla Belediye BaĢkanlığının 23/06/2020 tarihli ve E.14649 sayılı yazısı ekinde Belediye 

BaĢkanlığımıza iletilen; Rüstem Mahallesi 4222 ada, 1 parsele (eski 456 ada, 5 parsel) yönelik, 1/1000 

ölçekli Uygulama Ġmar Planı önerisinin oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık 

Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.164632) 

 

 46. Foça Belediye Meclisinin 02/03/2020 tarihli ve 65 sayılı Kararı ile uygun görülen; Yenifoça 

Mahallesine ait yürürlükteki 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı Revizyonu Plan Uygulama 

Hükümlerinde değiĢiklik yapılmasına yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik 

önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve 

ġehircilik Dai.BĢk.E.166902) 

 

 47. Foça Belediye Meclisinin 02/03/2020 tarihli ve 64 sayılı Kararı ile uygun görülen;                               

Yenifoça Mahallesi, 10888 ada ile 504109 ada arasındaki “Yaya Yolu”nun yeniden düzenlenmesine 

yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin değiĢiklikle oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – UlaĢım Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.166897) 

 

 48. Foça Belediye Meclisinin 02/07/2020 tarihli ve 95 sayılı Kararı ile uygun görülen; Gerenköy 

Mahallesi, yürürlükteki 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı Plan Notları DeğiĢikliği önerisinin 

oybirliği ile kısmen uygun bulunduğuna, kısmen uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık 

Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.166887) 

 

 49. Kınık Belediye Meclisinin 10/06/2020 tarihli ve 4/23 sayılı Kararı ile uygun görülen; Türkcedit 

Mahallesi, 171 ada 11, 12, 13, 14, 15, 16, 51 ve 52 parsellere yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar 

Planı DeğiĢiklik önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu 

Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.164629) 

  

50. ÇeĢme Belediye Meclisinin 04/02/2020 tarihli ve 2020/2-18 sayılı Kararı ile uygun görülen; mevcut 

planda sehven "Belediye Hizmet Alanı" kullanımına ayrılan, Ġnönü Mahallesi, 237 ada, 1 parselin 

"Geleneksel Ticaret Alanı", 237 ada, 2, 3, 4, 8 parsellerin ise "Geleneksel Konut Alanı" kullanımına 

dönüĢtürülmesine, 237 ada, 12 parseldeki ise "Belediye Hizmet Alanı" kullanım kararının korunmasına 

iliĢkin hazırlanan, 1/1000 ölçekli Koruma Amaçlı Ġmar Planı DeğiĢikliği Plan Açıklama Raporu ve 

Ġnönü Mahallesi, 237 ada, 2 ve 8 parseller ile Musalla Mahallesi, 363 ada, 55 (ÇeĢme Belediye Meclis 

Kararında sehven 5 parsel olarak geçen) parsele plan notları gereği "öneri yapı kitleleri" iĢlenmesine 

iliĢkin hazırlanan, 1/500 ölçekli Koruma Amaçlı Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin, 2863 sayılı Kültür ve 

Tabiat Varlıklarını Koruma Kanunu doğrultusunda Koruma Bölge Kuruluna iletilmek üzere oybirliği 

ile kısmen uygun bulunduğuna, kısmen uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Eğitim, 

Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.171652) 

 

 51. Aliağa ilçesi, Yenimahalle 572 Sokağın Planlı Alanlar Ġmar Yönetmeliğinin ilgili maddeleri 

kapsamında, Yönetmelikte belirtilen ticari kullanımların zemin katlarda yer alabilmesine iliĢkin Aliağa 

Belediye Meclisinin 09/06/2020 tarihli ve 100 sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna 

iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.166894) 

 

 52. KarĢıyaka Belediye Meclisinin 03/02/2020 tarihli ve 39 sayılı Kararı ile uygun görülen; Donanmacı 

Mahallesi, tescilli parsel bitiĢiği konumundaki 73 ada, 49 parselin bir bölümünün “Otopark Alanı” 

olarak belirlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile 

uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.131041) 
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 53. 2013-2017 yılları arasında uygulanan yerel eĢitlik il eylem planının stratejik planla uyumlu bir 

Ģekilde yeniden düzenlenmesine yönelik Yazılı Önergenin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin 

Toplumsal Cinsiyet EĢitliği – Kent Konseyi –  Aile ve Çocuk Komisyonları Raporu. (BüyükĢehir 

Belediyesi Meclis Üyeleri Sultan ĠPEKLĠ, Ġzel ZENGĠNOBUZ DERĠNSU, Nilay KÖKKILINÇ, Sıla 

ĠLGĠ AKKAġ, Gamze Gül ÇAMUR, Birgül SURAL ÜNER.E.105166)  

 

 54. Kadınların yaĢadığı sorunları anlamak ve çözüm üretmek için, meselenin tüm yönlerine bir bütün 

olarak bakmak ve birbiriyle bağlantılı stratejiler üretmek gerekmekte olup; bu doğrultuda yerelde kadını 

etkin ve görünür kılmak amacı ile kadın dostu kent olma yolunda büyük adımlar atılan Ģehrimizde bir 

Kadın ÇalıĢtayı düzenlenmesine yönelik Yazılı Önergenin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin 

Toplumsal Cinsiyet EĢitliği – Aile ve Çocuk Komisyonları Raporu. (BüyükĢehir Belediyesi Meclis 

Üyeleri Sultan ĠPEKLĠ, Ġzel ZENGĠNOBUZ DERĠNSU, Nilay KÖKKILINÇ, Sıla ĠLGĠ AKKAġ, 

Gamze Gül ÇAMUR, Birgül SURAL ÜNER.E.105237)  

 

 VIII. GÜNDEM DIġI KONUġMA TALEPLERĠ 

 

 IX. TOPLANTIYA KATILAMAYAN MECLĠS ÜYELERĠNĠN MAZERETLERĠNĠN 

GÖRÜġÜLMESĠ 

 

 X. ĠKĠNCĠ BĠRLEġĠMĠN GÜN VE SAATĠNĠN TESPĠTĠ VE KAPANIġ 

 

 

2. BÖLÜM 

2020 YILI EYLÜL AYI I. BĠRLEġĠMĠ TOPLANTI TUTANAĞI 

 

Tutanak No   : 97509404-301.04-9/1                                        Toplantı Tarihi   : 14/09/2020  

Toplantı Yeri : Mimar Sinan Mahallesi                                                Toplantı Saati       : 18.00            

                         ġair EĢref Bulvarı No:50 Konak/ĠZMĠR          

                         (Ġzmir Kültürpark Fuar Alanı 1 No‟lu Hol) 

 

TOPLANTIDA HAZIR OLANLAR: Mustafa Tunç SOYER, Serkan KALMAZ, Ġlhan DAL, Fikret 

AKTAġ, Bülent SÖZÜPEK, Ceyhan KAYHAN, Mustafa ĠDUĞ, Ġbrahim UlaĢ POLAT, Bahar 

GÜRSUL, Hüseyin ÜNAL, Yahya YILDIZ, Abdül BATUR, Ali Emrah KARAMUSTAFAOĞLU, ġamil 

Sinan AN, Erhan UZUNOĞLU, Cenap BÖRÜHAN, Asker GÜNEġ, Cemil TUGAY, Saadet ÇAĞLIN, 

Mustafa ÖZUSLU, Birgül SURAL ÜNER, Murat AYDIN, Nilüfer BAKOĞLU AġIK, Serdar 

SANDAL, Ġsmail SARI, YeĢim TEKOĞLU, Gamze Gül ÇAMUR, Ġrfan ÖNAL, Cindi Can POLAT, 

Selim Utku GÜMRÜKÇÜ, Sabahattin UÇAR, Ali Rıza KÖÇER, Burhan Suat ÇAĞLAYAN, Ali GÜL, 

Deniz BEKTAġ, Ramazan Ġsmail UYGUR, Ömer ġENTÜRK, Özkan YILDIZ, Sıla Ġlgi AKKAġ, 

Sultan ĠPEKLĠ, Serdar AKSOY, Hasan ÜNAL, Ali YILMAZ, Çağlar GÜLEZ, Ġbrahim ÖZKARA, 

Necati KIRMAZ, Ġzel ZENGĠNOBUZ DERĠNSU, Ġlhan ÖZKÖSE, Mehmet ERĠġ, Ufuk AYKOL, Özay 

KAPTAN, Mustafa GERÇEK, Nazan DÖNMEZ, Rıdvan KARAKAYALI, Mehmet TÜRKMEN, 

Muharrem BAYRAKTAR, Ali BOR, Oğuzhan ÖZġAHĠN, Musa ÖZCAN, Mustafa KAYALAR, Fatma 

EKĠCĠOĞLU, Gürsel RÜZGAR, Erkan ÖZKAN, Halil ÇULHAOĞLU, Mehmet Onur BaĢar ÜÇKAN, 

ġerif SÜRÜCÜ, Ufuk YÖRÜK, Murat CĠHAN, Bülent KÖKLÜ, Ertan CERTEL, Ali ENGĠN, Dolunay 

BAYER, Ġbrahim Halil KILIÇ, Memet MALTEPE, Ayhan KAYA, Hüsniye YILDIRIM, Hasan 

KORKMAZ, Ġsmail YETĠġKĠN, Berkhan PARLAK, Sefer TOPÇU, Aybars YILDIRIM, Fayıka ÖNER, 

Filiz CERĠTOĞLU SENGEL, Nuri CAFEROĞLU, Hasan UYSAL, Fatih GÜRBÜZ, RaĢit DĠRĠM, 

Hakan BARÇIN, Özdem Mustafa ĠNCE, Özan PARLAR, Nilay KÖKKILINÇ, Kazım ÇAM, Ahmet 

ĠNANLI, Feridun YILMAZLAR, Refik SÜREN, Ruhi SELEK, Ġlkay GĠRGĠN ERDOĞAN, Alpaslan 

BĠLEN, Raife KARABATAK, Mustafa SOLMAZ, Burçin Kevser TOURCHIAN, Ġsa NEZĠR, Fikret 

MISIRLI, Mustafa Alper GÜLDALI, Fırat EROĞLU, Selma KISA, Fatih TAġTAN, Hakan YILDIZ, 

Hıdır ALPTEKĠN, Ahmet Uğur BARAN, Özgür HIZAL, Dilek YILDIZ, Hüsnü BOZTEPE, Göksel 

DĠNÇER, Ali GÖNEN, ġevket HASIRCI, Murat ÖNCEL, Metin YAġAR, Galip ATAR, Okan 

BĠLDĠRĠCĠ, Çile ÖZKUL, AyĢegül DURAN TÜRKER, Ali AYYILDIZ, Mehmet PINAR, Erhan 

ÇALIġKAN, BarıĢ BÜKÜLMEZ, Semih YALIN, Erol ÇOMAK, Ümit CĠNGÖZ, Ġsmail EKEROĞLU, 
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Ertuğrul AKGÜN, Sema YEġĠLÇĠMEN, Sadık DOĞRUER, Hakan ERTANE, Tarkan Fikret ÇALIK, 

Kemal SEVĠNÇ, Halil AKBULUT, Sedat SARI, Halil Doğukan EROĞLU, Salahattin ġAHĠN, Cüneyt 

UMUTLU, Hakan ġĠMġEK, Nafiz KÜKLER, Turgut PINAR, Alpaslan KOPARAL, Osman MERT. 

 

TOPLANTIYA KATILAMAYANLAR: Erhan KILIÇ, Taner KAZANOĞLU, Muhittin SELVĠTOPU, 

Mustafa ġafak BARAN, Mehmet Atilla BAYSAK, Halil ARDA, Fatma ÇALKAYA, (Urla Belediye 

BaĢkan Vekili) Önder CAN, Seda ÖZTÜRE, Ġsmet ORHAN, Onur YĠĞĠT, Haydar GÜLTEKĠN, Adil 

KIRGÖZ, Muammer Ekrem ORAN, ġükrü SÜREROĞLU, Özgür Erman ÇAĞLAR, Aydın 

PEHLĠVAN, Yusuf DEMĠRCĠOĞLU, Hakan KOġTU, AĢkın UYAR, Orçun ERSEZGĠN, AyĢegül 

ALTUĞ, Mümin BAYRAM, Saliha ÖZÇINAR, Uğur DEMĠREZEN, Ġlhan AVCI, Nezih ÖZUYAR, 

Salih Atakan DURAN, Serkan ACAR, Eda KILIÇ. 

 

I. BAġKAN TARAFINDAN MECLĠSĠN AÇILIġI 

BAġKAN: Değerli Meclis Üyeleri, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi 2020 Yılı Eylül Ayı Toplantısı I. 

BirleĢimini açıyorum, Ģehrimize hayırlar getirmesini diliyorum. BaĢkanlıktan Gelen Önergelerin 

GörüĢülmesi maddesine geçmeden, Adalet ve Kalkınma Partisi Ġl BaĢkanımız Meclisimizi onurlandırdı, 

teĢekkür ediyoruz. HoĢ geldiniz, sefalar getirdiniz. Evet, BaĢkanlıktan Gelen Önergelerin GörüĢülmesi, 

buyurun Nilay Hanım. Evet, ĠZELMAN’ın bir sunumu vardı, önce onu yapalım. Kısa bir sunum değil 

mi Sayın Genel Müdürümüz? Buyurun.  

 

(ĠZMĠR BÜYÜKġEHĠR BELEDĠYESĠ ĠZELMAN A.ġ GENEL MÜDÜRÜ BURAK ALP ERSEN 

TARAFINDAN ÖRNEKKÖY SOSYAL TESĠSLERĠ PROJESĠ ĠSĠMLĠ SUNUM YAPILDI.) 

 

BAġKAN: Evet, biz de teĢekkür ediyoruz Burak Bey’e. Buyurun. 

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan’ım, Çok Kıymetli Meclis Üyeleri hepinizi saygıyla selamlıyorum. 

Mikrofon alabilir miyim? Sayın BaĢkan’ım, Çok Kıymetli Meclis Üyeleri hepinizi saygı ve hürmetle 

selamlıyorum. Adalet ve Kalkınma Partisi Ġl BaĢkanımız Sayın Kerem Ali SÜREKLĠ’ye de hoĢ geldiniz 

diyorum. ġimdi, Sayın BaĢkan’ım malumunuz bir önceki Meclis Oturumunda yaĢanan birtakım 

mevzularla alakalı söz almıĢ bulunmaktayım. Tabii biz AK Parti Grubu olarak buradaki tüm Meclis 

Üyesi ArkadaĢlarımız ve sizlerle birlikte yaklaĢık 17 aylık süreç boyunca Ġzmir için bir mücadele 

verdiğimizi düĢünüyoruz. Her zaman Ģunu söyledik: “Ġzmirli’nin tercihlerine dün olduğu gibi bugün de 

önem verdik.” Ġzmirli seçim sandığında ortaya koymuĢ olduğu irade, Ġzmirli vatandaĢlarımızın, “Bizim 

için değerli.” dedik ve dolayısıyla 31 Mart Seçimlerinde siz iktidar oldunuz, Belediye BaĢkanı oldunuz, 

Adalet ve Kalkınma Partisi olarak bizler ve Milliyetçi Hareket Partisi olarak Cumhur Ġttifakı, Ġzmir 

BüyükĢehir Belediyesinde muhalefet görevini üstlendik ve ilk oturumda Ģunu söyledik, Ġzmirli’nin 

lehine olduğunu düĢündüğümüz her konuda yanınızda olacağımızı söyledik ama Ġzmirli’nin aleyhine 

olduğunu gördüğümüz her konuda da muhalefetimizi yapacağımızı söyledik ve geldiğimiz süreçte Ģunu 

gördük, yaklaĢık, tam olarak sayıyı bilmiyoruz ama herhalde 2000’e yakın konuyu görüĢtük biz bu 

Meclis Salonunda ve yaklaĢık %90’ın üzerindeki konular oybirliği ile geçti ama birtakım konulara karĢı 

çıktık. Neye karĢı çıktık? Su zammına karĢı çıktık. Neye karĢı çıktık? UlaĢım zammına karĢı çıktık. 

Neye karĢı çıktık ĠZTAV’a para aktarılmasına karĢı çıktık, yöntemine karĢı çıktık. Neye karĢı çıktık? 

Ġstanbul’da Ġzmir BüyükĢehir Belediyesinin 40 yıl önce aldığı, çok iyi niyetle almıĢ olduğu arsanın 

satıĢına karĢı çıktık. Yani muhalefet yaptık, bunları da Ġzmirliler adına yaptık. Bundan sonraki süreçte de 

yapacağız. Bunların bir kısmını bugün, düĢüncelerimizin bir kısmını bugün sizler de kabul ettiniz, bizim 

muhalefetimiz doğrultusunda, ya satıĢı durdurdunuz, ya ĠZTAV’a para aktarılmasını durdurdunuz, ya da 

baĢka birtakım eylemlerin içerisine girdiniz. Biz Ġzmir BüyükĢehir Belediye Meclisinde AK Parti Grubu 

olarak hiçbir zaman Ģunun yapmadık, hiç kimseye ya da hiçbir gruba had bildirmek gibi bir niyetimiz 

olmadı ama hiç kimsenin de bize had bildirme gibi bir düĢünceye sahip olmasına müsaade 

etmeyeceğimizi söyledik. Yine bu salonda hiç kimseye bir demokrasi dersi verme düĢüncesinde olmadık 

ve hiç kimseye ve hiçbir gruba demokrasi ölçütü biçmedik ve aynı Ģekilde de bizlere bir demokrasi 

ölçütü biçilmesine de müsaade etmedik, etmeyeceğimizi de söyleyeceğiz. Kısacası bu Meclis… 

Gerçekten Ġzmir, Türkiye için örnek bir Meclis olduğunu sizler de dile getirdiniz, biz de dilen 

getiriyoruz ama bu Meclisin örnek olması Ģu anda bu salonda bulunan ya da bulunmayan tüm Meclis 

Üyelerinin, iktidarıyla, muhalefetiyle tüm Meclis Üyelerinin duruĢu ve davranıĢıyla olmuĢtur. Bundan 

sonraki süreçte de aynı örnek davranıĢı ortaya koyacağımızı düĢünüyorum. Dönem dönem elbette ki 

üzüleceğiz, dönem dönem elbette ki kızacağız, dönem dönem elbette ki güleceğiz ve sevineceğiz ama 
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bu noktada demokrasi çizgisinin dıĢına çıkmamamız gerektiğini ve çıkmayacağımızı da söyleyebiliriz. 

Yine Ġzmir için mücadele edeceğiz, yine Ġzmir için çalıĢacağız, yine Ġzmirli’nin lehine olan kararları 

almak için biz, muhalefet olarak üzerimize düĢeni yapacağız, siz de umarım iktidar olarak üzerinize 

düĢeni yapacaksınız diye düĢünüyoruz. Tüm Meclis Heyetini bu vesileyle saygıyla selamlıyorum. Son 

olarak Ģunu belirtmek istiyorum; son Meclis Oturumunda yaĢanan süreçle alakalı tüm Meclis olarak 

esasında, tüm Ġzmirli hemĢehrilerimizin böyle bir görüntü içerisinde olduğumuz için üzüntülerimizi de 

paylaĢıyoruz ama Ģunu da söylemek istiyorum; biz Ġzmir için varız, Ġzmir için çalıĢıyoruz, Ġzmir için 

mücadele edeceğiz. YanlıĢ gördüğümüz her konuda da bu mücadelemize devam edeceğiz. Saygılar 

sunuyorum.  

BAġKAN: Evet, buyurun Mustafa Bey.  

MUSTAFA ÖZUSLU: Değerli BaĢkan’ım, Saygıdeğer Meclis Üyelerim aslında bir Mecliste 

olduğumuzu biliyoruz ve bu Meclisin, demokrasinin tezahür ettiği bir yer olduğunu biliyoruz. Yani 

Ġzmir halkının oylarıyla seçilerek buraya geldik ve Ġzmir halkının sorunlarını konuĢmak ve onlara 

çözüm getirmek üzere burada görev ifa ediyoruz, bu çok açık. Dolayısıyla bu salonda bulunan tüm 

Meclis Üyelerinin, hangi Parti Grubuna mensup olursa olsun, tüm Meclis Üyelerinin bu idrak ile hareket 

ediyor olmaları önemlidir, değerlidir ve takdire Ģayandır. Burada aslolan, demokrasiyi kuralları ile 

iĢletebilmektir, teamülleri ile iĢletebilmektir, yazılı olan ya da olmayan kurallarıyla. Çünkü seçilmiĢ 

olmanın, demokratik olarak yetki almanın, halkı temsil etmenin böyle ağır bir sorumluluğu da vardır, 

bunu da idrak etmeliyiz ve bütün davranıĢlarımızı bu temel prensip üzerinden düzenlemeliyiz. Değerli 

ArkadaĢlar, BaĢkan’ım, sevgili Ġzmirliler bizi izliyorlar. Demokrat olmak kolay bir Ģey değildir, zordur. 

Çünkü demokrat olmak, karĢındaki farklı düĢünenlere tahammül etmektir, onları dinlemektir. Demokrat 

olmak, insanların yekvücut değil, farklı farklı olduğunun ve onların farklı farklı Ģeyler düĢünebileceği ve 

farklı farklı tahayyüller, hayaller ve birtakım programlar etrafında örgütlenip siyaset yapabileceğine 

inanmaktır. Bizi var eden aslında bu tahammüldür, bu hoĢgörüdür. Demokrasinin esbab-ı mucibesi de 

budur zaten, farklı olanı anlayabilmektir. Eğer muhalefet yoksa demokrasi yoktur zaten, muhalefet 

yoksa bir demokratlıktan söz edilemez zaten. Demokrasinin kendisi bizatihi muhalefetin varlığıdır, onda 

tezahür eder. Sayın Genel BaĢkanımız Kemal KILIÇDAROĞLU hep söylüyor; “Ġktidar olduğunuzda 

Mecliste Kesin Hesap Komisyonunu kuracağız ve o Komisyonun baĢına da muhalefet partisinin Millet 

Vekilini getireceğiz.” diyor, o Komisyonun baĢına. Bunu söylerken demokrasiye ve muhalefet olmanın 

inancını denetlemeye olan itimadını, denetlemenin demokrasinin önemli bir uzvu olduğundan söz 

ediyor, bunun için buna vurgu yapıyor. Dolayısıyla her koĢulda, her zaman Meclisin gücünü, seçilmiĢ 

olmanın sorumluluğu ile Meclisin itibarını yüksek tutmaya mecburuz. Bunun dıĢında bir yolumuz yok. 

Demokrasi demek görüĢlerimizi özgürce dile getirmek demek ama demokrasi demek kuralsızlık demek 

değildir. Meclis Ġç Tüzüğü’nün, Ankara’yı söz ediyorum, ne emrediyorsa o Ġç Tüzüğe göre o Meclis 

yürütülüyor. Bizim de bir Ġç Tüzüğümüz var. Yani ĠçiĢleri Bakanlığımızın bize getirdiği bir Meclis 

Yönetmeliği var. Biz de davranıĢlarımızı bu yönetmelik çerçevesinde yürütmek zorundayız. Dolayısıyla 

eğer burada biraz önce AK Parti Grup BaĢkan Vekili Değerli MevkidaĢım Özgür KardeĢimin ifade ettiği 

gibi üzüntülerini dile getiriyorsa, biz Cumhuriyet Halk Partisi Grubu adına bundan memnuniyet duyarız. 

Çünkü burada muhalefetiyle, iktidarıyla bir Ġzmir Meclisi vardır. TeĢekkür ederim.  

BAġKAN: Evet, Değerli ArkadaĢlar, o toplantının sonunda benim söylediğim bir söz vardı. “Demokrasi 

bazılarına bol geliyor.” diye. Bu doğru bir ifade değil arkadaĢlar. Demokrasi, eğer kurallara 

uymuyorsanız herkese bol gelir. O nedenle demokrasi kurallarıyla var olan bir yaĢam biçimidir. Bundan 

sonra kurallara daha riayet edeceğiz, kuralları esnetmeye çalıĢmayacağız, kurallar neyse onun gereğini 

yapacağız. Ben de Özgür Bey gibi o toplantının terkedilmesinden büyük üzüntü duydum ama Ģunu da 

ilave etmek lazım bu doğru değil ve bundan sonra dilerim ki bu tür tabloları Ġzmir’de yaĢamayız. Son 

olarak size vereyim, Gündeme geçeceğiz Kemal Bey, buyurun.  

KEMAL SEVĠNÇ: Sayın BaĢkan’ım, Değerli Meclis Üyesi ArkadaĢlarım hepinizi saygıyla 

selamlıyorum. Bugün, burada gerek Cumhuriyet Halk Partimiz, gerek AK Partimiz, bizi izleyen Ġzmirli 

hemĢehrilerimiz nezdinde güzel bir demokrasi ortamı, tablosu sergilediler. Dileğimiz; bundan sonra da 

bu güzellikler içerisinde, yapıcı, yol gösterici Ģekilde kararlarımız alalım, Ġzmirimize hizmet edelim. Her 

iki Sözcüye de Ģükranlarımı sunuyor, çok teĢekkür ediyorum Değerli BaĢkan’ım.  

BAġKAN: Evet, ben de toparlamanız için size teĢekkür ediyorum. Buyurun, son olarak size söz 

vereyim.  

SALAHATTĠN ġAHĠN: Sayın BaĢkan’ım, Meclis Üyelerimiz, Bürokratlarımız, AK Parti Ġl 

BaĢkanımız Kerem Ali SÜREKLĠ Beyefendi, hoĢ geldiniz, Ģeref verdiniz. Basınımızın Temsilcileri, 

Ġzmirliler. Evet, efendim çok teĢekkür ederim. Özgür Bey, Mustafa Bey, Kemal Bey belirttiler, 
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geçtiğimiz Mecliste Meclisi AK Parti, MHP Grubu olarak, Cumhur Ġttifakı olarak terk ettik. Tabii ki 

Ġzmirli bizi hizmet için seçti, kendilerini temsil etmek için seçti. Ġktidarıyla, muhalefetiyle, hep birlikte 

bunun sorumluluğunun bilincinde olmamız gerekiyor. Hani, burada hepimiz, bütün Meclis Üyelerimiz 

iktidarıyla, muhalefetiyle böyle bir durum olsun, birbirimizle hiçbir derdimiz yok, hepimizin derdi 

Ġzmir, Ġzmir’e daha iyi hizmet edilsin, daha yoğun hizmet edilsin, hep birlikte sorumluluklarımızı yerine 

getirelim. Yoksa hiçbirimizin birbiriyle derdi yok. Onun için inĢallah önümüzdeki süreçte bu 

anlayıĢımızı sürdürelim hep birlikte. Hani bu tür durumlara sebebiyet verecek durumlar da oluĢmasın. 

Biz de Meclisimizi terk etmeyelim, hep birlikte sorumluluğumuzun idraki içinde olalım. Saygılar 

efendim, hep birlikte iyi çalıĢmalar diliyorum.  

BAġKAN: Ben de tüm Grup BaĢkan Vekili ArkadaĢlarıma teĢekkür ediyorum.Evet, BaĢkanlıktan Gelen 

Önergelerin GörüĢülmesi…  

 

II. GEÇEN TOPLANTI TUTANAĞINDA MADDĠ HATA YAPILIP YAPILMADIĞININ 

GÖRÜġÜLMESĠ 

BAġKAN: Evet, Değerli ArkadaĢlar, Geçen Toplantı Tutanağında Maddi Hata Yapılıp Yapılmadığının 

GörüĢülmesi. Kemal Bey? Salahattin Bey tutanakla ilgili… Hakan Bey? Geçen Meclis Tutanağının 

olduğu gibi kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 

teĢekkür ediyorum.  

 

III. MECLĠS ÜYELERĠNCE VERĠLECEK ÖNERGELERĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

BAġKAN: Meclis Üyelerince Verilecek Önergelerin GörüĢülmesi, buyurun. ArkadaĢlar mikrofona 

bakar mısınız?  

DĠVAN KÂTĠBĠ: Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi BaĢkanlık Makamına. Sokak Hayvanlarını 

Koruma Komisyonu çalıĢma önerisi. Ġzmir Ġli Sınırları Ġçerisinde YaĢayan VatandaĢlarımızın Mal 

Ve Can Güvenliğinin Sağlanması, Hayvanlardan Ġnsanlara Geçebilecek Hastalıkların Önlenerek 

Halk Sağlığının Korunması, Hayvanlara Ġyi Ve Uygun Muamele Edilmesini Temin Etmek 

(Hayvan refahının sağlanması), Hayvanların Acı, Istırap Ve Eziyet Çekmelerine KarĢı En Ġyi 

ġekilde Korunmalarını, Her Türlü Mağduriyetinin Giderilmesini sağlamak, Sokak Hayvanların 

Sağlık, Üreme, Denetimi, Planlı KısırlaĢtırılması Konu BaĢlıklarında BüyükĢehir Belediyesi 

Bünyesinde Koordinasyon sağlaması.5199 sayılı Hayvanları Koruma Kanunu ve Yönetmeliği 

Yerel Yönetimlere Sokak hayvanlarının kısırlaĢtırılmasını, iĢaretlenmelerini asli görev olarak 

vermiĢ olup bu görevi yerine getirmekte BüyükĢehir ve ilçe belediye ayrımı yapmamaktadır ancak 

sokak hayvanı popülâsyonunun kontrol altına alınması tüm il genelinde bir eylem planı 

çerçevesinde değerlendirilip tek bir elden koordine edilmelidir. Kuduz Ģüpheli temasların 

sayısının çok fazla olduğu, sokak hayvanlarının beslenme ve tıbbi yardıma ulaĢmakta sıkıntı 

çekmediği ve hayvan haklarına duyarlı hemĢehrilerimizin, hayvan sever dernek ve STK‟ların 

aktif çalıĢtığı ilimizde BüyükĢehir koordinasyonunda tüm yerel yönetimlerin, STK‟ların ve 

Veteriner Hekimler Odasının iĢbirliği ile bir yıllık, beĢ yıllık ve on yıllık eylem planı hazırlanması 

gerekmektedir.1) Sahipli hayvanların tümünün kayıt altına alınması sağlanmalı, özel klinikler oda 

aracılığı ile sahiplilik bilgilerini belediye ile paylaĢmalıdır. 2) ĠTS (Ġlaç Takip Sistemi) ve HAYBĠS 

sistemi tüm yerel yönetimlerce aktif kullanılmalıdır. 3) Tüm yerel yönetimler kısırlaĢtırma 

operasyonu yapabilmek için ilaç ruhsatı almalıdır. 4) Özellikle metropol dıĢı ilçelerimizde yarı 

sahipli (bakımı bir kiĢi tarafından üstlenilen barınacak yeri olan ancak baĢıboĢ olarak dolaĢma 

imkanı da bulup üremeye devam eden köpekler) olarak tanımlanan köpeklerin kısırlaĢtırılıp, 

iĢaretlenip resmi sahiplendirme ile kayıt altına alınmalarının sağlanması. 5) Tüm ilçelerimizde tek 

bir modele bağlı kısırlaĢtırma ünitelerinin kurulmasının sağlanması. 6) Metropol dıĢı ilçeler ile 

kısırlaĢtırma ünitesi ve ilaç ruhsatı almıĢ olma ön Ģartıyla kısırlaĢtırma yapmak için cerrahi sarf 

malzeme alınması, kimliklendirme yapıp HAYBĠS sistemine kayıt yapabilmesi için mikrochip ve 

küpe temin edilmesi, ünitedeki köpeklerin beslenmesini sağlanması amacıyla Ġlçe belediyeler ile 

protokol yapılması. 7) BüyükĢehir Belediyesi Veterinerlik Hizmet Birimleri aracılığıyla metropol 

dıĢı popülasyon kontrolü için çalıĢmaların yanı sıra yerel yönetimlerin çalıĢmalarının 

koordinasyonun, verilerin toplanmasının ve merkeze iletilmesinin sağlanması. 8) Ġç ĠĢleri 

Bakanlığınca kurulacak olan hayvan polisi biriminin hayvan haklarının kontrolü için çalıĢacak 

olup, aynı Ģekilde belediyelerce hayvan zabıtası birimleri kurularak küpesiz hayvan bildirimleri 

alınıp sahipli hayvanların kayıt altına alınıp alınmadığını denetleme iĢlemi yapılması. 9) Ġlgili 

konularda Sokak Hayvanları Koruma Yönetmeliği hazırlanması. (BüyükĢehir Belediyesi Meclis 
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Üyeleri Aybars YILDIRIM, Sıla ĠLGĠ AKKAġ, Raife KARABATAK, Bülent SÖZÜPEK, Ġbrahim 

Halil KILIÇ, Erol ÇOMAK, Fikret MISIRLI E.123219) 
BAġKAN: Evet, Önergenin Gündeme alınması hususunu oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. Önergeyi Hukuk -Plan ve Bütçe - Sokak Hayvanlarını 

Koruma - Çevre ve Sağlık Komisyonlarına havale ediyoruz, uygun mudur? Önergenin Hukuk - Plan ve 

Bütçe - Sokak Hayvanlarını Koruma - Çevre ve Sağlık Komisyonlarına havalesini oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, teĢekkür ediyorum. Evet, buyurun.  

DĠVAN KÂTĠBĠ: ĠBB Meclis BaĢkanlığına. Ġlgi: 14.09.2020 günlü Meclis 1. BirleĢiminde 

görüĢülmek üzere önerge. Konu: Ġzmir Kent Kadın Müzesi kurulması. Gerekçe: Kadın 

kimliğinin; „Topluma çeĢitli yönlerden katkıları, geleceği Ģekillendirme sürecinde ürettikleri  ve 

eĢitlik „- ana baĢlığı altında, topluma  hizmet vermiĢ  kadın kimlikleri de yansıtılarak kadının 

toplum içinde hak ettiği yeri bulmasına yönelik farkındalık ve bellek  oluĢturmak, tarihe ıĢık 

tutmak ve kültür sanat alanında Ġzmir‟in kadın dostu kent kimliğini  vurgulamak; turizme katkı 

sağlamak Önerge konusu MÜZE „de; 1-KENT KÜLTÜRÜ (Ġzmir) – MÜCADELE – EMEK –  

DOĞA –   KÖY – SANAT – BĠLĠM – SPOR – SĠYASET  –  GĠRĠġĠMCĠLĠK – GÖNÜLLÜLÜK –

KOOPERATĠFÇĠLĠK   vb     pek çok farklı alanda topluma   örnek kadınlara yönelik   içerikler 

taĢımalı; 2-1-Fiziki binanın geniĢ bir bahçesi olmalı, içinde müzik dinletilerine elveriĢli kıĢ 

aylarında da kullanılabilecek bir bölümü de içeren, mevzuatla uyumlu kafe – patiseri ile ziyaretçi 

çocukları için düĢünce oyunlarına ve animasyona açık bir bölüm içermeli; 2-2-Topluma yarar 

sağlayan, iz bırakan kadınların ve kadın haklarına  destek verenlerin hikayelerine, kadın 

haklarının sürecine, tarihi geliĢimine, bu alandaki araĢtırmalara yer veren kitap ve dijital 

yayınlardan oluĢan bir kütüphanesi, müze obje ve yayınlarının satıĢa sunulduğu en az bir satıĢ 

ünitesi bulunmalı; değiĢken ve kalıcı sergi; mumya heykel ve müze kapsamı ile ilgili film gösterim  

ve performans salonları olmalı; 3-Salonlarda farkındalık amaçlı kadınlara dair özlü ve ünlü 

sözlere yer verilmeli, her ay periyodik olarak; toplum yararına emek vermiĢ, kültür, sanat, spor, 

bilim vb alanlarda fark yaratmıĢ kadınlar konulu söyleĢi günleri organizasyonları ile mevzuat 

çerçevesinde kadın ve kız çocuklarını güçlendiren projelere destek sağlayan bağıĢ 

organizasyonları yapılabilecek bölümlerin olması; uluslar arası organizasyonlara açık olması… 4-

Müze içerisindeki Kafe-Patiseride sunulan ürünlerin, ĠBB meslek fabrikasında üretilen 

ürünlerden ve kooperatiflerden elde edilmesi; kadın ve engelli istidamı ile gönüllülere açık 

olması…                5-Müze yerinin, kent cazibe merkezlerinde, tarihi turistik alanlarda; imar 

mevzuatının cevaz vermesi halinde rekreasyon alanlarında belirlenmesi koĢulları sağlanmalıdır. 

Söz konusu Önergenin Meclisimizce kabulünü saygılarımızla arz ve talep ederiz. (BüyükĢehir 

Belediye Meclis Üyeleri Nilay KÖKKILINÇ, Sıla ĠLGĠ AKKAġ E.123120) 

BAġKAN: Önergenin Gündeme alınması hususunu oylarınıza sunuyorum 

kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. Hangi Komisyonlara gidecek?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Toplumsal Cinsiyet EĢitliği ve Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonlarına 

gönderilsin.  

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Özgür Bey? Hakan Bey? Toplumsal Cinsiyet EĢitliği… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ve Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonu. 

BAġKAN: Ve Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul 

edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 3, buyurun.  

DĠVAN KÂTĠBĠ: BaĢkanlık Makamına. Çocukların bedensel ve zihinsel geliĢimini attırmak 

amacıyla (sokak oyunları park alanı,) yapılması, yerlerinin belirlenmesi, çocukların internet 

oyunlarından uzaklaĢıp sosyalleĢmeleri adına önem taĢımaktadır. Bu konuda gerekli çalıĢmaların 

yapılmasını rica ederiz. (BüyükĢehir Belediye Meclis Üyeleri Dolunay BAYER, ġamil Sinan AN. 

E.123125) 

BAġKAN: Önergenin Gündeme alınmasını oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği 

ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Aile ve Çocuk Komisyonu uygundur.  

BAġKAN: Aile ve Çocuk Komisyonu. Salahattin Bey? Hakan Bey? Önergenin Aile ve Çocuk 

Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. Evet, buyurun.  

DĠVAN KÂTĠBĠ: Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Meclis BaĢkanlığına. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi 

Ġhtisas Komisyonlarından olan Tarım ve Orman Komisyonu üyesi olarak görev yapmaktayım. 

Ġzmir ili genelinde yaklaĢık 1.020.000 adet büyükbaĢ, 1.280.000 adet küçükbaĢ hayvan 
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bulunmakta olduğu Ġl Tarım Müdürlüğünün kayıtlarında mevcuttur. Ġlimiz genelinde hayvancılık 

önemli gelir kaynağı olup, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesinde hayvancılığı desteği bulunduğu göz 

önüne alınarak, Tarım ve Orman Komisyonu ismine hayvancılık ibaresinin eklenerek Komisyon 

isminin Tarım, Orman ve Havancılık Komisyonu olarak değiĢtirilmesi hususunda; gereğini 

saygılarımla arz ederim. (BüyükĢehir Belediye Meclis Üyesi Ġsmail EKEROĞLU. E.123134) 
BAġKAN: Önergenin Gündeme alınmasını oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği 

ile kabul edilmiĢtir. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Tarım ve Orman Komisyonu uygundur.  

BAġKAN: Salahattin Bey? Hakan Bey? Önergenin Tarım ve Orman Komisyonuna havalesini 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 

buyurun.  

DĠVAN KÂTĠBĠ: Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi BaĢkanlık Makamına. Metro A.ġ. Temizlik Birimi 

133 iĢçi kardeĢimizin mağduriyetlerinin giderilmesi için önergemiz. TaĢeron personelimiz 2 Nisan 

2018 tarihinde 696 sayılı Kanun Hükmünde Kararname ile Ġzmir BüyükĢehir Belediye 

Ģirketlerimize geçiĢleri yapılan, 30 Haziran 2020 tarihinde Aile, ÇalıĢma ve Sosyal Hizmetleri 

Bakanlığının yayınladığı genelde kapsamında KHK süreci sona ermiĢ bulunmaktadır. Bu genelge 

kapsamında ĠZENERJĠ A.ġ. Ģirketimize geçiĢleri yapılan 4105 KHK‟lı personelimiz, 3060 TL olan 

brüt ücretlerin 3702 TL‟ye yükseltilerek %48 artıĢ yapılmıĢtır. 1- KHK ile Metro A.ġ.‟ye geçiĢleri 

yapılan 133 kardeĢimiz Metro A.ġ.‟de yeni birimi olan temizlik iĢçileri kadrosuna geçiĢleri 

aldıkları 3060 TL brüt maaĢı ile hiç iyileĢtirme yapılmadan aktarılmıĢlardır. 133 temizlik iĢçisi 

kardeĢimize 642 TL aylık iyileĢtirme yapılarak 3702 TL maaĢ seviyesine getirilerek 

mağduriyetlerinin giderilmesini. 2- Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi 13 Ocak 2020 tarihli 10 no‟lu 

oybirliği Kararı söz konusu 696 sayılı Kanun Hükmünde Kararname kapsamında çalıĢana 18 

Temmuz 2019 tarihinden itibaren 425 TL gıda yardımı Belediyemizin diğer Ģirketlerinden 

çalıĢanlar için uygulanmıĢ, Metro A.ġ.‟de çalıĢan 2 ay 12 gün tutar gıda yardımının eksik 

yapıldığı, meclisimizin oybirliği tavsiye kararına uyulmamıĢ olmasından dolayı 1020 TL 

tutarındaki gıda yardımının yapılarak emekçi kardeĢlerimizin mağduriyetlerinin giderilmesi. 3- 

Metro A.ġ. Ģirketinde yeni oluĢturulan temizlik birimi bölümünde yasal olarak uygulanması 

gereken bulaĢıcı hastalık, temizlik, kimyasal madde, temas ve tozlu alanda çalıĢma risk ücretleri 

olan toplam günlük 12 TL olarak verilmesini, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi tüm Meclis Üyesi 

ArkadaĢlarımızın Metro A.ġ. temizlik iĢçisi 133 kardeĢimizin mağduriyetlerinin giderilmesi için 

Metro A.ġ. Yönetim Kurulunca karara bağlanması yönünde Komisyonlarımızda görüĢülüp 

tavsiye kararı alınmasını rica ederim. (BüyükĢehir Belediyesi Meclis Üyesi Fikret MISIRLI. 

E.123151) 

BAġKAN: Önerge üzerine söz vereceğim. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan’ım, Meclisin alabileceği kararlar belli. Önergelerde BüyükĢehir 

Belediyesi Meclis Yönetmeliğine göre oluyor. Dolayısıyla Belediye Meclisimizin bu konuda tavsiye 

kararı alması doğru değil. Biz önergenin reddinin oylanmasını istiyoruz. 

BAġKAN: Evet, önerge üzerine… Buyurun. 

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan’ım, bu konunun ne kadar önemli ve acil olduğunu sizler de herhalde 

anlıyorsunuzdur. Dolayısıyla bunun bir kere her Ģeyden önce Komisyonlarda değerlendirilmesi 

gerektiğini düĢünüyoruz. O yüzden burada, bu meselenin, kestirip, atılıp reddedilmesinden öte 

Komisyonlarda görüĢülmesini talep ediyoruz, öneriyoruz. O yüzden biz Grup olarak önergenin kabulü 

yönünde ve ilgili Komisyona sevki yönünde karar alınmasını talep ediyoruz.   

BAġKAN: Fikret Bey, buyurun. ArkadaĢlar mikrofonu organize etmeniz lazım. ArkadaĢlar, mikrofonla 

kim ilgileniyor? Sizin hızınızla bu Meclis bitmez.  

FĠKRET MISIRLI: Sayın BaĢkan, Sayın Divan, Değerli Meclis Üyeleri, Sevgili Bürokratlarımız, bizi 

izleyen Ġzmirliler ve Değerli Basınımız hepinize iyi akĢamlar diliyorum. Sayın BaĢkan’ım tabii bu 

mevcut konu, maalesef bizim BüyükĢehir Belediyesinin çifte uygulamalarından kaynaklanan bir önerge. 

Sonuçta bu 133 kardeĢimiz bizim BüyükĢehir Belediyesinde çalıĢıyor, aynen sizin 4105 arkadaĢımıza 

vermiĢ olduğunuz hakları, “Bu 133 kardeĢimize yapmayalım”a geliyor bu Ģimdiki alınacak olan karar 

gördüğüm kadarıyla. Ancak biraz önce bahsettiğimiz gibi esasında bu 4500 kardeĢimizle ilgili yine 

geçtiğimiz sene, aĢağı yukarı 3 ay süren bir mücadelenin sonrasında 625 lira ve 425 lira neyse o 

rakamlarda bir iyileĢtirme yaptık. Bu iyileĢtirmeleri sizlerin getirmiĢ olduğu, Cumhuriyet Halk 

Partisi’nin getirmiĢ olduğu önergeyle, Gruplarda oylandı ve bu Komisyonlara gitti. ġimdi aynı konuyu, 

133 kardeĢimiz bugün için mağdur ve bunların hak mahrumiyetleriyle ilgili biraz önce Grup BaĢkan 
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Vekili demokratiklerden, devrimciliklerden bahsetti. Ancak biz BüyükĢehir Belediyesi ne hikmetse bu 

kardeĢlerimizle ilgili bir önerge geldiğinde “BüyükĢehir Belediyesinin yetki alanında değil.” diyoruz. 

BüyükĢehir Belediyesi CHP Komisyonunun getirdiği benzeri konuları da burada maalesef oybirliği ile 

geçiriyoruz ki biz kardeĢlerimizin burada mağduriyetlerinin giderilmesi yönünde, sizlerden ricam ilgili 

Komisyonların, ki onda da yine Hukuk Komisyonu, galiba ġirketler Komisyonuna gönderilmiĢ. Lütfen 

bu Komisyonlara gönderin, bu kardeĢlerimizin, bu taleplerine duyarsız kalmayalım. Komisyonlardan 

gelecek olan kararları da sonuçta tavsiye kararı, Ģirkete bildiririz BaĢkan’ım. TeĢekkür ediyorum.  

BAġKAN: TeĢekkürler. Yalnız burada ifade edilen Ģey, lütfen oturun. Bu arkadaĢlarımızın, bu 133 

arkadaĢımızın mağduriyeti devam etsin, bizim umrumuzda değil gibi bir anlam çıkartılırsa bu doğru 

olmaz. Sadece usulen bir Ģey ifade edildi, “Meclis bu konuda bir tavsiye kararı alamaz.” dedi. Ben Ģu 

kadarını söyleyeyim, bu bahsettiğiniz mağduriyetin giderilmesi ile ilgili bir çalıĢma içerisinde zaten 

arkadaĢlarımız, bunu yürütüyoruz ve önümüzdeki toplu sözleĢmede, yani Ocak ayında, toplu iĢ 

sözleĢmesi görüĢmelerinde bu gündeme gelecek. Sendikayla bu konu müzakere edildi. Yani bu Ģu anda 

ilk defa bizim önümüze gelen bir konu değil. Biz bunu görüĢmeye devam edeceğiz. Gündem üzerine 

baĢka söz almak isteyen?  

FĠKRET MISIRLI: Konuları ilave edebilir miyim BaĢkan’ım? Ama eksik, burada 4105 kardeĢimize 

yapılanın, 133 kardeĢimize yapılmadığı…  

BAġKAN: AnlaĢıldı, ben de onu söylüyorum. Bu 133 arkadaĢımızla ilgili sendikayla arkadaĢlarım 

Toplu ĠĢ SözleĢmesini sürdürüyorlar ve Aralık ayında, toplu iĢ görüĢmeleri sırasında bu meseleyi 

çözmek için de bir çaba içindeler zaten. 

FĠKRET MISIRLI: BaĢkan’ım, geriye dönük bu mağduriyetler giderilecekse, ayrıca burada… 

BAġKAN: Bu müzakere ediliyor, onu söylüyorum. Burada itiraz edilen Ģey, Meclisin bir tavsiye kararı 

alamayacağı doğrultusunda. 

FĠKRET MISIRLI: Ġki aydır da… BaĢkan’ım daha önce aldık bu kararları.  

BAġKAN: AnlaĢıldı, buyurun.  

MUSTAFA ÖZUSLU: Sayın BaĢkan’ım, AK Parti Değerli Sözcüsünün, konuĢmacı arkadaĢımızın 

değerlendirmesinde açılıĢta yapmıĢ olduğumuz demokratik tavrın gösterilmesiyle bu konunun hiçbir 

ilgisi yok, niçin yok? Ġdari bir konudan bahsediyoruz burada. Yani elbette KHK ile mağdur edilen 

iĢçileri eğer konuĢacaksak, benim söyleyeceğim çok Ģeyimiz olur ki bunlar bu Mecliste konuĢuldu. 1 

milyon iĢçiden söz ediliyordu. Kaçı acaba taĢeronluktan kadroluya geçirildi, devlet kadrolarında? Bunun 

da hesabını sormak Cumhuriyet Halk Partisinin Grup BaĢkan Vekili olarak benim, burada görevim o 

zaman ama BüyükĢehir Belediyesi içinde olan KHK’lı iĢçilerin 30 Haziran itibarıyla biten o sözleĢme 

metni diye adlandırılan aslında tek taraflı dayatılan metin sözleĢme değildir. Haydi sözleĢme kabul 

edelim, oradan kadroya geçerken ĠZENERJĠ ile METRO A.ġ. arasındaki 133 iĢçi arkadaĢımızda oluĢan 

bu ücret farkının Cumhuriyet Halk Partisi Meclis Grubu tarafından ve ilgili Cumhuriyet Halk Partili 

yetkililer ve Belediye yetkililerimiz tarafından fark edilmemiĢ olduğunu söylemek doğru bir davranıĢ 

olmaz. Bu zaten müzakere edilen bir kuruluĢ ve aynı hassasiyeti bizim de gösterdiğimizi burada, tüm 

belediye bürokrasisi bilsin. Elbette iĢçinin hakkını, hukukunu, emekten yana, “Emek en yüce değer.” 

diyen bir siyasi görüĢün sahipleri olarak bizler savunacağız, burada bir sıkıntı yok ama bu Meclisin 

konusu değil, bunu söylemeye çalıĢtım, ikisini birbirine karıĢtırmamak lazım.  

BAġKAN: Tamam, teĢekkür ediyorum. Nilay Hanım, daha önce benzer bir uygulamada tavsiye kararı 

niteliğinde gene Meclis Komisyonuna gelmiĢ. Bunun Meclis Komisyonuna gitmesinde eğer bir sakınca 

yoksa, hukuki bir sakınca yoksa gönderelim. Nasılsa bir yandan arkadaĢlarımız bu müzakereleri 

sürdürüyorlar, ilave bir görüĢ belki çıkacaktır, onu da değerlendirmiĢ oluruz. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Peki BaĢkan’ım, gönderelim.  

BAġKAN: Peki. Değerli ArkadaĢlar, Önergenin Gündeme alınması hususunu oylarınıza sunuyorum; 

kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. ġirketler - Hukuk - Plan ve Bütçe 

Komisyonlarına uygun mudur? 

HAKAN YILDIZ: Uygundur. 

BAġKAN: Havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 

BaĢka var mı önerge? Buyurun. 

DĠVAN KÂTĠBĠ: Ġzmir BüyükĢehir Meclis BaĢkanlığına. Konu: Kademeli geçiĢ ücretlendirmesi. 

Daha önce Meclisimizden karara bağlanan 120 dakika kademeli geçiĢ ücretlendirmesi 1 Eylül 

2020 tarihinde uygulamaya baĢlanan Ġzmir BüyükĢehir toplu ulaĢım fiyat tarifelendirmesine 1 

Ekim 2020 tarihinden itibaren aĢağıda belirttiğimiz fiyatlandırmalar ile yeniden düzenlenmesini 

BüyükĢehir Belediye Meclisimizin ilgili Komisyonlara sevk etmesini saygılarımla arz ve talep 
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ediyoruz. Ġlk biniĢ ücreti 3.46 TL olup, 120 dakika içinde birinci aktarma 0.00 TL, ikinci aktarma 

0,50 KRġ, üçüncü aktarma 1.00 TL, dördüncü ve sonraki aktarmalar 0.50 KRġ. Halk TaĢıt 

Uygulamasında ise geçerli saatlerde tarifenin %50‟si kadarı uygulanır. Bilet 35 hariç. (BüyükĢehir 

Belediyesi Meclis Üyeleri Özgür HIZAL, Hüsnü BOZTEPE. E.123249) 
BAġKAN: Evet, önerge üzerinde söz vereceğim. Salahattin Bey? Uygun mudur? Önergenin Gündeme 

alınmasını soruyorum. Değerli ArkadaĢlar, Önergenin Gündeme alınması hususunu oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. Önergenin Hukuk – Plan ve Bütçe 

Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler… 

HAKAN YILDIZ: Sayın BaĢkan’ım uygundur, acil gündemiyle alırsak,  çünkü Ekim’e giriyoruz. 

BAġKAN: Acil gündemiyle alıyoruz. 

HAKAN YILDIZ: Acil gündemiyle alalım.  

BAġKAN: Hukuk – ġirketler Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk, ġirketler ve Plan ve Bütçe Komisyonları efendim.  

BAġKAN: Plan ve Bütçe Komisyonuna da… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler) Efendim? Hukuk… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk, Plan ve Bütçe ve ġirketler Komisyonları yeterlidir.  

BAġKAN: Hukuk – Plan ve Bütçe – ġirketler Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul 

edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. Gündeme geçiyorum, baĢka önergemiz var mı? Yok.  

 

IV. BÜYÜKġEHĠR BELEDĠYE BAġKANI TARAFINDAN ÜST UNVANLI GÖREVLERE 

ATANAN PERSONELE ĠLĠġKĠN BĠLGĠLENDĠRME 

BAġKAN: Evet, BüyükĢehir Belediye BaĢkanlığı Tarafından Üst Unvanlı Görevlere Atanan Personele 

ĠliĢkin Bilgilendirme, buyurun.  

DĠVAN KÂTĠBĠ: 5216 sayılı BüyükĢehir Belediyesi Kanununun 22. maddesinin 1. fıkrasında 

“BüyükĢehir Belediyesi personeli BüyükĢehir Belediye BaĢkanı tarafından atanır. Personelden 

müdür ve üst unvanlı olanlar ilk toplantıda BüyükĢehir Belediye Meclisinin bilgisine sunulur.” 

denilmektedir. Buna göre Araç Bakım Onarım Dairesi BaĢkanı  kadrosunda görev yapan Özkan 

DÖNMEZ, Kalite ve Kurumsal GeliĢim Dairesi BaĢkanı kadrosuna, Bilgi ĠĢlem Dairesi BaĢkanı 

kadrosunda görev yapan Kadir YILDIZ, Araç Bakım ve Onarım Dairesi BaĢkanı kadrosuna, 

Kalite ve Kurumsal GeliĢim Dairesi BaĢkanı kadrosunda görev yapan Ġbrahim YETMEN, UlaĢım 

Yatırımları Dairesi BaĢkanı kadrosuna, UlaĢım Planlama Dairesi BaĢkanı kadrosunda görev 

yapan Sevcan TINAZTEPE, Ġnsan Kaynakları ve Eğitim Dairesi BaĢkanı kadrosuna, Ġnsan 

Kaynakları ve Eğitim Dairesi BaĢkanı kadrosunda görev yapan Semih GÖK, Destek Hizmetleri 

Dairesi BaĢkanı kadrosuna, Otobüs ĠĢletme Dairesi BaĢkanı kadrosunda görev yapan Mustafa 

Ceyhun MĠNARECĠ, UlaĢım Planlama Dairesi BaĢkanı kadrosuna, MüĢteri Hizmetleri ve 

Kurumsal ĠletiĢim Dairesi BaĢkanı kadrosunda görev yapan Belma ÖZEġ, Bilgi ĠĢlem Dairesi 

BaĢkanı kadrosuna, Daire BaĢkanı kadrosunda görev yapan Pınar MERĠÇ, Hizmet ĠyileĢtirme 

Dairesi BaĢkanı kadrosuna, Memur Personel ġube Müdürü kadrosunda görev yapan Adnan 

Yavuz ÖZĠZMĠRLĠLER, Ġdari ĠĢler ġube Müdürü kadrosuna, UlaĢım Genel Koordinasyon ġube 

Müdürü kadrosunda görev yapan Nurcan AKPULAT, ĠztaĢıt ġube Müdürü kadrosuna atanmıĢtır. 

(Mustafa Tunç SOYER, Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanı.) 

BAġKAN: Evet, bilgilendirme yapılmıĢtır.  

 

V. BAġKANLIKTAN GELEN ÖNERGELERĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

BAġKAN: BaĢkanlıktan Gelen Önergelerin GörüĢülmesi maddesine geçiyorum. Nilay Hanım. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan’ım doğrudan oylansın.  

BAġKAN: Önergelerin madde numarası okunarak… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Madde numarasıyla, evet.  

BAġKAN: Evet, Kemal Bey? Salahattin Bey? Hakan Bey? Önergelerin madde numarası okunarak 

oylanmasını oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür 

ediyorum. 1?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Doğrudan oylansın.  

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Hakan Bey? 1. Önergenin kabulünü oylarınıza sunuyorum; 

kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 2?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan’ım, burada BaĢkan DanıĢmanına ödenecek olan ücretin 
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belirlenmesi söz konusu. Biz Cumhuriyet Halk Partisi Grubu adına BüyükĢehir Belediyesi Genel 

Sekreterine ödenen aylık brüt, aylık miktarın %75’i oranında ödeme yapılmasını öneriyoruz.  

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Hakan Bey? Önergenin Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Genel 

Sekreterine ödenen ücretin %75’i tutarında tespit edilerek kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul 

edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 3?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: 3. maddede de yine aynı Ģekilde yine BaĢkanlık DanıĢmanına ödenecek olan 

ücret söz konusudur. Burada da BüyükĢehir Belediyesi Genel Sekreterine ödenen brüt aylık miktarın 

%75’i oranında ödeme yapılmasını öneriyoruz.  

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Hakan Bey? 3. no‟lu Önergenin de Ġzmir BüyükĢehir 

Belediyesi Genel Sekreterine ödenen brüt aylık miktarının %75’i oranında ödenmesi hususunu 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 4?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Doğrudan oylansın.  

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Hakan Bey? 4 no‟lu Önergenin kabulünü oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 5?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Plan ve Bütçe ve Hukuk Komisyonlarına gönderilsin. 

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Hakan Bey? 5 no‟lu Önergenin Plan ve Bütçe – UlaĢım 

Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 6? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk Komisyonu uygun.  

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Hakan Bey? 6 no‟lu Önergenin Hukuk Komisyonuna 

havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür 

ediyorum. 7? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 7 ve 16 dâhil ġirketler, Hukuk ve Plan ve Bütçe Komisyonları.  

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Hakan Bey? 7 ve 16 dâhil ġirketler – Hukuk – Plan ve Bütçe 

Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 17? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 17, Hukuk ve Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonları.  

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Hakan Bey? 17 no‟lu Önergenin Hukuk – Eğitim, Kültür, 

Gençlik ve Spor Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği 

ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 18? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 18 ve 19 Hukuk ve Plan ve Bütçe Komisyonları.  

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Hakan Bey? 18 ve 19 no‟lu Önergelerin Plan ve Bütçe – 

Hukuk Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan’ım, 19. maddeyi acil kaydıyla geçirelim.   

BAġKAN: Değerli Komisyon Üyesi ArkadaĢlarımdan rica ediyoruz, acil. Evet, 20?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: 20, Hukuk, Plan ve Bütçe ve Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonları.  

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Hakan Bey? 20 no‟lu Önergenin Hukuk – Plan ve Bütçe – 

Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 21?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan’ım 21 ve 22 yine acil kaydıyla Plan ve Bütçe, Hukuk ve Eğitim, 

Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonları.  

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Hakan Bey? 21 ve 22 no‟lu Önergelerin Plan ve Bütçe – 

Hukuk – Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonlarına acil kaydıyla havalesini oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 23?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Plan ve Bütçe, UlaĢım, Tüketiciyi Koruma Komisyonları.  

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Hakan Bey? 23 no‟lu Önergenin Plan ve Bütçe – UlaĢım – 

Tüketiciyi Koruma Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 24?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: 24, Plan ve Bütçe Komisyonu.  

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Hakan Bey? 24 no‟lu Önergenin Plan ve Bütçe Komisyonuna 

havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür 

ediyorum. Buyurun.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan’ım 25’ten 33 dâhil Plan ve Bütçe Komisyonu.  

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Hakan Bey? 25 dâhil, 33 dâhil Plan ve Bütçe Komisyonuna 

havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür 
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ediyorum. 34?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: 34, 35, 36, 37 Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu.  

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Hakan Bey? 34, 35, 36, 37 no‟lu Önergelerin Ġmar ve 

Bayındırlık Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile 

kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 38? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 5’li Komisyon. 

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Hakan Bey? 38 no‟lu Önergenin Ġmar ve Bayındırlık – Çevre 

ve Sağlık – Hukuk – UlaĢım – Esnaf ve Meslek Odaları Komisyonlarına havalesini oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 39? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 39, 40, 41 ve 42 Çevre ve Sağlık ve Ġmar ve Bayındırlık Komisyonları. 

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Hakan Bey? 39, 40, 41 ve 42 no‟lu Önergelerin Çevre ve 

Sağlık – Ġmar ve Bayındırlık Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 43?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık – UlaĢım Komisyonları.  

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Hakan Bey? 43 no‟lu Önergenin UlaĢım – Ġmar ve 

Bayındırlık Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile 

kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 44? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Çevre ve Sağlık – Ġmar ve Bayındırlık Komisyonları.  

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Hakan Bey? 44 no‟lu Önergenin Çevre ve Sağlık - Ġmar ve 

Bayındırlık Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile 

kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 45? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 45 ve 46 Ġmar ve Bayındırlık Komisyonları.  

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Hakan Bey? 45 ve 46 no‟lu Önergelerin Ġmar ve Bayındırlık 

Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 47? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık, Çevre ve Sağlık Komisyonları 47 ve 48 efendim.  

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Hakan Bey? 47 ve 48 no‟lu Önergelerin Ġmar ve Bayındırlık 

– Çevre ve Sağlık Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 49? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 49 Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu.  

BAġKAN: 49 ve 50 değil mi?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Pardon, 49 ve 50 Ġmar ve Bayındırlık.  

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Hakan Bey? 49 ve 50 no‟lu Önergelerin Ġmar ve Bayındırlık 

Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum.  

 

VI.  BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN ÖNERGELERĠN GÖRÜġÜLMESĠ 
BAġKAN: Ek Gündeme geçiyorum. BaĢkanlıktan Gelen Önergelerin GörüĢülmesi. Buyurun 1.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Doğrudan oylansın.  

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Hakan Bey? 1 no‟lu Önergenin kabulünü oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 2?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk Komisyonu.  

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Hakan Bey? 2 no‟lu Önergenin Hukuk Komisyonuna 

havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür 

ediyorum. 3?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk ve Çevre ve Sağlık Komisyonları.   

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Hakan Bey? 3 no‟lu Önergenin Hukuk – Çevre ve Sağlık 

Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 4?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Plan ve Bütçe – Hukuk Komisyonları.  

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Hakan Bey? 4 no‟lu Önergenin Plan ve Bütçe – Hukuk 

Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 5?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Acil kaydıyla Sosyal Hizmetler ve Hukuk Komisyonları.  

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Hakan Bey? 

HAKAN YILDIZ: Bir de Bütçe vardı Sayın BaĢkan’ım burada, atladı herhalde Nilay Hanım.  
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BAġKAN: Plan ve Bütçe. 

HAKAN YILDIZ: Evet.  

BAġKAN: 5 no‟lu Önergenin Sosyal Hizmetler – Hukuk – Plan ve Bütçe Komisyonlarına havalesini 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 6?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: 6 numara Hukuk, Turizm ve Fuarcılık, Plan ve Bütçe ve Kent Konseyi acil 

kaydıyla.  

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Hakan Bey? 6 no‟lu Önergenin Hukuk – Turizm ve Fuarcılık 

– Plan ve Bütçe – Kent Konseyi Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 7?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk ve Plan ve Bütçe Komisyonları acil kaydıyla. 

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Hakan Bey? 7 no‟lu Önergenin Hukuk – Plan ve Bütçe 

Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 8? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Kooperatifler, Plan ve Bütçe ve Hukuk Komisyonları.  

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Hakan Bey? 8 no‟lu Önergenin Kooperatifler – Bütçe – 

Hukuk Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 9? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Plan ve Bütçe Komisyonu.  

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Hakan Bey? 9 no‟lu Önergenin Plan ve Bütçe Komisyonuna 

havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür 

ediyorum. 10? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: UlaĢım, Plan ve Bütçe ve Hukuk Komisyonları.  

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Hakan Bey? 10 no‟lu Önergenin UlaĢım – Plan ve Bütçe – 

Hukuk Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 11? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 11, 12 ve 13 Plan ve Bütçe Komisyonu.  

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Hakan Bey? 11, 12 ve 13 no‟lu Önergelerin Plan ve Bütçe 

Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 14? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 14 ve 15, 5’li Komisyon.  

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Hakan Bey? Buyurun, buyurun Suat Bey. 

BURHAN SUAT ÇAĞLAYAN: Sayın BaĢkan’ım 15 numaralı önerge daha önce Çevre Komisyonu 

tarafından reddedilmiĢti. Bu konuda yapılan çalıĢma uygun bulunmamıĢtı. Nasıl geldiğini bilmiyoruz. 

Aynı konu tekrar gelmiĢ bulunuyor, 15 numara.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan’ım, değiĢiklikler olabilir. Daire BaĢkanlığından gelmiĢ. Belki 

yeni bir talep de içeriyor olabilir önergede.  

BAġKAN: Diğer Komisyonlar da incelesin.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Komisyon değerlendirir. Zaten Çevre ve Sağlık Komisyonuna da gidiyor. 

BAġKAN: 5’li Komisyona gideceği için bütün Komisyonlar da değerlendirmiĢ olur. 14 ve 15 no‟lu 

Önergelerin Hukuk – Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık – UlaĢım – Esnaf ve Meslek Odaları 

Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 16? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 16 ve 17 Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu. 

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Hakan Bey? 16 ve 17 no‟lu Önergelerin Ġmar ve Bayındırlık 

Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 18? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık, Tarım ve Orman Komisyonları.  

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Hakan Bey? 18 no‟lu Önergenin Ġmar ve Bayındırlık – Tarım 

ve Orman Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile 

kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 19? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu.  

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Hakan Bey? 19 no‟lu Önergenin Ġmar ve Bayındırlık 

Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 20? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık Komisyonları.  

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Hakan Bey? 20 no‟lu Önergenin Ġmar ve Bayındırlık – Çevre 
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ve Sağlık Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile 

kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 21? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 21 ve 22 Ġmar ve Bayındırlık ve Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonları.  

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Hakan Bey? 21 ve 22 no‟lu Önergelerin Ġmar ve Bayındırlık 

– Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 23? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 23, 24 Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu.  

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Hakan Bey? 23 ve 24 no‟lu Önergelerin Ġmar ve Bayındırlık 

Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 25? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık – UlaĢım Komisyonları.  

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Hakan Bey? 25 no‟lu Önergenin Ġmar ve Bayındırlık – 

UlaĢım Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 26? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık – Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonları.  

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Hakan Bey? 26 no‟lu Önergenin Ġmar ve Bayındırlık – 

Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 27? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Plan ve Bütçe Komisyonu.  

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Hakan Bey? 27 no‟lu Önergenin Plan ve Bütçe Komisyonuna 

havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür 

ediyorum. Gündeme dönüyorum.  

 

VII. KOMĠSYONLARDAN GELEN RAPORLARIN GÖRÜġÜLMESĠ 

BAġKAN: Komisyonlardan Gelen Raporların GörüĢülmesi, buyurun. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan’ım, 1 ve 19 dâhil Komisyonlardan geldiği Ģekliyle, oybirliği ile 

görüĢülmüĢ.  

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Hakan Bey? 1 ve 19 dâhil Komisyonlardan geldiği Ģekliyle 

Raporların kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 

TeĢekkür ediyorum. 20?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Komisyondan geldiği Ģekliyle.  

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Hakan Bey?  

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan’ım bu konuda söz almak istiyoruz.  

BAġKAN: Buyurun, tabii.  

ÖZGÜR HIZAL: Evet, Sayın BaĢkan, Ģimdi burada, esasında çok tarzım olmayan bir konuĢma 

yöntemi noktasında konuĢmama baĢlayacağım ama genelde sonda söylediğimi bu sefer baĢta 

söyleyeceğim. ġimdi, biz burada, çok net bir Ģekilde Ģunu görebiliyoruz. Ġzmir BüyükĢehir 

Belediyesinin özellikle birtakım imar konularında ortaya koymuĢ olduğu çeliĢkileri anlamaya 

çalıĢıyoruz. ġimdi, az önce CHP Grup Sözcüsü Nilay Hanım, Ģöyle bir ifade kullandı. “Biz burada 

tavsiye niteliğinde bir karar almıyoruz. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesinin ya da Meclisin böyle bir yetkisi 

yoktur.” gibi bir cümle kullandı. Bu meseleye bakalım, Ģu meseleye bakalım, 20. maddeye. Selçuk’ta, 

Belevi Mahallesi’nde bir karar alınmaya çalıĢılıyor. Aslında karar alınmak isteniyor ama bazı kamuoyu 

baskılarından da çekiniliyor ama bir karar alınmaya çalıĢılıyor. Bu konu yaklaĢık 7-8 ay kadar önce 

bizim Komisyonumuza yine gelmiĢti, yine aynı Ģeyleri söylemiĢtik; Komisyonun görevi bir mütalaa 

makamı değildir, bir görüĢ bildirme görevi yoktur. Ortada bir değiĢiklik var ise bu değiĢikliği geçirelim 

ya da reddedelim ama orada birtakım düĢünceler ortaya konuldu ve sonrasında da karĢımıza bu çıktı. 

ġimdi, gerçekten çeliĢkilerden bahsediyoruz ve merakla soruyorum. 100.000’lik planlarda tarım arazisi 

olarak görülen bir alanda bir Ġzmirli hemĢehrimiz gelse, Ahmet Bey gelse, Mehmet Bey gelse Ġzmir 

BüyükĢehir Belediye BaĢkanlığı’na müracaat etse, “Benim kalacak yerim yok ve ben burada kendime 

konut ihtiyacımı gidereceğim.” dese, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesinin vereceği cevap nedir? Plan 

değiĢikliğini de önümüze koysa, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesinin vereceği cevabı ben söyleyeyim; 

reddeder. Çünkü 100.000’lik planlarda tarım arazisi. ġimdi ne yapıyor Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi? 

ġimdi aynen Ģunu yapıyor. Diyor ki: “Burası 100.000’lik planlarda tarım arazisi ama biz burayı 

değiĢtirmek istiyoruz ama birtakım kamuoyu baskıları var bundan da çekiniyoruz, topu acaba Çevre ve 

ġehircilik Bakanlığı’na nasıl atabiliriz?” Tam olarak bunu görüyoruz. Bugüne kadar Ġzmir BüyükĢehir 

Belediyesinin hiçbir teamülünde olmamıĢ bir Ģekilde Çevre ve ġehircilik Bakanlığı’na bu gönderiliyor 
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ve bunun gönderilmesinin sebebini ben esasında biliyorum ve burada da söyleyeceğim çok açık 

yüreklilikle. Az önce bahsettik, Hasan Bey, Mehmet Bey, Ahmet Bey olsa idi reddedilecek olan bu karar 

ya da hiç görüĢülmeyecek olan bu husus, Cumhuriyet Halk Partisi Ġzmir Milletvekili Özcan PURÇU 

olduğu için böyle bir uygulama yapılıyor. Bu ne objektif kriterlere uyar, ne demokrasiye uyar, ne hukuk 

kurallarına uyar. Biz burada karar verirken önümüze objektif kriterler koymak zorundayız. KiĢiye göre, 

kuruma göre ya da belediyelere göre bir karar alırsak, o zaman biz burada aldığımız bütün kararlarda 

çok ciddi sorunlar yaĢamıĢ oluruz. Eğer bunun arkasında, bunun yanında Özcan PURÇU olmasaydı, 

Ġzmir Milletvekili Özcan PURÇU olmasaydı bu karar bu Ģekilde verilmeyecekti. Çok net bir ifade 

kullanıyorum Sayın BaĢkan’ım. Selçuk Belediye BaĢkanımız burada mı ya da Selçuk Meclis Üyesi 

ArkadaĢlarımız burada mı bilmiyorum ama kendilerinin görüĢ ve düĢüncelerine de gerçekten merak 

ediyorum. Tabii meselenin sosyolojik boyutunu hiç tartıĢmıyorum, o baĢka bir Ģey ama teknik ve hukuki 

anlamda bakıldığında, bu kararın, bu Ģekliyle Bakanlığa gönderilmesi ne hukuk kurallarına uyuyor, ne 

bugüne kadar ortaya konulmuĢ teamüllere uyuyor. Dolayısıyla bir kez daha söylüyorum; Biz vatandaĢ 

için nasıl karar veriyor isek Ģu anda bu Ģekilde karar vermek zorundayız. Bizim muhalefet Ģerhimiz 

esasında bu. Konunun özüne değil, konunun teknik detayına ve asıl itiraz noktamız da bu iĢin  yanında 

ve arkasında Ġzmir Milletvekili Özcan PURÇU olduğu için, böyle bir sübjektif karar alındığı için itiraz 

ediyoruz, saygılar sunuyorum.  

BAġKAN: Buyurun Nilay Hanım.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan’ım, Ģimdi AK Parti Grup BaĢkan Vekilimiz “Nilay Hanım tavsiye 

niteliğinde bir kararı aldırmazken, önergenin kabulü yönünde, reddi yönünde… 

BAġKAN: Mikrofona yaklaĢırsanız… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: ġöyle yapalım. ġimdi AK Parti Grup BaĢkan Vekili ArkadaĢımız Özgür Bey 

“Nilay Hanım tavsiye niteliğinde Belediye Meclisi karar alamaz.” derken burada da imarla ilgili bir 

konuda tavsiye niteliğinde bir karar alındığı noktasında böyle bir iddiası var. Oysa ki az önce gelen 

önerge geçen yıl da Meclisimize gelmiĢ, Meclis Komisyonlarımızda değerlendirilmiĢ ve Ģirketlerin 

yetkili olduğu noktasında bir karar verilmiĢtir. ġimdi, az önce de önerge sunulurken Belediye 

Meclisimizin tavsiye niteliğinde karar alması istenmiĢtir. Açık açık tavsiye niteliğinde karar istenmiĢtir. 

BaĢtan tavsiye niteliğinde belli olan bir kararın Meclis tarafından değerlendirilmesini ben bir hukukçu 

olarak farklı değerlendirdiğim için önergenin reddi noktasında oldum. ġimdi Ģunu söylemek istiyorum; 

Selçuk’la ilgili konuda, evet, Özcan PURÇU Cumhuriyet Halk Partisi’nin Milletvekilidir ama Selçuk 

aynı zamanda Cumhuriyet Halk Partili bir Belediye tarafından yönetilmektedir. Ġki tarafında da ne bir 

tarafa bir kayırma, ne bir tarafı bir kollama hiçbir Ģekilde Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi bu noktada 

konuya yaklaĢmamıĢtır. Topu Çevre ve ġehircilik Bakanlığı’na atmakla suçlanıyoruz. Çevre ve 

ġehircilik Bakanlığı, merkezi idaredir. Yani AK Parti’nin yönettiği bir ülkede, bir Bakanlıktır ve 

Belediyemiz de idari vesayetle bu Bakanlığa bağlı olarak çalıĢmaktadır. Bu Bakanlığın görüĢleri, bu 

Bakanlığın genelgeleri, bu Bakanlığın yönetmelikleri çerçevesinde hareket etmektedir. ġimdi 

baktığımızda plan hiyerarĢisinde, 1/1000’lik ilçelere ait, 1/5000’lik BüyükĢehire ait, 1/25.000’lik 

BüyhükĢehire ait, onun en üstünde ne var? 1/100.000’lik Çevre Düzeni Planı var. Bunu da kim yapıyor? 

Çevre ve ġehircilik Bakanlığı yapıyor. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesinin reddettiği bir konuda, 648 sayılı 

Kanun Hükmünde Kararnameye göre yine Çevre ve ġehircilik Bakanlığı isterse geçit verebiliyor. Pek 

çok plan tadilatlarına, pek çok plan kararlarına Çevre ve ġehircilik Bakanlığı karar veriyor. Biz burada, 

tarım alanında konut yapılmasıyla ilgili gelen, Selçuk’ta gelen bu konuda, Selçuk Kaymakamlığı’nın 

vermiĢ olduğu bir kamu yararı gereği yapılması gerekir noktasında bir kararla, bir idari tasarrufla 

karĢılaĢtık. Bizim Ġmar ve Bayındırlık Komisyonumuz bu konuyu değerlendirdi. Çevre ve ġehircilik 

Bakanlığı 1/100.000’lik planları yaptığından, tarım alanındaki bir yer konusunda esasında yetki sahibi 

olanın Çevre ve ġehircilik Bakanlığı olduğunu da gördü. Dolayısıyla bu konuyu biz nasıl 

1/1000’liklerde, 5000’liği bize öneride bulunuyorlar, biz de aynı Ģekilde 1/5000’lik plan yapma 

yetkisine sahip bir kurum olarak 1/100.000’likte önce gerekli değiĢiklik yapılsın, ondan sonra 

BüyükĢehir görevini yapar noktasında olduk. Dolayısıyla bu konuda gereksiz yere bir algı yaratmak, 

algı yönetmek, Cumhuriyet Halk Partisi’ni, Ġzmir’i temsil eden siyasileri, Milletvekilleri, Belediye 

BaĢkanları noktasında yıpratmaya çalıĢmak, çok yakıĢık almayacak bir siyaset yöntemi olarak 

değerlendiriyorum, isimler üzerinden gidilmesini. TeĢekkür ederim.  

BAġKAN: Peki, evet, Kemal Bey buyurun. Ondan sonra teknik olarak Ġmar ve Bayındırlık 

Komisyonumuzdan dinleyip kapatalım.  

KEMAL SEVĠNÇ: Sayın BaĢkan’ım, Değerli Meclis Üyeleri bahse konu yerle ilgili hassas bir durum 

var. ġimdi burada Kaymakamlık ve Valiliğimiz devlet geleneğinde, yazıĢma prosedürü gereği “kamun 
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yararı” diye bir Ģey gelince belediyemize, tabii üst ölçekli planları da Bakanlık yaptığından belediye 

burada bir karar alsa dahi, aykırı bir karar almıĢ olacak. Dolayısıyla buradaki üsluptan dolayı Özgür 

KardeĢim bir istekte bulundu. Bunu daha bir yumuĢak üslupla ilgili Bakanlığa, ilgili merciye 

gönderilmesi daha uygun olur düĢüncesindeydi. Bu durum da olmadığı için, yoksa bunun özünde 

gerçekten bu kararın ilgili mercilere geri gitmesi gerekiyor. 100.000’lik planda tarım alanı 

belirtildiğinden dolayı bunun bu Ģekilde iĢlem görmesi mümkün değil Sayın BaĢkan’ım.  

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan, çok kısa, çünkü orada bir yanlıĢ anlaĢılma var. Yani biz ilgili 

mercilere, Ģimdi Kemal Bey’in ifadelerini, Kemal Bey bu anlamda “YanlıĢ bir ifade kullanıyor.” demek 

istemiyorum ama ilgili mercilere gitmesi yönünde değil, bu yönde, bu konuda ya karar alınmaması 

gerektiğini söyledik ya da reddedilmesi gerektiğini söyledik. Bugüne kadar 100.000’lik planlarda bir 

alan tarım arazisi olarak, tarım alanı olarak önümüze geldiyse biz bunu reddettik, baĢka hiçbir Ģeyimiz 

olmadı.  

BAġKAN: Özgür Bey, iĢte tam da bunu bir soralım. 

ÖZGÜR HIZAL: Yani ben sadece düzeltmek açısından söyledim.  

BAġKAN: AnlaĢıldı. Ġmar Komisyonu BaĢkanımız bu konuyu bir açıklasın. Evet, mikrofon arkadaĢlar. 

Evet, buyurun. Neden Ahmet’in, Mehmet’inki geldiğinde göndermiyoruz da bunu gönderiyoruz? 

Buyurun.  

ERHAN UZUNOĞLU: Değerli BaĢkan’ım, Sevgili Meclis Üyesi ArkadaĢlarım, notlarımdan bakarak 

Ģöyle bir kronolojik sıralama yapmak zorundayım. Çünkü Özgür Bey’in anlatımı olayı, kameranın bir 

bakıĢ açısıyla bakıp, olayı bambaĢka bir Ģekilde değerlendirme sonucuna yol açıyor. Bir kere süreç, 

Ġzmir Valiliği Ġdari Denetim Müdürlüğü ile baĢlıyor. Ġzmir Valiliği, roman vatandaĢların yaĢadıkları 

koĢulları, ev sahibi olmaları gerekliliği ve bunların sosyolojik koĢullarının düzeltilmesi anlamı ve 

amacıyla bir dilekçe ile baĢvuruyor, 04/07/2019 ve arkasından 26/08/2019’da. Bu dilekçe direkt Ġzmir 

BüyükĢehir Belediye BaĢkanlığı’na geliyor. Buradaki amaç roman vatandaĢların yaĢam koĢullarının 

düzeltilmesiyle ilgili, ilgili parsel ve adada belli düzenlemelerin ve imar çalıĢmalarının yapılması. 

Burayı hatırlayalım, bu bölge, biraz evvel arkadaĢlarımız bahsettiler, üst ölçekli planlarda Ġzmir-Manisa 

Çevre Düzeni Planına giriyor. 1/100.000’lik planda tarım alanı. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi 10 Nisan 

2017’de 25.000’lik planını yapıyor, bunda da burası tarım alanı, hatta akarsu ve dere var içinde, böyle 

bir not da var. Alt ölçekte ise bir plan yok, herhangi bir 1000’lik ya da 500’lük plan yok. ġimdi, bu 

çerçevede, bu alanı konuĢuyoruz ve burada Ġzmir Çevre Müdürlüğü, Ġzmir Valiliği ile birlikte burada, 

gene BüyükĢehir Belediyesine 5 ġubat 2020’de, ki biz 5 ġubat 2020’den önce, bir önceki, Özgür Bey’in 

bahsettiği Komisyonumuzda toplanıp bu baĢvuruyu değerlendiriyoruz. Diyoruz ki, bu kararı okumak 

istiyorum size, Komisyonumuz oybirliği ile karar veriyor. Yani Özgür Bey’in de imzasının olduğu bir 

karardan bahsediyorum. Diyoruz ki: “Bu kapsamda Selçuk ilçesi, Belevi Mahallesi, Cibe Mevkii Ģu ada, 

Ģu parselde öncelikle mülkiyete yönelik hususlar çözümlendikten sonra, ilgili kurum görüĢleriyle 

birlikte üst ölçekli planlardan baĢlayarak konunun imar planların yönünden değerlendirilebileceğinin 

uygunluğuna Komisyonumuzca oybirliği ile karar verilmiĢtir.” Burada Ģunu söylüyoruz, diyoruz ki: 

“Bunun 100.000’lik planlara uygunluğunu biz ancak bu sorunlar çözüldükten sonra değerlendirebiliriz.” 

diyoruz. Burada da oybirliği ile bunu imzalıyoruz. Buraya kadar bir kuĢku yok, değil mi? Yok. Bundan 

sonra ne oluyor? 05/02/2020 tarihinde, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesine Çevre Müdürlüğü tarafından, 

Ġzmir Valiliği aracılığıyla tabii ki, bir form doldurulması talebi geliyor. Bu nedir biliyor musunuz? Kamu 

Yararı Kararı alabilmesi için bir kamu kurumunun, belli kriterler var ve o formların doldurularak 

değerlendirme alınması gerekiyor. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi’nden bunu istiyor ve bu kısmın, 

11/05/2020 tarihinde yazı ile dört buçuk hektarlık kısmın, toplamı bunun 10.4 hektardır. Bu dört buçuk 

hektarlık kısmın konut alanlı, amaçlı imar planı çalıĢmasına dâhil edilmesine iliĢkin 30 Nisan 2020 

tarihli Kamu Yararı Kararı Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi’ne iletiliyor. Bakın, bu Kamu Yararı Kararıdır, 

aradaki fark bu. Bu kamu yararı kararının altında Türkiye Cumhuriyeti’nin bir Bakanının imzası var, 

30/04/2020 tarihli. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesini bu kararı üretmeye zorlayan en büyük belge budur. 

Bunu yok sayamayız, bunu yok saymak bugün Türkiye’de olup biten her Ģeyi inkar etmek yoluna gelir.  

BAġKAN: Erhan Bey toparlayalım isterseniz, yeteri kadar netleĢti.  

ERHAN UZUNOĞLU: Bitiriyorum. Bu çerçevede 1/100.000’lik plan yapma yetkisi Bakanlıkta 

olduğuna göre BüyükĢehir Belediyesi Ġmar Komisyonunda yapılan değerlendirme sonucunda bu plan 

değerlendirmesinin, Ģu anda mevcut durumu tarım alanı olan bu plandaki, bu değerlendirmenin, bu 

Kamu Yararı kalan ve diğer belgeler çerçevesinde değerlendirilmesi anlamında biz Çevre ve ġehircilik 

Bakanlığına gönderilmesini uygun bulduk ve doğru olan, hukuki olan budur, buna inanıyoruz. TeĢekkür 

ederim.  
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BAġKAN: Ben teĢekkür ediyorum.  

HAKAN YILDIZ: Sayın BaĢkan’ım… 

BAġKAN: Yok, yeteri kadar detay verildi.  

HAKAN YILDIZ: Hayır, Hukuk Komisyonu Üyesi olarak söz talep ediyorum. 

SEMA YEġĠLÇĠMEN: Selçuk Belediye Meclis Üyesi olarak söz istiyorum. 

BAġKAN: Buyurun, buyurun. 

SEMA YEġĠLÇĠMEN: TeĢekkür ediyorum. Sayın BaĢkan’ım, Değerli Meclis Üyesi ArkadaĢlarım 

hepinizi saygıyla selamlıyorum. Sayın BaĢkan’ım bu konu yaklaĢık Selçuk’un gündeminde 10 aydır 

devam ediyor. Bu konuyu yakınen siz Ģahsınız da takip ediyor. Bildiğiniz gibi Cumhuriyet Halk Partisi 

ve aynı zamanda AK Parti ve MHP Grupları sizinle bir toplantı yaptı ve bu konunun detayını görüĢtük. 

ġimdi buradaki arkadaĢlarımızın sözlerini dinliyorum ama ben bir Selçukluyum doğma, büyüme ve bu 

alanı biliyorum. Burası Selçuk’un en müfit tarlalarının ve arazilerinin, narenciye bahçelerinin olduğu bir 

yer ve Ģu an bu araziyle hiçbir mülkiye sorunu henüz daha çözülmüĢ değil. Selçuk halkı Cumhuriyet 

Halk Partisiyle, MHP’liyse, Ġyi Partili, HDP’li, AK Parti’yle beraber bu uygulamadan kesinlikle ve 

kesinlikle vazgeçilmesini talep ediyoruz. Eğer buradaki bu vatandaĢlarımıza herhangi bir yer inĢa 

edilecekse daha imarlı, daha konutların olabileceği bir alanda olması gerekiyor. Hem bu insanlarımızı 

orada dıĢlıyoruz ve bu vatandaĢlarımız sekiz aydır çadırda yaĢıyor ve o kadar büyük baskı var ki 

kamuoyunda ve en sonunda 20 Temmuz günü Selçuk Belediyesi burasını mühürledi Sayın BaĢkan’ım. 

Çadırlar mühürlü. Sayın Özcan PURÇU Milletvekili’ne 28 bin lira para cezası yazıldı. Bunları hepimiz 

biliyoruz. Yani siyaset yapıp, topu o attı, bu attı konusuna getirmek istemiyorum ama Selçuk’un en 

müfit arazilerinin yok edilmesine karĢıyız, sonuna kadar da karĢı duracağız. Saygılar sunuyorum.  

BAġKAN: TeĢekkür ediyorum, buyurun Hakan Bey. 

HAKAN YILDIZ: Sayın BaĢkan, Değerli Meclis Saygılar sunuyorum. Bizim temelde Hukuk 

Komisyonunda da bu konuyu tartıĢtığımızı, AK Parti Grubunun çok net bir tavrı var. Sayın Bakan 

imzalı gelmiĢ olması ya da Valiliğin kamu yararı olarak bir yazı yollamasına bakmıyoruz. Bakın, biz 

iktidar partisinin de aynı zamanda Meclis Üyeleriyiz. Biz diyoruz ki, Hukukta da bunu tartıĢtık. Bugüne 

kadar hangi planlarda, üst ölçekli planlarda görüĢ aradık? Aramadık. Hangi planlarda yolladık? 

Yollamadık. Biz temelde yerel siyasetçiler olarak bu konunun duruĢuna bir net tavır koyuyoruz ve dedik 

ki: “Bunu reddedelim. Eğer cidden bir kamu yararı varsa, cidden Sayın Bakanlığa ilgili arkadaĢlar gider, 

100.000’liği değiĢtirir, gelirler. 100.000’liğe belki o zaman dava açarsınız, açmazsınız bakılır ama bir 

duruĢ ortaya koyuyoruz ve biz kendi, bu anlamda gerek Cumhuriyet Halk Partisinden söz alan Meclis 

Üyelerine atıfta bulundukları için söylüyorum, “AK Partili bir Bakan imzası var.” diyorlar. Bakınız biz 

duruĢ ortaya koyuyoruz, diyoruz ki; Sayın Bakanımızın imzası olsa bile yerel derinlikler birbirinden 

farklı iĢlemektedir. Burada siyaseten topu Bakanlığa yollamak yerine geçmiĢteki yazılı metnin aynısını 

çıkarsınlar imza atalım. Özgür BaĢkan’ın imza atmıĢ olduğu, bahsettikleri ġubat ayındaki Komisyon 

Kararının, metnin aynısını getirsinler, oybirliği yapalım. Çünkü orada bir ret var. Biz Hukuk 

Komisyonunda da bunu söyledik, reddedelim. Ġlgili Ģahıslar ret gerekçesi içerisinde 100.000’lik de 

olmadığı için reddedildiği gerekçesiyle çok rahat bunu götürüp 100.000’likte madem Bakan Bey’le 

görüĢebiliyor ve Sayın Vekil haklı olarak, 100.000’liği değiĢtirsin, tekrar müracaat etsin. Bu kadar basit 

bir konu. TeĢekkür ederiz. 

BAġKAN: Peki, ben teĢekkür ediyorum. Erhan Bey bir kere daha size vereceğim. Bu konularla ilgili, 

çok kısa ama teknik anlamda vereceğiniz bir cevap varsa verin, konuyu oylamaya sunacağım.  

ERHAN UZUNOĞLU: Sayın BaĢkan’ım tekrar Ģunu vurgulamak istiyorum. Bir plan değiĢikliği için 

gerekçeler gerekiyor. Bu gerekçeler yönetmeliklerde açık. Bu gerekçelerden bir tanesi de her zaman 

planların ruhunda bulunan kamu yararıdır. Kamu ararı gözetilmek zorundadır. Bir plan değiĢikliği 

yapılacaksa kamu yararı gerekir. Bu çerçevede bir Kamu Yararı Kararından bahsettim ben ve bu Kamu 

Yararı Kararı da Ġzmir Valiliği’nin bizzat takip ettiği, süreçte olması için çabaladığı bir karardır. Bu karar 

bizim Ģu anda Komisyonumuz olarak ürettiğimiz karara hiçbir Ģekilde etki etmemiĢtir. ġu çerçevede 

etmemiĢtir, biz diyoruz ki “Bu plan değiĢikliğidir, 100.000 ölçekli bir plan değiĢikliğidir, Bakanlık 

nezdinde ele alınması gerekir. Biz burada ret ya da kabul dememiz yersizdir.” Plan değiĢikliği oraya 

gider, gereğini yaparlar, ondan sonrası BüyükĢehir Belediye Meclisi Komisyonlarında veya Meclisin 

iradesindedir. TeĢekkür ederim.  

BAġKAN: Değerli ArkadaĢlar… 

HÜSNÜ BOZTEPE: Sayın BaĢkan, Değerli Meclis Üyeleri hepinizi sevgiyle selamlıyorum. Erhan Bey 

en son konuĢmayı yaptıktan sonra söz alma gereği duydum. Sayın BaĢkan, bu Meclis ilk önce daha 

önceki aldığı kararın tam tersine bir karar veriyor. Doğrudur. Dosyanın içinde bir kamu yararı vardır. 
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Fakat aynı rapora bakalım. Raporda diyor ki: “104.142 metre büyüklüğünde çok hisseli Ģahıs 

mülkiyetinde olduğu 25.075 metrekarelik kısmın bahsi geçen amaç için bağıĢlanacağı belirtildi. Diğer 

parsel maliklerinin muafiyetinin olmadığı…” Yani dosyada muafiyet demiyor, bunda da yok. Yine söz 

konusu 181 ada, 16 parselin Ġzmir-Manisa Plan Bölgesi 1/100.000 ölçekli Çevre Düzeni Planında tarım 

arazisi kullanımında Ġzmir doğu bölgesi 1/25.000 ölçekli Nazım Ġmar Planında tarım alanı kullanımında 

kaldığı, alt ölçekli imar planında bulunmadığı, devam ediyor. 10.41 hektar yüzölçümlü alanın 4.5 

hektarlık kısmının marjinal tarım arazisi, 5.9 hektarlık kısmının dikili tarım arazisi vasfında olduğu, 

marjinal tarım arazisi vasfında olan kısmın imar planı çalıĢmasına dâhil edilmesinden Toprak Koruma 

Kurulunca sakınca bulunmadığı, dikili tarım arazisi vasfında olan kısmının imar plan çalıĢmasının dâhil 

edilmesinin uygun olmadığını belirtiriz. Sayın BaĢkan, aslında biz yukarıda söyledik. Biz aslında bugün 

burada, bu Meclis… Siz de hukukçusunuz. Aslında burada bir plan da yok. Aslında dosyanın ne 

Meclise, ne de Komisyona gelmesine gerek yok. Bu, doğrusu bu Sayın BaĢkan. Bu tamamen bizim artık 

o gün söylediğimiz ilgili Müdürlüğe tekrar iadesine… Çünkü Sayın BaĢkan’ım dosya burada. Dosyayı 

isterseniz size vereyim. Ġçinde bir tane plan yok, herhangi bir Ģey yok. Bizden istenen tamamen 

hukuksuz bir Ģey. Bu Mecliste, bugün, bu arkadaĢlarımızın hepsi de hukuksuz bir karar aldırılıyor. Bu 

dosyada herhangi bir plan yok. Böyle bir gündem olmaması lazım, bize havale edilmemesi lazım. Bu 

iĢte Komisyonun herhangi bir görevi, yetkisi yok Sayın BaĢkan’ım. 

BAġKAN: AnlaĢıldı, peki.  

HÜSNÜ BOZTEPE: Bundan dolayı Cumhuriyet Halk Partili arkadaĢlar da burada oy kullanırken, 

burada kanunsuz bir iĢ yaptıklarını bilmelerini istiyorum. Saygılar sunuyorum. 

BAġKAN: TeĢekkür ediyorum. ArkadaĢlar ben 17 aydır ilk kez bir olay neticesinde Sayın Valiliğin 

Kamu Yararı Kararıyla BüyükĢehir Meclisine geldiğini biliyorum. YanlıĢsam düzeltin. Ġlk Meclis 

kararımızda da 5 ġubat tarihli kararda da mülkiyet meselesi çözüldükten sonra konunun 

değerlendirileceğine dair bir karar alınmıĢtı, oybirliği ile alınan karar oydu. Gelen evraklar, mülkiyet 

meselesinin çözüldüğünü gösteriyor. Gelen evraklar, Ġzmir Valiliği tarafından Kamu Yararı Kararı 

alınmıĢ olduğunu gösteriyor. Dolayısıyla burada Meclisimizin yapacağı en doğru iĢ, hukuka en uygun 

iĢ; bunu ilgili Bakanlığa gönderip, onların bu konuda bir karar almasını tavsiye etmektir. Onların alacağı 

karara uygun olarak BüyükĢehir Belediyesi elindeki evraklarla tekrar değerlendirmesini yapar. Değerli 

ArkadaĢlar, 20 no‟lu Komisyon Raporunun kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oyçokluğu ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 21? Buyurun. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan’ım, 21, 22 Komisyonlardan geldiği Ģekliyle. 

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Hakan Bey? 21, 22 no‟lu Komisyon Raporlarının 

Komisyondan geldiği Ģekliyle oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 23? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 23 ve 24 Komisyonlardan oyçokluğuyla gelmiĢ. Komisyonlardan geldiği 

Ģekliyle diyelim. 

BAġKAN: Kemal Bey?  

HAKAN YILDIZ: Sayın BaĢkan. 

BAġKAN: Salahattin Bey? Hakan Bey? 

HAKAN YILDIZ: Komisyon Üyesi ArkadaĢlarımız görüĢ bildirecekler. 

BAġKAN: Buyursunlar, buyurun. Mikrofonu verin arkadaĢlar. Evet. 

MURAT ÖNCEL: Sayın BaĢkan’ım, Değerli Meclis. Sayın BaĢkan’ım bu gün Gündemle ilgili çok 

fazla detaya girmeden karıĢıklıkları size anlatmaya çalıĢacağım. ÖdemiĢ Belediyesi bu kararla yaklaĢık 

14 milyon gibi bir borca sokulup, artı 2800 metre kare inĢaat alanı… 

BAġKAN: Biraz yaklaĢtırırsanız mikrofonu. 

MURAT ÖNCEL: ÖdemiĢ Belediyesi bu karar ile yaklaĢık 14 milyon gibi bir borca sokulup, 

borçlarının üstüne borç koyulup, artı 2800 metrekare gibi bir imar verilmektedir. Bu sorun sadece, ERĠġ 

BaĢkanımdan kaynaklanmıyor, 1999 yılından beri süregelmiĢ hatalar zincirinin bir sonucudur. Bahse 

konu yer 18 uygulaması görmüĢ, 1999 yılında, Ģu anda tekrar terkiyatı istenen bir yerdir. Bu karar ile 

biz, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesinin alacağı bu karar ile ÖdemiĢ Belediyesinin yükünü daha da arttırmıĢ 

olacağız. BaĢkan’ım, ben ÖdemiĢ Ġmar Komisyonu Üyesiyim, bu konu ilk gündemimize geldiğinde 3-4 

defa toplantı yaptık, burada Ġmar Komisyonu Üyesi ArkadaĢlarımız da var. Hatta 3., 4. toplantımızda 

ERĠġ BaĢkan’ım da geldi toplantıya. Hemen hemen benimle aynı fikirdeydi. Burada bir kamu yükü, 

yani ÖdemiĢ Belediyesinin borcunun daha çok artmaması konusunda, karĢılıklı anlaĢmayla bu sorunu 

çözmemiz gerektiğini kendi de söylemiĢti ama ben anlayamadım, yani birdenbire bu imar değiĢikliğinin, 

ÖdemiĢ Belediyesinin sırtına bu yükü birden neden getirdiklerini anlayamadım BaĢkan’ım. BaĢkan’ım, 
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bunu sizin takdirlerinize sunuyorum. Aynı konuda Narlıdere Belediyesinin, 32. maddede önümüze 

gelecek. Narlıdere Belediyesinin aynı sorunu kamulaĢtırma yükü gelmemesi için ne sebeptense ona 

“evet” diyeceğiz, buna “hayır” diyeceğiz. Bu çeliĢkiyi kaldırabilmemiz için bu konunun bilhassa Hukuk 

Komisyonumuzda tekrar incelenmesini istiyorum BaĢkan’ım. Burada hukuksal olarak da karıĢıklıklar 

var. Bunu Hukuk Komisyonuna sevk etmenizi istiyorum Sayın BaĢkan’ım. Yoksa ÖdemiĢ Belediyesi 

borcunun üstüne bu kararla borç koyacaktır. TeĢekkür ederim Sayın BaĢkan’ım. 

BAġKAN: Evet, ben teĢekkür ediyorum. BaĢka söz almak isteyen? Komisyon Raporuyla ilgili. 

HAKAN YILDIZ: Sayın BaĢkan. 

BAġKAN: Hakan Bey, buyurun. En son size vereceğim Erhan Bey. 

HAKAN YILDIZ: Sayın BaĢkan, Murat Bey’in önerisini Grup olarak tekrar tekrar etmek istiyoruz. 

Çünkü 32’de Narlıdere’de göreceğiz. Bu kapsamda tekrar konunun Hukuk Komisyonuna havale 

olmasını, bir de Ģöyle bir talebimiz var Grup olarak, bu tür oyçokluğuyla gelen Ġmar konularında en 

azından bir sunum da yapılabilirse Meclis Üyelerimizin tamamı da konu hakkında belki bilgi sahibi 

olur, imar paftalarını ekranda görme Ģansımız olursa, Komisyon BaĢkanımız bir bilgilendirme de 

yapabilir. Çünkü bu konular biraz tartıĢmalı oluyor. Hukuk Komisyonu tekrar incelerse acil gündemle 

değerlendirelim. 

BAġKAN: BaĢka söz almak isteyen buradan, baĢka söz almak isteyen? Son sözü size veriyorum 

buyurun. 

ERHAN UZUNOĞLU: Değerli BaĢkan, Değerli Meclis Üyeleri bu konuda biraz evvel üzerinde 

tartıĢtığımız gibi geçen dönem birlikte yine karar ürettiğimiz ve Ģu anda da devamını izlemekte 

olduğumuz bir konu. Geçen dönem vermiĢ olduğumuz karar, ÖdemiĢ Belediyesinden Ġzmir BüyükĢehir 

Belediyesine gelen bir öneriydi. Bu öneriyi biz, bir mahkeme kararı vardı ve bu mahkeme kararına tam 

olarak uyulmadığı bu öneride Komisyonumuzca tespit edildi ve bunu biz mahkemenin taleplerine ve 

isteklerine daha da uygun hale getirmek adına bazı değiĢiklikler yaparak o değiĢikliklerle kabul etmiĢtik. 

Bu noktaya kadar çok uzun tartıĢmalar yapıldı, çok ciddi sunumlar ve bu çerçevede tartıĢmalar oldu ama 

ÖdemiĢ Belediyesinin hiçbir noktada bizle ters düĢtüğü bir alan olmadı ve biz bu kararı aldık. Daha 

sonra bu kararla ilgili, aldığımız bu kararla ilgili gelen bir itiraz var. Konu buradadır, bu itirazın özünü 

size söylemek isterim; bu itiraz bir Ģirket tarafından gelmektedir, arsanın bizzat sahibi olan Ģirketin 

yaptığı bir itirazdır. Burada biraz evvel arkadaĢımızın bahsettiği ÖdemiĢ Belediyesi’ne çıkacak olan 

kamulaĢtırma bedelinden falan bahsedilmemektedir. Ġtirazı teĢkil eden temel konu Ticaret Alanı’nın 

arttırılmasıdır. Biz yaptığımız o ilk düzenlemede, yaklaĢık 3400 metrekarelik bir Ticaret Alanı 

öngörmüĢtük ve kararımız buydu. Fakat bu Ģahısların Ģu anda istemekte oldukları alan yaklaĢık bunun 2 

katı, 7000 metrekarelik bir Ticaret Alanı’dır. Dolayısıyla Komisyonumuz bu itirazı reddetmiĢtir, 

gerekçemiz de burada inĢaat alanının ve yoğunlaĢmanın artacağı, böyle bir durumun da çevrede 

dengesizliğe yol açacağıdır, baĢka bir Ģey yoktur, ayrıca yaptığımız tüm değerlendirmelerde, Emlak 

Dairemizle yaptığımız görüĢmelerde ÖdemiĢ Belediyesi’ne bir kamulaĢtırma bedeli çıkmayacağına dair 

de bilgilerimiz dosyalarımızda mevcuttur. TeĢekkür ederim. 

BAġKAN: Bir Ģey soracağım, daha önce Hukuk Komisyonuna gitmiĢ miydi bu Gündem? Hukuk 

Komisyonuna gitmiĢ miydi?  

ERHAN UZUNOĞLU: Daha öncekine bakalım, bilmiyorum Sayın BaĢkan’ım.  

HAKAN YILDIZ: Gelmedi Sayın BaĢkan. 

BAġKAN: Hukuk Komisyonunun değerlendirmesi… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan’ım…  

BAġKAN: Buyurun. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Geçen dönem Ġmar Komisyonu BaĢkanımız, bugün Hukuk Komisyonu 

BaĢkanımız.   

BAġKAN: Evet.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Dolayısıyla geçen dönemde de bu konu geldiği için hani Hukuk Komisyonu 

BaĢkanımızın da bilgisi var. 

BAġKAN: Bir de ona söz vereyim. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ayrıca Ġmar Komisyonunda Hukukçu ArkadaĢlarımız da var. 

BAġKAN: AnlaĢıldı. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Kanaatimce oylanmalıdır. 

BAġKAN: Ufuk Bey bu konuda söz almak istiyorsanız size de kısaca söz vereceğim. 

UFUK YÖRÜK: Sayın BaĢkan’ım, konu tekrar Hukuk Komisyonuna gelirse geliĢ nedeni ancak Ģu 

olmalı diye düĢünüyorum; KamulaĢtırma yükü ÖdemiĢ Belediyesi’ne doğacak mı doğmayacak mı? Biz 



 34 

bu konuyu Ġmar Komisyonundayken de değerlendirdik, önceki düzenlemeler, Ģu anki mevcut Ġmar 

Planına göre bu planın uygulanmasında ÖdemiĢ Belediyesi’ne herhangi bir kamulaĢtırma yükü 

getirmeyecektir. 

BAġKAN: Tamam. 

UFUK YÖRÜK: Bu konuda bizim içimiz çok rahat. Ġmar Biriminde de bu konu çok net bir Ģekilde 

değerlendirildi. Sırf, salt bu nedenden dolayı Hukuk Komisyonuna gelecekse bence hiç gerek yok. 

Çünkü bu konu değerlendirildi.  

BAġKAN:  Peki anlaĢıldı. Son bir kere daha size söz vereyim ama bunu artık uzatmayacağım. Sizinle 

bitiriyorum. Evet.  

MURAT ÖNCEL: BaĢkan’ım, ben bu konuda, ERĠġ BaĢkan’ıma da Ġmar Komisyonu Üyesi 

arkadaĢlarıma da ben Belediyenin tarafıyım, burada bir kamulaĢtırma gelecekse, Belediyemizin üzerine 

yük gelecekse… 

BAġKAN:  “Gelmiyor.” diyorlar. 

MURAT ÖNCEL: Ama diyorlar. Hukuk Komisyonuna sevk edelim, 1 ay sonra yapalım BaĢkan’ım o 

zaman. 

BAġKAN:  Hayır ama gelmeyeceğini söylüyorlar da o yüzden. 

MURAT ÖNCEL: O zaman gelirse ben bunu beyan olarak kabul edeceğim… 

BAġKAN:  Tamam. 

MURAT ÖNCEL: ÖdemiĢ halkının cebine bu borcu fazlalaĢtırmanın sebebini mahkemeye vereceğim, 

Ģey yapacağım BaĢkan’ım. Bunu Hukuk Komisyonuna sevk edelim lütfen. 

BAġKAN:  Değerli ArkadaĢlar, Hukuk Komisyonunun bu konuda bir tereddüdü varsa göndereceğim 

ama ortaya çıkan görüĢleri değerlendirerek Ģu sonuca varıyorum; Hukuk Komisyonunun bir tereddüdü 

yok, Ġmar Komisyonunun da bir tereddüdü yok, varsa söyleyin. 

HAKAN YILDIZ: Hukuk Komisyonu olarak, pardon Sayın BaĢkan söz alabilir miyim? 

BAġKAN:  Efendim? 

HAKAN YILDIZ: Söz alabilir miyim? Hukuk Komisyonu Üyesi olarak. 

BAġKAN:  Hayır, size... Buyurun. Evet, mikrofonu verirseniz görmüyorum buradan. 

UFUK AYKOL: BaĢkan’ım, ÖdemiĢ Meclisi Ufuk AYKOL. Ben, bu konu ÖdemiĢ Belediyesine imar 

tadilatı olarak gelmedi. Bu parselle ilgili daha önce den U notasyonu uygulanması için bir karar alınmıĢ, 

bu konu yargıya taĢınıyor ve U notasyonunun kaldırılması konusunda yargı ara kararı veriyor ve bu 

yargı süreci hâlâ devam etmekte. ÖdemiĢ Belediyesi sadece U notasyonu uygulamasını kaldırmanın 

dıĢında herhangi bir iĢlem yapmadı. Biz Mahkeme Kararını uyguladık, burada herhangi bir Ġmar Planı 

değiĢikliği yapmadık. Bu imar planını Ġzmir BüyükĢehir Belediyesine getirdik ve arkadaĢlarımız U 

notasyonu kaldırılması konusunda bizimle ortak görüĢe vardılar. Burada da mevcut, 3000 küsur 

metrekarelik bir imarlı alan dıĢında kalan bölümü de Rekreasyon Alanı olarak kalmasına karar verdiler, 

değiĢiklikle onayladılar. Biz burada ekstra bir uygulamaya karar vermiĢ değiliz. 

BAġKAN:  Tamam. 

UFUK AYKOL: Zaten mevcut olan bir planın mahkeme kararını uygulamaktan öteye geçmeyen bir 

konuyla karĢı karĢıyayız. Burada bu konunun reddedilmesi, zaten buradaki itiraz da daha önce alınan bu 

karara yönelik. O yüzden asla burada kamulaĢtırma yükünü getirecek veya bu konuda bir yaptırım 

uygulanacak bir konu söz konusu değil. Bundan önceki dönemde de Ġmar Komisyonu BaĢkanıydım 

ÖdemiĢ’te. Ġzmir’de de Ġmar Komisyonumuza bu konuda yaklaĢık yarım saate yakın sunum da yaptım. 

Bu konuda herhangi bir sakınca olmadığını düĢünüyorum. Zaten bizim buraya imar planı talepleri oldu 

ama sözlü oldu, gerçekçi bir talepleri olmadı. Biz de bunu reddettik, sadece Mahkeme Kararını 

uyguluyoruz, baĢka bir konu yoktur. 

BAġKAN: AnlaĢıldı. Değerli ArkadaĢlar, anlaĢıldı mesele, yani götürmeye gerek olmadığına ben de 

kani oldum. 

HAKAN YILDIZ: ġuna bir itirazımız var Sayın BaĢkan. 

BAġKAN: Neye itirazınız var? 

HAKAN YILDIZ: Hukuk Komisyonunda…  

BAġKAN: Ayağa kalkın. 

HAKAN YILDIZ: “Sakınca yoktur.” diyorsunuz ama Hukuk Komisyonu olarak biz görüĢmedik.  

BAġKAN: Evet.  

HAKAN YILDIZ: Yani Ufuk Bey’in daha önce Ġmar Komisyonu BaĢkanı olması, Ģu an Hukuk 

Komisyonu BaĢkanı olması bunun Hukuk Komisyonunda görüĢüldüğü anlamına gelmez.  

BAġKAN: Ama… 
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HAKAN YILDIZ: Pardon, izin verin.  

BAġKAN: Evet.  

HAKAN YILDIZ: Söz verdiniz tamamlayayım. Yani bir karar çıkabilir, biz ona itirazımız yok, biz 

öngörümüzü sunduk ama Ģu ifadenize tepki koyuyoruz “Hukuk Komisyonunun bir sakıncası yoktur.” 

diyorsunuz ama Hukuk Komisyonuna gelmemiĢ bir konu hakkında, geçmiĢ Komisyon BaĢkanının bilgi 

sahibi olması Hukuk Komisyonunun bir kararı anlamına gelmez, bunu da belirtmek isterim. 

BAġKAN: TeĢekkür ediyorum. Meclis Üyelerimizi de dinledik, ÖdemiĢ Meclis Üyelerimizi de 

dinledik. GeçmiĢ dönemde Ġmar Komisyonu da aynı konuyu incelemiĢ, bugün Hukuk Komisyonu 

BaĢkanı olan ArkadaĢımızı da dinledik. Kifayeti müzakeredir, Değerli  ArkadaĢlar 23 ve 24 no‟lu 

Komisyon Raporlarının kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oyçokluğu ile 

kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 25? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan’ım 25 ve 31 Komisyonlardan geldiği Ģekliyle. 

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Hakan Bey? 25 ve 31 dâhil Komisyonlardan geldiği Ģekliyle 

kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür 

ediyorum, 32? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Komisyondan oyçokluğuyla gelmiĢ. Komisyonlardan geldiği Ģekliyle oylansın.  

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Hakan Bey?  Buyurun, Özgür Bey. 

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan’ım, Ģimdi çok benzer bir konu esasında değerlendiriyoruz. Komisyon 

Üyesi ArkadaĢlarımızın benzer olmadığı yönünde iddiaları var ama birebir aynı konu. Nasıl 

MaviĢehir’deki arsalarla, Atakent’te imar değiĢikliği yapılan alan ne kadar benzerse bu alan da bu kadar 

benzer. ġimdi ÖdemiĢ Meclis Üyesi ArkadaĢımız Murat Bey çok iyi niyetle Ģunu söyledi: “Ben 

ÖdemiĢ’in haklarını savunuyorum.” dedi, “ÖdemiĢ’te muhalefet olsam da, ÖdemiĢ’in ve ÖdemiĢ 

Belediyesinin haklarını savunmak zorundayım.” dedi. “Yarın ÖdemiĢ’e 14 milyon, 15 milyon…” ya da 

neyse, “…bir kamulaĢtırma yükü çıkmaması için burada bir doğru planlama yapalım.” dendi ama Ģu 

mantıkla hareket edildi: “Nasıl olsa vatandaĢ dava açar, bu dava 5 yıl sürer bizim dönemimizden sonra 

kim gelirse gelsin bizden sonrası tufan.” dendi ve bu karar geçti. ġimdi geliyoruz Narlıdere 

Belediyesine; bir kamulaĢtırma davası açılmıĢ, 2 buçuk milyon TL bir kamulaĢtırma bedeli ortaya 

çıkmıĢ. Peki, ne yapılıyor burada? Ne yapıldığını ben size söyleyeyim; mevcut bir Park Alanı’nı, 

mevcut bir YeĢil Alan ortadan kaldırılıyor ve bir Ticaret Alanı’na dönüĢtürülüyor. Özel Sosyal Tesis 

yapılıyor. Narlıdere Belediyesinin, Narlıdere’nin göbeğinde Ģu anda mevcutta olan bir Park Alanı ve 

YeĢil Alan Narlıdere Belediyesinin 2 buçuk milyon kamulaĢtırma yükünden kurtulması için Ticari 

Alan’a, Özel Sosyal Tesis’e dönüĢtürülüyor. Öncesinde Ģunlar olmuĢ, bunlar olmuĢ bunların hiçbir 

önemi yok, hiçbir önemi yok. sonuçta ne oluyor? Sonuçta Narlıdere’de ne oluyor? Sonuçta ÖdemiĢ’te 

ne oluyor? Az önce ben bir Ģey söyledim “Belediyeye göre karar alınıyor.” dedim. ĠĢte Belediyelere göre 

karar alınıyor burada Sayın BaĢkan. Biz Narlıdere’de de muhalefetiz, ÖdemiĢ’te de muhalefetiz, 

Ġzmir’de de muhalefetiz ama biz Ģunu diyoruz: “Belediyeye göre, kiĢiye göre, kuruma göre karar 

almayın.” diyoruz. “Ortaya bir ilke koyduysanız, o ilkeler doğrultusunda karar alın.” diyoruz. Elbette ki 

Belediyeler de bizim Belediyelerimiz. Evet, muhalefetiz ama “Zarar görmesin.” diyoruz, “Oranın halkı 

zarar görmesin” diyoruz ama bir taraftan bakıyorsunuz Narlıdere’de mevcut bir YeĢil Alanı 

kaldırıyorsunuz yerine bir Ticaret Alanı yapıyorsunuz, Özel Sosyal Tesis yapıyorsunuz, öbür tarafta 

bambaĢka bir uygulama yapıyorsunuz. Bunu nasıl izah edeceğiz? Bunu Narlıdereliler’e bunu 

Ġzmirliler’e nasıl izah edeceksiniz gerçekten çok merak ediyorum. Bu çeliĢki, gerçekten inanılır gibi 

değil. ĠĢte “Ġzmir BüyükĢehir Belediyesinin çeliĢkisi” derken bunu kastediyordum. Saygılar sunuyorum.  

BAġKAN: Evet, neyse ki hem eski, hem yeni Belediye BaĢkanlarımız buradalar. Onların hem eskisini, 

hem yenisini dinleyelim. Evet, buyursunlar, Narlıdere halkına buradan mesajlarını iletsinler. 

Buyursunlar. 

ALĠ ENGĠN: Değerli ArkadaĢlar, Sayın BaĢkan’ım, Eylül Ayı Meclisimiz hayırlı uğurlu olsun. AK 

Parti Ġl BaĢkanımız Kerem Ali SÜREKLĠ ’ye de hoĢ geldiniz diyorum, selam ve saygılar.  

BAġKAN: Ayrıldı galiba, değil mi? 

ÖZGÜR HIZAL: Ayrıldı ama selamlarını iletiriz. 

BAġKAN: Ayrıldı, peki, evet. 

ALĠ ENGĠN: Evet, Özgür Bey’in bu ifadeleri bir siyasetçi olarak anlaĢılabilir ama bir hukukçu ve 

ilçelerin, Belediyelerimizin haklarını ve çıkarlarını düĢünen bir Ġzmirli olarak abartılı ve haksız 

bulduğumu söylemek isterim. ġimdi Değerli ArkadaĢlar, bir kere söz konusu parsel, yaklaĢık 20 yıl önce 

Belediye Hizmet AlanıymıĢ, Özgür Bey. Belediye Hizmet AlanıymıĢ, burası YeĢil Alan değilmiĢ. Arazi 

sahipleriyle Narlıdere Belediyesi arasında bir yazılı belge düzenlenmiĢ, kendi adını vermek koĢuluyla 
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burası yine Ġmar Planı değiĢtirilerek YeĢil Alan’a çevrilmiĢ. Yani sizin dediğiniz gibi Ġmar Planında 

burası YeĢil Alan değilmiĢ, bu çok önemli. Sonra arazi sahibi vefat ettikten sonra, mirasçıları Narlıdere 

Belediyemizi, tapu da halen kiĢinin üzerinde olduğu için yani Belediyeye geçmediği için, o yıllarda 

Belediyeye geçse zaten sorun yokmuĢ. Halen üstünde olduğu için mirasçıları dava açıyor ve 

Belediyemiz yaklaĢık 2 buçuk milyon lira kamulaĢtırma, haksız el atmadan kamulaĢtırma bedeliyle karĢı 

karĢıya geliyor. Ben göreve geldiğimde mirasçılarıyla toplantı yaptık bu konunun nasıl giderileceğiyle 

iliĢkin hem Belediyemiz zarar görmesin hem onlar madem böyle bir hukuki hakları var, bunu elde 

etsinler diye. Bir Ģeyi daha ifade etmek istiyorum; burada katılıyorum, genel kurallar koymamız lazım. 

Yönetmelikte ve Ġmar Kanununda eĢ değer arazilerle her türlü imar transferinin yapılacağını biliyoruz, 

yapıldığını biliyoruz. Bu, bizim de, her vatandaĢın da hakkı. Yani biz bunu imar planı önerirken 

BüyükĢehirin Komisyonuna veya Meclisine, çok yakınında, yaklaĢık 400-500 metre uzağında bir 

Belediye Hizmet Alanını da buradan kaybettiğimiz YeĢil Alanı oraya ekledik, Özgür Bey.  MaviĢehir 

gibi değil. Yani oraya eklendi. Bu bizim yasal hakkımız. Yani bir yerin imarını arttırırken, aynı 

kaybedilen imar hakkını diğer yere verdik. Ayrıca burası ticarileĢmiyor, sınırlı miktarda yine toplumun 

aynı konuda yararlanacağı Ģekilde, özel yapsa bile sosyal amaçlı yani kreĢ, yaĢlı bakımevi, vesaire. Biz 

buraya dükkan, apartman dairesi, rezidans yaptırmayacağız. Zaten öngördüğümüz planda o var. Ben 

bunları bütün Ġzmirlilerin, Narlıdere’nin duymasını istiyorum. Öyle bir Ģeyi zaten biz de, Sayın Tunç 

SOYER de, buradaki bütün Meclis Üyelerimiz de müsaade etmez ama bunu bir çarpıtma konusu 

yapmamak lazım, itirazım bunadır. Tabii ki muhalefet partisi olarak gerekli görüĢlerinizi aldık ama 

isnatlarınızın haksız ve bütün gerçekliğiyle ortaya konmaktan uzak olduğunu belirtmek isterim. Bütün 

Meclisimizi saygıyla selamlıyorum, teĢekkür ediyorum. 

BAġKAN: TeĢekkür ediyoruz. 

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan 

BAġKAN: Ama karĢılıklı yapmıyoruz. 

ÖZGÜR HIZAL: KarĢılıklı değil ama cevap hakkı doğduğu açısından. 

BAġKAN: Ama o da, sizde ona cevap hakkı vereceksiniz, yani böyle yapmayalım, yani bunun sonu 

olmaz.  

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan, elbette ki sonu olmaz, haklısınız, yeni bir tartıĢma konusu açmak… 

BAġKAN: Evet. 

ÖZGÜR HIZAL: Elbette ki istemiyoruz. Bakın biz burada konuĢmanın baĢında, en baĢta, iyi 

niyetlerimizi ortaya koyduk ama gerçekten önemli konular olduğunu dile getirmek istiyoruz. ġimdi, 

Sayın BaĢkan’ım burada eĢ değer alandan bahsediliyor evet, eĢ değer alan neresi yapılmıĢ biliyor 

musunuz? ġu anda Belediye Hizmet Alanı olan bir Pazar Yeri, mevcutta bir Pazar Yeri. Bunu da boĢ 

verin, teknik olarak bunu da boĢ verdik. Asıl mesele Ģu: Belediye Hizmet AlanıymıĢ burası, sonra 

birtakım aradaki anlaĢmalarla Park Alanı’na çevrilmiĢ. Ġmar Revizyonları yapıyor, Ġzmir BüyükĢehir 

Belediyesi ya da ilçe Belediyeleri. Bazı alanlarda Belediye Hizmet Alanı, bazı alanları yol, bazı alanları 

iĢte, atıyorum YeĢil Alan yapıyor. AyĢe teyzenin Belediye Hizmet Alanı’na gelip Narlıdere Belediyesine 

“Burayı ben, Belediye Hizmet Alanı yaptın, ben kafamı sokacak ev yapmak istiyorum, haydi burayı 

değiĢtir.” dediğinde değiĢtirecek mi? DeğiĢtirmeyecek. ĠĢte aynı noktaya geliyor, değiĢtirmeyecek, 

değiĢtirmedi. O AyĢe teyze orada aylarca, günlerce bekleyecek, beklediği için ben bu eleĢtiriyi 

yapıyorum, bu itirazı yapıyorum ve bu dava henüz devam eden bir dava. Henüz devam eden bir dava, 

Yargıtay aĢamasında olan bir dava, daha sonuçlanmamıĢ, kesinleĢmemiĢ. Saygılar sunuyorum.  

BAġKAN: Evet. 

ABDÜL BATUR: BaĢkan’ım, ben… 

BAġKAN: Size vereceğim ama bundan sonra karĢılıklı devam etmeyeceğiz, onu baĢtan söyleyeyim. 

Buyurun. 

ABDÜL BATUR: Sayın BaĢkan’ım, Değerli Meclis Üyesi ArkadaĢlarım ben de hepinizi sevgiyle, 

saygıyla selamlıyorum. Bu bahsi geçen parselle ilgili uygulama bizim, yani belediye BaĢkanı olduğum 

dönemde, yani 2001 yılında gündeme gelmiĢti. Biliyorsunuz geçmiĢte planlar yapılırken, düzenleme 

ortaklık payı ve parselasyon yapıldığında veya 16. maddeye göre terklerle plan uygulaması yapıldığında 

geçmiĢte maalesef bu Belediye Hizmet Alanları ve Sosyal Tesis Alanları o alan içindeki vatandaĢlar 

hisselerini biliyor veya tek kiĢi varsa tek parsel üzerinde, yani Belediye Hizmet Alanı tapusu özel 

mülkiyet olarak kalıyordu. Bu 1988 yılında uygulaması yapılan bir alan, 1988. VatandaĢın üzerine 

kalmıĢ Belediye Hizmet Alanı, o mahallede de yeĢil alan yok, park yok. Biz de vatandaĢı çağırdık, 

ihtiyacı yok, öyle ihtiyaç sahibi kiĢiler de değil Ġzmir’in tanınmıĢ kiĢilerinden. Sağ olsun o değerli 

büyüğümüz rahmetli oldu Ģimdi. “Buraya, benim kayın pederin adını koyarsanız, park alanını size 
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bırakalım.” Biz de “Bunun prosedürü nasıl geçerliyse Belediyemize müracaat edip, bu söylediklerinizi 

bize getirin, biz de Meclisimizden geçirelim, onaylayalım ondan sonrada yapalım.” O olayı 

gerçekleĢtirdik, parkın adını da koyduk ama az önce de Sayın BaĢkan’ım da ifade etti, daha sonra 

varisler, biliyorsunuz varisler her tarafı değerli oluyor bir anda. Dava açtılar ve o dava nasıl kazanıldı 

ben hâlâ tereddüt içindeyim. Meclis Kararı var, vatandaĢın imzası var, “Burayı park yapın.” diye, böyle 

bir olay. Zaten KamulaĢtırmasız El Atma davaları bütün Belediyelerin Ģu anda en büyük sıkıntısı, 

Değerli BaĢkan’ım, siz de içindesiniz. Hepimiz, bütün Belediye BaĢkanlarımız, geçmiĢte yapılan 

uygulamalar; YeĢil Alan, Sosyal Tesis Alanları, hatta Milli Eğitim Bakanlığı da Milli Eğitim Tesisi 

olarak ayrılan, vatandaĢın üzerinde görülen alanlarla ilgili bu davalarla uğraĢıyoruz. Konak’ta da var 

aynı Ģeyler. Burada yapılan Narlıdere Belediyesinin kamulaĢtırma neticesinde, bu KamulaĢtırmasız El 

Atma davasının neticesinde ortaya çıkan konuyu düzeltmesidir. Burası YeĢil Alan değildir, BaĢkanın 

dediği gibi. Belediye Hizmet Alanıydı ve Belediye Hizmet Alanı’nın lejant notu orada, 4 katlı bina 

yapabilirdi isterse, biz kamulaĢtırırsak ama kamulaĢtırmaya o zaman gücümüz yok, YeĢil Alan yaptık, 

Park yaptık, rezidans yapmadık, blok inĢaat yapmadık, park yaptık çocuklara, oradaki vatandaĢlar 

faydalansın diye. Neticede bu aĢamaya, hukuksal boyutta bu aĢamaya gelmiĢ. Narlıdere Belediyemiz de 

böyle bir çözüm bulmuĢ. Eğer çözüm üretilmek isteniyorsa önümüze bir Yerel Yönetim Yasa Tasarısı 

geleceği söyleniyor Ekim ayında, Belediyeleri bu KamulaĢtırmasız El Atma Davalarından 

kurtarmalarını istiyorum ben de. Yani KamulaĢtırmasız El Atma Davaları baĢımızın derdi. Onun için bu 

yapılan çalıĢma çok doğru bir çalıĢma olmuĢ. GeçmiĢte de o bölgede Belediye BaĢkanı olarak görev 

yapmıĢ bir kardeĢiniz olarak destekliyorum, oylanmasını talep ediyorum efendim.  

BAġKAN: Peki, teĢekkür ediyorum. Hüsnü Bey. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Sayın BaĢkan, iki Belediye BaĢkanımızı da dinledim. Aslında burada Ģu an 

mevcut Belediye BaĢkanının herhangi bir kabahati yok. Sayın BaĢkan burası bize gelen evrakların 25 yıl 

önce BaĢkanın dediği gibi Abdül BATUR BaĢkan’ın, doğrudur, Meclis Kararı alınmıĢ. Fakat daha sonra 

ne yapmıĢlar? Takip etmemiĢler. Yani gidip de tapuya iĢletmemiĢler. ĠĢletmedikleri için bu, aslında 

bugün bu 2 buçuk milyon liranın Sayın Abdül BATUR BaĢkan’a ve o günkü Meclis Üyelerine veya da o 

günkü Bürokratlara rücu etmesi lazım. Burada Ali BaĢkan’ın gerçekten hiçbir kabahati yok, biz oturduk, 

bunları konuĢtuk ama Meclis Kararını eğer ki biz burada Mecliste alıyoruz, kararı alıyoruz, ondan sonra 

biz Meclis Kararını takip edemeyiz ki. Kim edecek? Belediye BaĢkanı ve ilgili Bürokratlar. EtmemiĢler 

Sayın BaĢkan’ım, bu konuda sıkıntı var, yani o günkü vatandaĢımız hayattayken eğer ki tapuya gidip bu 

tapuyu iĢletselerdi Belediye adına hiçbir sorun bugün yoktu. Yani iĢini ve görevini yerine getirmemiĢtir. 

BAġKAN: Peki, evet, konuyla ilgili baĢka söz almak isteyen? Erhan Bey son sözü size vereceğim. 

Evet. 

ERHAN UZUNOĞLU: Sayın BaĢkan, Değerli Meclis Üyeleri iki tane hususa dikkat çekmek istedim, 

hepsi bu. Bir tanesi; bu Narlıdere konusunda biz gene bundan çok kısa bir süre önce Ġmar konusunda 

Narlıdere Belediye Meclisinden gelen bir kararı burada oybirliği ile kabul ettik. Bu neydi? Narlıdere’nin 

bir bölgesinde yeni yaratılmak istenilen bir Belediye Hizmet Alanı, YeĢil Alan ve Park, böyle bir bölge 

idi. Burada Ġmar Komisyonunda bu tartıĢmalar devam ederken bu bölgeyle ilgili, arkadaĢlarımızın bazı, 

AK Partili ArkadaĢların bazı tereddütleri oldu. Özellikle Özgür Bey’in ben, mesela Belediye Hizmet 

Alanı’nda bir betonlaĢma olacağını, orada Belediyenin binalar yapacağını falan gibi bir kuĢkusu vardı. 

Biz onu giderdik, hatta Belediye BaĢkan’ım geldi anlattı falan ve orada oybirliği ile bu karar geçti. 

Bakın Ģimdi ne oluyor biliyor musunuz? Bu Park Alanı eĢ değer alan olarak o biraz evvel bahsettiğim o 

alana gidiyor ve Belediye Hizmet Alanı eksiliyor ve orası YeĢil Alan’a dönüĢüyor, bir Park Alanı’na 

dönüĢüyor ama bundan bahsedilmiyor. Çünkü biz Komisyonlarda görüĢürken teknik alanda bunları 

tartıĢıyoruz, burada siyaset yapıyoruz.  

BAġKAN: Evet. 

ERHAN UZUNOĞLU: Biz Torbalı’yı, ÖdemiĢ’i pardon, görüĢürken burada, Komisyonumuzda 

saatlerce görüĢtük, günlerce görüĢtük. Bir kez olsun orada kamulaĢtırmayla ilgili bir konu 

konuĢulmamıĢtır aramızda ama burada kamulaĢtırma esaslı bir tartıĢma yürütülüyor, bu siyasi bir 

yaklaĢımdır, doğru değildir, teknik olarak bizim ele aldığımız bir konu hiç olmadı, kamulaĢtırma 

konusu.  

BAġKAN: Değerli ArkadaĢlar, 32 no‟lu Komisyon Raporunun Komisyondan geldiği Ģekliyle 

kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oyçokluğu ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür 

ediyorum, 33? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan’ım 33 ve 34 Komisyonlardan geldiği Ģekliyle. 

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Hakan Bey? 33 ve 34 no‟lu Komisyon Raporlarının 
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Komisyonlardan geldiği Ģekliyle kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği 

ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 35? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan’ım 35. madde ile ilgili konuda bir dilekçe sunulmuĢ, dolayısıyla 

bu dilekçenin de değerlendirilmesi noktasında Komisyona iadesini öneriyoruz.  

BAġKAN: Bilgi mi var, belge mi var, dilekçenin dıĢında? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet. 

BAġKAN: Öyle mi? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet, efendim. 

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Hakan Bey? 35 no‟lu Komisyon Raporunun Komisyona 

iadesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür 

ediyorum, 36? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 36, 37 ve 38 Komisyonlardan geldiği Ģekliyle.   

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Hakan Bey? 36, 37 ve 38 no‟lu Komisyon Raporlarının 

Komisyonlardan geldiği Ģekliyle kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği 

ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 39? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan’ım 39. maddede de gene bir değiĢiklik söz konusu olmuĢ 

dolayısıyla Komisyona tekrar bu değiĢikliğin değerlendirilmesi noktasında iadesini talep ediyoruz. 

BAġKAN: Yeni bir belge mi gelmiĢ? Ben onu merak ediyorum. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Yeni bir Ģey, evet yeni bir…  

BAġKAN: Öyle mi? peki, Kemal Bey?  

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan, Sayın BaĢkan. 

BAġKAN: Buyurun, mikrofon arkadaĢlar.  

ÖZGÜR HIZAL: Evet, Ģimdi biz uzun uzun tartıĢıyoruz, az önce Erhan Bey güzel bir Ģey söyledi. Biz 

gerçekten Ġmar Komisyonunda ve bütün Komisyonlarda bunlar, bu konular, önümüze gelen konular 

tartıĢılıyor, konuĢuluyor teknik olarak, hukuki olarak, siyasi olarak da tartıĢılıyor elbette ki. ġimdi biz 

burada bir karar aldık ve Sayın Nilay Hanım, “Bir belge geldi iade edelim.” Neyi iade edelim, belgenin 

içeriği ne? Hiç bilmiyoruz. Gerçekten Meclis Üyelerine ve… 

BAġKAN: Belki bunu açıklasalar… Tamam. 

ÖZGÜR HIZAL: Komisyon Üyelerine yapılabilecek en büyük haksızlık. 

BAġKAN: Evet, arkadaĢlar…  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan’ım… 

BAġKAN: Buyurun. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bildiğiniz üzere Komisyonların kararlarıyla Belediye Meclisleri bağlı değil. 

Henüz daha bu konuda Belediye Meclisinden bir karar çıkmadığı için inceleme aĢamasındayken 

Komisyona tekrar iade edebiliriz. Belki de bu Komisyon Raporunu ortadan kaldıracak bir belgedir. 

Belki de sonuna kadar değiĢtirecek bir Ģeydir. Dolayısıyla sebebi bu, gerekçesi bu. 

BAġKAN: Evet, anladım, onu merak etmiĢtim zaten. Erhan Bey buyurun. Evet. 

ERHAN UZUNOĞLU: Evet, Özgür Bey haklı aslında. Ben bugünün temposu arasında bilgi 

verebilirdim. ġöyle bir geliĢme oldu Sayın BaĢkan’ım, 35. maddeyle ilgili… 

BAġKAN: 39’u görüĢüyoruz. 

ERHAN UZUNOĞLU: Ama o konuda da bir itirazı var, biliyorum. ġudur: orada bir Trafo Yeri vardı, 

Çevre Komisyonumuzun da çok yakından bildiği. Biz bunu parsel içerisinde çözülmesi konusunda 

ısrarlı olduk ve “YeĢil alana bu trafoları koydurmayalım.” dedik. ġu anda parselin sahibi, iĢin sahibi 

parsel içinde bunu çözmenin yöntemini buldu bir dilekçeyle baĢvurdu ve bunu yarın ya da öbür gün 

Komisyonumuz tekrar ele alacaktır. 

BAġKAN: Peki, 39’la ilgili de yeni bir bilgi varsa onu da paylaĢın, 39’la ilgili yeni belge. Hasan Bey? 

ERHAN UZUNOĞLU: 39’la ilgili, Hasan Bey biraz evvel bahsetti, o bilgiyi verebilir ama bildiğim 

kadarıyla emlak… 

BAġKAN: Evet, buyurun, Hasan Bey? 

HASAN ÜNAL: Sayın BaĢkan’ım, Değerli Meclis, 39. maddeyle alakalı, Ģimdi burası geçmiĢ, çok 

geçmiĢ yıllarda Jandarma tarafından kullanılan bir alan. ġu anda atıl, hatta Ģu anda tinercilerin içinde 

barındığı çok metruk bir alan. Ancak… 

BAġKAN: Hasan Beyciğim, sonuca gelin ne olur, kısaca özetleyin, yeni belge nedir, onu söyleyin bize. 

HASAN ÜNAL: Tabii ki BaĢkan’ım. Burayla alakalı sadece ve sadece “Kurum görüĢü eksik.” dendi, 

Komisyon tarafından. Kurum görüĢü de Ģu anda yolda, Belediyemizin ilgili yazıĢmaları yapıldı. Gelmek 

üzere, dolayısıyla… 
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BAġKAN: Hangi kurum, hangi kurum, hangi kurumun görüĢü? 

HASAN ÜNAL: Sayın BaĢkan’ım, Milli Emlak. 

BAġKAN: Tamam, buradan yeni bir belge geliyor, öyle mi? 

HASAN ÜNAL: Evet, Sayın BaĢkan’ım. 

BAġKAN: Tamam. 

HASAN ÜNAL: Süreye ihtiyacımız var.  

BAġKAN: Peki. 

HASAN ÜNAL: Takdirinize bırakıyorum. 

BAġKAN: Evet, Nilay Hanım? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan’ım, Ģimdi süresi yönünden de önemliymiĢ, dolayısıyla Cuma 

günkü Meclis BirleĢiminde karara…  

BAġKAN: Tamam.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Çıkabilmesi için acil kaydıyla Komisyona iadesi gerekiyor. 

BAġKAN: Peki, Kemal Bey? Salahattin Bey? Hakan Bey?  

HAKAN YILDIZ: Sayın BaĢkan’ım Ģunu söyleyeyim…  

BAġKAN: Evet. 

HAKAN YILDIZ: Bu dosya, Hukukta biz konuĢtuğumuzda Jandarmanın da görüĢü yoktu. Anladığım 

kadarıyla Milli Emlak’ın ki yolda, hangi yolda olduğunu bilmiyoruz ama iadesine itirazımız yok, iade 

olsun ama hani biz ÖdemiĢ’te iade istediğimizde, olmadığında haklı gerekçelerle, bu da ayrı bir soru 

iĢareti ama iadesinde herhangi bir itirazımız yok. 

BAġKAN: Hüsnü Bey? 

HÜSNÜ BOZTEPE: Sayın BaĢkan’ım daha önce de bu konularla ilgili konuĢmuĢtuk, yanlıĢ bir karar 

alıyoruz. Burada çok hukukçu arkadaĢımız var, Kemal Ağabey de bence konuyu çok iyi… Sayın 

BaĢkan, biz, Ġmar Komisyonu ya da Hukuk Komisyonu ya da Plan Bütçe Komisyonu ya da hangi 

Komisyonsa, bizim evrak ya da herhangi bir bilgi, evrak alma gibi yetkimiz yok. Yani öyle bir kurum 

değiliz. Bugün bu Meclise gelmiĢtir, bu ilgili Müdürlüğe gidebilir, burada deriz ki; “Ġlgili Müdürlüğe 

iadesine…” tekrar dosya hazırlanır, öyle gelir. Bakın Sayın BaĢkan, yanlıĢ bir Ģey yapıyoruz, daha önce 

gene bu konuları konuĢmuĢtuk, haklı çıkmıĢtım, yine haklı çıkacağım, yanlıĢ yapıyoruz. Bundan dolayı 

hem 35 hem 39. maddeler yanlıĢ bir karardır, ilgili Müdürlüklerine iade edilirse daha iyi olur. 

BAġKAN: Ġlgili Müdürlük? 

HÜSNÜ BOZTEPE: Yani ilgili, ilgili planlama, kim getirmiĢse. 

BAġKAN: ĠĢte Komisyon. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Ama Komisyon değil Sayın BaĢkan’ım. 

BAġKAN: Neden? 

HÜSNÜ BOZTEPE: Komisyon bir karar vermiĢ. 

BAġKAN: Değerli ArkadaĢlar, anlaĢıldı. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Sayın BaĢkan’ım, Komisyon bir karar vermiĢ. 

BAġKAN: Tamam anlaĢıldı. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Yani biz, Ġmar Komisyonu, ya da herhangi bir komisyon, herhangi bir belge alma 

gibi bir yetkimiz yok, Ġmar Komisyonu önüne gelen dosyaya bakar ve ona göre bir karar verir.   

BAġKAN: AnlaĢıldı. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Bu arada onun içine evrak girmez, bu yanlıĢ. 

BAġKAN: Tamam. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan’ım ben bir Ģey söylemek istiyorum. 

BAġKAN: Buyurun. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Kiraz, ġimdi aslında AK Parti Grup BaĢkan Vekili ArkadaĢımız, birkaç kez söz 

aldığında, Belediyeler arasında farklılıklar gözettiğimizi, ayrıĢtırdığımız gibi bir… 

BAġKAN: Mikrofon. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: AyrıĢtırma yaptığımız gibi Belediyelere göre farklı kararlar aldığımız gibi bir 

iddiada bulundu. Oysaki ÖdemiĢ Belediyesi de Cumhuriyet Halk Partili bir Belediye. Diğer, bir baĢka 

konusu geçen Belediye de Cumhuriyet Halk Partili Belediye, Selçuk örneğin. Biz burada hiçbir Ģekilde 

ayrıĢtırma yapmıyoruz. Biz burada konu özelinde çalıĢıyoruz, konunun mevzuata uygunluğuyla ve 

kamu yararıyla ilgili değerlendirmeler yapıyoruz. Bunun en tipik örneği Kiraz Belediyesidir. Burada 

Kiraz Belediyesi AK Partilidir. Kiraz Belediye BaĢkanımız hiç Belediye Meclisimize, bir kere Bütçe 

Onayının dıĢında katılmamıĢtır. Buna rağmen biz Kiraz Belediyesinde yine ĠZSU konusunda birlikte 

karar aldık ve defalarca Komisyona geri gönderdik, tekrar değerlendirdik oradaki yazıĢmalarda. 
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Hatırlarsanız, esasında Kiraz Belediyesinde biz normalde karar almıĢtık, yani Komisyon Raporunu 

vermiĢti ama Meclis günü Kiraz, Ģeyden Valilikten gelen bir yazı sebebiyle biz tekrar Komisyona iade 

ettik ve çok baĢka bir karar çıktı Meclisten.  

BAġKAN: AnlaĢıldı. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Dolayısıyla,  Yani bu konuda…  

BAġKAN: Değerli ArkadaĢlar…  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Spekülasyon yapılıyor… 

BAġKAN: Biliyorum. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet. 

BAġKAN: Değerli ArkadaĢlar, en baĢta Nilay Hanım’ın söylediği cümlelerle ben de tamamlayayım. 

Komisyonlarımızın yaptığı çalıĢmalar, Meclisimizin önüne gelir ama Komisyonların kararı aleyhine 

karar çıkabilir. Bunu da belirleyecek olan son dakikada gelen bir bilgi olabilir, son dakikada gelen bir 

değerlendirme olabilir, biz bütün bunları Meclis olarak dikkate almak mecburiyetindeyiz. Değerli 

Meclis Üyesi ArkadaĢlarımın ciddiyetle değerlendirilmesini ön gördükleri bir belge, bir bilgi olabilir. 

Bunda bir sıkıntı yok, bunda bir sakınca yok. O nedenle Komisyona tekrar iade edilmesinde de bir mani 

yok. O nedenle ben 39 no‟lu Komisyon Raporunun Komisyonuna iadesini oylarınıza sunuyorum; 

kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 40? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan’ım 40’dan baĢlamak üzere 50’ye kadar Komisyondan geldiği 

Ģekliyle. 

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Hakan Bey? 40’tan baĢlayarak 54’e kadar mı dediniz? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 50’ye kadar.   

BAġKAN: 50‟ye kadar, 50 hariç Komisyonlardan geldiği Ģekliyle kabulünü oylarınıza sunuyorum; 

kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 50? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan’ım 50. maddede bir düzeltme yapılması gerekiyor, bunun da 

gecikmemesi için Erhan Bey’e söz verilmesini talep ediyoruz. 

BAġKAN: Buyurun. 

ERHAN UZUNOĞLU: Sayın BaĢkan’ım, Değerli Meclis Üyeleri bu 50 no’lu dosyadaki mevcut 

Komisyon Kararımızın, birazdan okuyacağım biçimiyle değerlendirilip oylanmasını öneriyorum. “Söz 

konusu mevcut planda sehven Belediye Hizmet Alanı kullanımına ayrılan, ÇeĢme ilçesi, Ġnönü 

Mahallesi, 237 ada, 1 parselin Geleneksel Ticaret Alanı, 237 ada, 2, 3, 4, 8 parsellerin Geleneksel Konut 

Alanı kullanımına dönüĢtürülmesi, 237 ada, 12 parselin ise Belediye Hizmet Alanı Kullanım Kararının 

korunmasına iliĢkin hazırlanan, 1/1000 ölçekli Koruma Amaçlı Ġmar Planı DeğiĢikliği, plan açıklama 

raporu ve Ġnönü Mahallesi, 237 ada, 2 ve 8 parseller ile Musalla Mahallesi, 363 ada, 55, ÇeĢme 

Belediye Meclis Kararına sehven 5 parsel olarak geçen parsele plan notları gereği, öneri yapı kitleleri 

iĢlenmesine iliĢkin hazırlanan, 1/500 ölçekli Koruma Amaçlı Ġmar Planı Ġlavesi ve DeğiĢikliği 

önerisinin, oybirliği ile uygun bulunarak, 2863/3386 ve 5226 sayılı Kültür ve Tabiat Varlıklarını 

Koruma Kanunu ve eki yönetmelikleri kapsamında Koruma Bölge Kuruluna iletilmesi…” 

BAġKAN: Bir dakika ses… Son söylediğiniz anlaĢılmadı. Evet, son cümle. 

ERHAN UZUNOĞLU: “…Tabiat Varlıklarını Koruma Kanunu ve eki yönetmelikleri kapsamında 

Koruma Bölge Kuruluna iletilmesi Ģeklinde önergenin oylanmasını öneriyoruz.” 

BAġKAN: Evet, Nilay Hanım? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet efendim, bu Ģekilde oylansın. 

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Hakan Bey? Evet, 50 no‟lu Komisyon Raporunun Komisyon 

BaĢkanımızın düzelttiği Ģekliyle kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği 

ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 51? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 51 ve 54 Komisyonlardan geldiği Ģekliyle. 

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Hakan Bey? 51 ve 54 no‟lu Komisyon Raporlarının 

Komisyondan geldiği Ģekliyle kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile 

kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum.  

 

VIII. GÜNDEM DIġI KONUġMA TALEPLERĠ 

BAġKAN: Gündem DıĢı KonuĢma Talebi olan arkadaĢım var mı? Buyurun efendim, buyursunlar, 

buyursunlar. 

HAKAN ġĠMġEK: Sayın BaĢkan, Sayın Meclis 4-5 mikrofon geziyor. Bir farkındalık olsun diye 

maskemi çıkarmadan konuĢacağım. Sayın BaĢkan’ım, bir buçuk yılı aĢkındır Ġzmir BüyükĢehir 

Meclisinde görev yapıyoruz. Benim cebimde biriktirdiklerim var, sabırla gününü bekliyordum. Bir 
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tanesi bugün oluĢtu. Komisyonlardan gelen maddelerdeki 20. maddede söz istedim ama beni 

görmediniz. Gündem dıĢı maddelerde bununla ilgili birkaç söz söylemek istiyorum. O Komisyon 

Raporunda, Tarımsal Arazi’nin imara açılmasıyla ilgili bir, Çevre ġehircilik Bakanlığına plan değiĢikliği 

baĢvurusu var idi. Sanırım 2019 Nisan ya da Mayıs aylarında benzer bir konu ile Mecliste birkaç 

konuĢma yapmıĢtım, Ģu idi Sayın BaĢkan’ım: Ġzmir-Çanakkale Yolu üzerinde, Menemen ve Aliağa 

güzergâhında bölünmüĢ yol olarak kullanılan sağlı sollu yolların, 100 metre kadarlık bir kısmının Ticari 

Alan olarak değiĢikliğini önermiĢtim. O konu, orası da Tarımsal Arazi sınırları içerisinde, o konu hiç 

gündeme gelmedi. Yine iĢte bir tezatlık olduğu için bu konuyu tekrar gündeme getiriyorum. ġöyle 

düĢünelim: Nemrut Limanları, Ege Bölgesi’nin % 55-56, herhalde bu yılki rakamlarla 60’a varan 

ihracatını karĢılayan bir liman bölgesi. Burada bu tür hizmetlerin yapılabilmesi, geri hizmet alanlarının 

oluĢturulması ve takviye alanlarının oluĢturulması için Ģu anda bu tür alanlara fazlasıyla ihtiyacımız var. 

En azından 25.000’lik planlarda, bu konularda da Çevre ġehircilik Bakanlığımıza önerilerde bulunmakta 

fayda var diye düĢünüyorum. Aynı konu, aynı Ģekilde gündeme gelebilir…  

BAġKAN: Peki.   

HAKAN ġĠMġEK: Cebimde biriktirdiğim bir konu zamanı, gelince baĢka konuları da söylerim. 

BAġKAN: Peki.  

HAKAN ġĠMġEK: TeĢekkür ederim.  

BAġKAN: Peki, ben teĢekkür ediyorum. Buyurun efendim. 

OSMAN MERT: Sayın BaĢkan’ım, Değerli Meclis Üyesi ArkadaĢlarım ben çevre konularında biraz 

daha hızlı hareket etmenin doğru olduğunu düĢünüyorum. Birincisi; size verdiğim dilekçede de inĢallah 

sizden de destek alıyoruz. Cüruf alanlarının bölge kasabaların yer altı sularına bir zararının olup 

olmadığını bir yıl evvel sordum ama daha cevap alamadım. ġimdi korkuyorum, cevap aldığım gün, 

“Evet, o yer altı sularına zararı varmıĢ.” derlerse o 1 yıldaki zararı nasıl telafi edeceğiz? Dolayısıyla 

böyle konuların daha hızlı dönüĢlerinin olmasını gerektiğini düĢünüyorum. Ġkincisi; Yeni Foça’nın Ģu 

andaki mevcut durumu, Mavi Bayrağı’nın geriye alınması noktasına kadar gelmiĢ durumda. Çevresel 

koku, bölge ve insanların Ģu anda yaĢadıkları itibarıyla çok önemli. ġimdi bunun telafisini sekiz ay 

sonra yaparsak, bu sekiz aylık zararı geriye nasıl alacağız. Dolayısıyla çevre konularında arkadaĢların 

hassasiyetlerini rica ediyorum. TeĢekkür ederim. 

BAġKAN: Ben teĢekkür ediyorum. Hüsnü Bey. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Sayın BaĢkan’ım, Değerli Meclis Üyeleri ilk önce 18 ay burada bize hizmet 

eden… 

BAġKAN: 19. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Meclis Büro Müdürünün baĢka bir göreve aktarıldığını duyduk. Özkan ATAKLI 

kardeĢimizin 18 aylık bize yaptığı katkılardan dolayı verdiği emeklerden dolayı kendisine çok teĢekkür 

ederiz. Yine aynı Ģekilde yeni göreve baĢlayan Özlem ÖZARAS Hanımefendiye de baĢarılar diliyorum. 

Görevini en iyi Ģekilde yapacağına inancımız tamdır. Sayın BaĢkan yine temenni dileklerle ilgili bir Ģey 

söyleyeyim; demin mesaj geldi, daha önce çok geldi ama unutuyorum söylemesini. Bu bizim canlı 

yayınlar You Tube’da yapılmıyor 6 aydan beri, gerçekten bende onu fark ettim. Mesajlar yapılıyor. You 

Tube’ da… 

BAġKAN: Levent Bey, yapılmıyor mu? 

HÜSNÜ BOZTEPE: Basın Mensupları ArkadaĢlar da herhalde bulunuyor burada. You Tube’da çok 

uzun bir süreden beri yapılmıyor. Evet, Sayın BaĢkan, biliyorsunuz bugün ayın 14’ü, iki gün önce 12 

Eylül 1980’de bu ülkede bir darbe yaĢandı. Bu Meclisteki birçok arkadaĢımız o günleri yaĢadı. 

Temennimiz ve inanıyoruz ki bir daha asla bu topraklarda darbe gibi o günkü yapılan yanlıĢ hukuksuz, 

haksız bir darbeyi burada kınadığımızı tüm Ġzmir’e ve ülkemize duyurmak istiyorum. Sayın BaĢkan, o 

günü yine, siz demin gerçi düzelttiniz ama Kenan EVREN, darbeci Kenan EVREN Ģunu söylemiĢti: 

“Bu Anayasa bize bol geldi, içinde oynamaya baĢladık.” gibi bir laf söylemiĢti. Gerçi siz düzelttiniz, 

ondan dolayı siz de geçen gün burada, bu Meclise ve bizim arkadaĢlarımıza “Bazılarına demokrasi bol 

geliyor.” dediniz. Bunlar tabii bizi üzmüĢtür. Yani 40 yıl sonra benzer bir cümlenin kullanılması 

gerçekten de bizi üzmüĢtür. Sayın BaĢkan, tüm yüreğimle söylüyorum, ben ve bizim arkadaĢlarımız biz 

asla burada bir kargaĢa yaratmak ya da buna benzer bir Ģey yapmak istemiyoruz. Biz, vatandaĢın, 

arkadaĢlarımızın, kamuoyunun bize söylediklerinin bir kısmını burada dile getirmeye çalıĢıyoruz. Daha 

önce siz bir görev yaptınız. Nerede görev yaptınız? Seferihisar’da. Bugün Belediyeye tahminen 3 bine 

yakın kiĢi aldınız. Tabii ki bu sizin göreviniz, bu sizin Belediye BaĢkanlığınızın yetkisinde olan bir Ģey. 

Bu konuyla ilgili herhangi bir Ģey söylemeyeceğiz ama bunların hepsinde, yani sokakta bizim 

sokaklarımızı temizleyen bir insanda bile öz geçmiĢ istenir. Sizin de öz geçmiĢiniz Seferihisar Belediye 
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BaĢkanlığı, yani sizin cw’niz de ondan. Tabii ki biz de geçmiĢe bakarak bu günleri yorumlamak 

isterken, bu konuda sizi kırmak, üzmek ya da hakaret etmek gibi asla düĢüncemiz olamaz. O gün yine 

ben çok da bir laf söylemedim, sadece Seferihisar’ın batık olduğunu… Çünkü görüyoruz, bakıyoruz 

Seferihisar’da sıkıntılar var. Paralar ödenmiyor, iĢçi parası ödenmiyor, baĢka sıkıntılar var, bunu dile 

getirmiĢtim. Tekrar getirmek istemiyorum.  

BAġKAN: Getirdiniz, Ģu anda getirdiniz. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Sayın BaĢkan, Sayın BaĢkan, Sayın BaĢkan, devam edeyim o zaman. 

BAġKAN: Bitirin, sözünüzü…  

HÜSNÜ BOZTEPE: Siz bir Ģey söylediniz, sesinizi yükseltmeyin Sayın BaĢkan. 

BAġKAN: Mikrofondan öyle çıkıyor sözünüzü toparlayın. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Peki. 

BAġKAN: Evet. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Geçen gün, en son Mecliste dediniz ki: “Beni…” dediniz, “Seferihisar halkına 

sorunuz.” Biz de sorduk ve orada da geçenlerde video yayınladık. Sorduk biz de oradaki konularda, ben 

de paylaĢtım, hepinizi sevgiyle selamlıyorum. 

BAġKAN: TeĢekkür ediyorum. Değerli ArkadaĢlar, konuĢmamın baĢında “Demokrasi bazılarına bol 

geliyor demiĢtim, bu yanlıĢ.” dedim. “Kurallarına uymadığı takdirde demokrasi herkese bol gelir.” 

söylediğim Ģey budur. Kurallara uymayan demokrasi bol gelir. Kurallara uyulduğu takdirde demokrasi, 

demokrasidir. Kast ettiğim Ģey budur. Ġkincisi; bu kural bizim Ġç Tüzüğümüzde, Yönetmeliğimizde, 

Belediye Meclis ÇalıĢma Yönetmeliğinde çok net yazmıĢ. Değerli ArkadaĢlar, bundan sonra Gündem 

DıĢı KonuĢmalarda yazılı olarak baĢvuru yapılacak BaĢkanlığımıza, biz de bununla ilgili bir karar 

vereceğiz. Yönetmelik böyle diyor, biz de bundan sonra bunu uygulayacağız. O nedenle ben buradan 

bütün arkadaĢlarıma da duyurmuĢ olayım. Öyle sonsuza kadar, herkesin istediği kadar konuĢacağı bir 

platform değil Gündem DıĢı KonuĢmalar. (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) O Gündem DıĢı KonuĢmalarla ilgili yazılı olarak 

talep gelecek, onu yapacağız, onu dinleyeceğiz. Ümit Bey buyurun.  

ÜMĠT CĠNGÖZ: Sayın BaĢkan’ım, Değerli Meclis Seferihisar-Sığacık arasında çalıĢan minibüslerimiz 

var, mavi minibüsler, yakinen bildiğiniz bir konu. ġoför esnafının orada bir sorunu var, derdi var ciddi 

anlamda. ESHOT’ la orada bir rekabet etme gibi bir durumla karĢı karĢıyalar. Tabii Sığacık’ta hem kıĢın 

nüfusu da düĢünürsek, bu konuda bir çözüm arayıĢı var. Hatta diyorlar ki: “Sayın BaĢkan bizi, 

ESHOT’ta gerekirse istihdam etsin, ona bile razıyız.” noktasındalar. Sizinle randevu talepleri var. Bu 

konuyu bana ilettiler. Özellikle burada bunu iletmek istedim, ESHOT’la rekabet etmek, kamuyla rekabet 

etme Ģansları zaten yok. Ciddi zarar ediyorlar, evlerine ekmek götürme konusunda problemleri var. 

TeĢekkür ediyorum, Sayın BaĢkan’ım. 

BAġKAN: Ben teĢekkür ediyorum. Özgür Bey Buyurun. 

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan, Kıymetli Meclis Heyeti Ģimdi, tabii biz Yerel Yöneticileriz, Yerel 

Siyasetçileriz. Siz Belediye BaĢkanısınız, biz Meclis Üyesiyiz. Meclis Üyesi ArkadaĢlarımızın bir kısmı 

Belediye BaĢkanlığı yapıyor. Tabii biz kararlarımızı kızgınlıkla almamamız gerekir Sayın BaĢkan. Biz 

kararlarımızı aklıselim almak durumundayız. Az önce Ģunu söyledik: “Burada bazen üzüleceğiz, bazen 

kızacağız, bazen sesimiz yükselecek, bazen eğleneceğiz, bazen güleceğiz.” Bu, bu Meclisin doğasında 

olan bir Ģey. Bazen eleĢtirileceğiz, birbirimizi eleĢtiriceğiz, hakaret olmadığı müddetçe bu eleĢtirileri de 

kabul edeceğiz. Bazen birbirimizin sesini keseceğiz, yani müdahale etmek durumunda kalacağız, bazen 

de dinleyeceğiz. Bunlar hayatın olağan akıĢında ve bu Mecliste var olan Ģeyler. Bu Meclis, 150 yıllık 

Meclis, 150 yıldır bu Meclis bu Ģekilde yönetildi. Bu Ģekilde var oldu, bu Ģekilde karar aldı. ġimdi biz 

sizi eleĢtiriyoruz, siz de bizi eleĢtiriyorsunuz ya da Cumhuriyet Halk Partisi Grubundaki ArkadaĢlar bizi 

eleĢtiriyor, biz de onları eleĢtiriyoruz ve bu eleĢtirilerin üzerinden çıkıp hızlıca, “Bizim 

Yönetmeliğimizde böyle bir karar var.” olabilir, bunu da uygulayabilirsiniz.  

BAġKAN: Evet.  

ÖZGÜR HIZAL: Bunda da bir sakınca yok ama demokrasi, evet kurallara uymaktır da bu kurallar 

neye göre kime göre, neye göre kime göre Sayın BaĢkan? 

BAġKAN: Peki. 

ÖZGÜR HIZAL: Hemen bitiriyorum Sayın BaĢkan. 

BAġKAN: Evet.  

ÖZGÜR HIZAL: Teamüller diye bir Ģey vardır, bazen yazlı kurallar hukuki olmayabilir, demokratik de 

olmayabilir, bunu siz söylemiĢtiniz. ĠĢte sadece yazılı kurallar demokrasinin göstergesi değildir, Sayın 

BaĢkan. 
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BAġKAN: Peki, teĢekkür ediyorum.  Buyurun, ondan sonra size vereceğim. Buyurun, mikrofon veriyor 

musunuz? 

SEMĠH YALIN: Sayın BaĢkan, Değerli Meclis Üyeleri gecenin bu saatinde kalanlara, herkese selam 

sunuyorum, teĢekkür ediyorum. Benim bir önerim olacak, önerim de Ģu: Komisyonlara havale edilen 

konular geldiği Ģekliyle değerlendirilsin, Komisyon incelemesi sırasında gelen evraklar dikkate 

alınmasın. Çok kargaĢa oluyor, yani 1 tane 2 tane konu yok, yüzlerce konu var. Bunlarla ilgili bir usul 

geliĢtirelim diye önerim benim budur. Geldiği Ģekli neyse, Komisyon sadece onu değerlendirsin, ne yeni 

evrak alsın, ne yeni gelen bir görüĢü dikkate alsın, gelen konuyu değerlendirsin, raporunu versin, 

Meclise sunsun. Meclis bu konuda reddedip bir daha versin konuyu, yeni geldiği haliyle ama yeni 

belgelerle. ġimdi arkadaĢımız diyor ki: “Yolda…” diyor “…görüĢ” diyor. Böyle bir yolda görüĢle bir 

karar alınmaz. Mevcut delillerle, mevcut evraklarla, gelen Ģekliyle değerlendirelim reddedelim veya 

kabul edelim.  

BAġKAN: Evet.  

SEMĠH YALIN: Ondan sonra yenileyelim derim ben. 

BAġKAN: Peki, teĢekkür ediyorum. Buyurun Sinan Bey. Sonra sizlere de vereceğim, bitireceğiz. Evet. 

ġAMĠL SĠNAN AN: Sayın BaĢkan’ım, Değerli ArkadaĢlarım bundan iki gün önce 12 Eylül faĢizminin 

40. yıl dönümüydü. Sesim? 

BAġKAN: Evet.  

SALONDAN: Geliyor, geliyor. 

ġAMĠL SĠNAN AN: Bu faĢist darbeyi huzurlarınızda tekrar lanetliyorum. Gerçekten Türkiye'nin 

genetiğini değiĢtiren, sosyolojisini, ekonomisini, siyasetini değiĢtiren çok büyük darbeydi. Halkımıza 

yapılan en büyük zulümleri o dönemde yaĢadık. En büyük iĢkenceleri, en büyük kötülüklerin anası olan 

yapıları hep o dönemde gördük. Biraz önce konusu geçtiği için söylemekte yarar görüyorum. Bana Ģu 

anda demokrasi dar geliyor, dar. Biz bu demokrasinin darlığını, yokluğunu çok iyi biliyoruz. O 12 Eylül 

sürecini yaĢayan arkadaĢlarınızdan birisiyim ben. Darbe kimden gelirse gelsin, nerden gelirse gelsin, 

Ġzmir Cumhuriyet Halk Partililerinin hepsi bunlara dimdik karĢıdır ve her zaman da karĢı olacaktır. 

Bunun net olarak bilinmesini önemle söylemek istiyorum. Darbeleri önlemenin tek bir yolu vardır 

arkadaĢlar, tek bir yolu. Eksiksiz ve tam demokrasidir. Eğer siz demokrasiden vazgeçerseniz, 

demokrasiye darbe vurulmasına müsaade ederseniz darbelerin yolunu açmıĢ olursunuz. Bu konuda 

özenle özenle savunacağımız bir tek Ģey var. Bunu özenle savunmamız gerekiyor, bir; hak, iki; hukuk, 

üç; adalet ve en sonunda da eksiksiz ve tam demokrasi. Bu konuda hiç ödünsüz Ģekilde mücadele 

etmemizin gerekli olduğuna inananlardanım. Türkiye için tek bir dileğim var, tek; her insanın dilediği 

gibi herkes insanca yaĢasın, herkes özgürce yaĢasın ve diliyorum çok yakın bir gelecekte, Türkiye tam 

bağımsız demokratik bir ülke olsun, bu ülkede de hepimiz kardeĢçe, dostça ve demokrasiyi yudum 

yudum yudumlayarak güzel bir yaĢantı yaĢayalım. Hepinize en içten sevgi ve saygılarımı sunuyorum. 

TeĢekkür ediyorum. 

BAġKAN: Sağ olun, buyurun Alpaslan Bey. Mikrofon. 

ALPASLAN KOPARAL: Sayın BaĢkan, Değerli Meclis biraz evvel meclisdaĢım, arkadaĢım çevreyle 

ilgili düĢüncelerini söyledi. Biliyorsunuz biz Çevre ve Sağlık Komisyonundayız ve Meclisin çalıĢma 

prosedürü içerisinde hazırlanıp da bizim Komisyona gelen her Ģey ivedilikle, titizlikle çoğu da yerinde 

gidip görerek ve bilirkiĢilerden de bilgi alınarak, hazırlanarak tekrar Meclisimize sunulmaktadır. Bu 

arkadaĢımızın da fikirlerine saygı duyuyorum ve kendilerine bu isteklerini önümüze hazırlayarak 

getirmelerini istiyorum. Hiç endiĢesi olmasın, en kısa Ģekilde kendilerini tatmin edici bir sonuca varırız. 

Saygılarımı sunuyorum. 

BAġKAN: Evet, buyurun Salahattin Bey. (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Size verdim söz. (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Aranızda konuĢursunuz. Evet. 

 

 

 

 

SALAHATTĠN ġAHĠN: Sayın BaĢkan’ım, Sayın Meclis Bürokratlarımız, Belediye BaĢkanlarımız, 

Basınımızın Temsilcileri, Ġzmirliler hepinizi sevgiyle, saygıyla selamlıyorum. Efendim ben de Buca 

ilçesinde, Efeler Mahallesi, 334 Sokak, 304 Sokağın kesiĢtiği köĢeyi, iki adet kırık ve kapağı 

kapanmayan çöp konteyneri yaklaĢık 150 daire çöplerini bu açık konteyner ve etrafında koku yayıyor. 

Bunların değiĢtirilmesini istiyor orda oturan insanlarımız.  
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BAġKAN: Ġlçe Belediyemizle konuĢalım, olur. 

SALAHATTĠN ġAHĠN: Evet, yine Konak ilçesi, Mersinli Mahallesi, 2821 Sokak’ta bulunan çöp 

tesisinin çevresine rahatsızlık verdiği, bu tesise gelen ağır tonajlı araçların 2821 Sokak üzerinde bulunan 

kaldırım, aydınlatma ve asfalta büyük zarar verdiği, bunun yanı sıra bulunduğu yerden dere geçtiği ve 

yağmurlu havalarda bu pisliğin çevreye yayıldığı, bu tesisin bu yerden kaldırılması talep edilmekte, 

mümkünse. Yine parkların ve parkların bakımı ve yeniden canlandırılması. Konak ilçemiz sınırları 

içerisinde bulunan parklarımızın yeniden düzenlenmesi gerekmekte, Selçuk Mahallesi sınırlarında 

bulunan ve iki parçadan oluĢan Cici Park içerisinde spor aletlerinin bazıları sökülmüĢtür. Parkımız 

bakımsızlıktan nasibini almıĢ, temizlenmeli. Ġçerisinde bulunan çeĢme yenden restore edilmeli, gerekli 

düzenlenmeler yapılıp vatandaĢlarımızın bu parka dikkati yönlendirilmeli. Bazı olumsuz olaylar 

yüzünden parkımız kendi haline terk edilmiĢ. Konak ilçesi, Murat Reis Mahallesi’nde bulunan ġehit 

Mehmet Yücesoy, Yüce Sonkut Parkı’na ismini veren Ģehidimize ait tabelanın yenilenmesi gerekmekte. 

Parkımız kötü alıĢkanlıkları olanların uğrak yeri olmuĢ, çevre düzenlemesi ve bakımı yapılmalı. Konak 

ilçesi, Güzelyalı Mahallesi’nde bulunan Susuz Dede Parkı’nın düzenlenmesi gerekli. Diğer 

parklarımızda olduğu gibi burada da kötü alıĢkanlıkları bulunanların istilası yüzünden aileler ve 

çocuklar alanları kullanamamakta. Evet, teĢekkür ederim. Yine Suriye’nin kuzeyinde seyir halinde Türk 

Kızılayı aracına düzenlenen silahlı saldırıda Kızılay görevlimiz, personelimiz Ģehit olmuĢtur. Hakkari 

Yüksekova’da yine Ģehitlerimiz oldu yakın zamanda. ġehitlerimize Allah’tan rahmet diliyorum. Türk 

milletinin baĢı sağ olsun. Sakarya Zaferi’nin 99. yıl dönümünü kutluyor, baĢta Gazi Mustafa Kemal 

ATATÜRK olmak üzere tüm silah arkadaĢlarını rahmet ve dualarla anıyorum. Zulmün ve adaletsizliğin, 

12 Eylül idamlarının 40. yılı 2 gün önce, yıl dönümünde ülkü uğruna bir ömür vermiĢ Ģehitlerimizi 

rahmetle, özlemle anıyorum. 12 Eylül; zulümdür, zillettir, rezalettir, cinayettir. 12 Eylül cuntasına, beden 

ve beyin, beden ve beyin olanlar ise tek kelimeyle zalimdir. Darbeler Türk Demokrasisi’ni, demokrasi 

kültürünü zehirlemiĢtir, Milli Ġradeyi örselemiĢtir, vesayeti özendirmiĢtir, statükoyu beslemiĢtir, her 

darbe, her muhtıra, her kalkıĢma her ara rejim özlemi hiç Ģüphesiz gayri ahlakidir, gayrimeĢrudur, gayri 

millidir, gayri manidir. 12 Eylül 1980 Darbesi, Türkiye’nin yıllarını çalmıĢ, istikbal haklarını çarpıtmıĢ, 

milli hâkimiyeti çoraklaĢtırmıĢtır. Artık darbeler döneminin kapandığını, vesayet arayıĢlarının baĢını 

kaldıramayacağını kararlılıkla ifade ediyor, hepinizi saygılarımla selamlıyorum.  

BAġKAN: Hakan Bey buyurun, ondan sonra size veriyorum, bitiriyoruz.  

HAKAN YILDIZ: Sayın BaĢkan, geçen Mecliste bir dosya sunmuĢtuk Bergama’yla ilgili. Ancak o 

günden bu güne kadar Bergama’nın köy yollarıyla ilgili en ufak bir geliĢme olmadı. Tekrar not etmenizi, 

özellikle Bakırçay Bölgesi Merkez Hizmet Birimimizi bu konuda talimatlandırmanızı talep ediyoruz. 

Çünkü yağmurlar gelmeden, bu yaklaĢık 20-22 köyümüzün köy kollarının acil bir Ģekilde bir bölümünü 

sıcak asfalt, bir bölümünü satı malzemeyle kaplanmasının yapılması lazım. Bergama’daki o çok hoĢ 

yaptığımız Meclisin etkisiyle bu dosyayı size sunmuĢtuk. O günden bu güne kadar da ufak bir geliĢme 

olmadığını ben belirtmek istiyorum. Yine Sayın BaĢkan, çok fazla geçen Meclisteki konuya girmek 

istememekle birlikte, Ģahsımın sizden bir ricası var, “Demokrasi kurallarına herkes uymak zorunda.” 

dediniz ve bu konuda hemfikiriz. Kurallar Ahmet’e, Mehmet’e ya da Hakan’a, baĢkasına göre farklı 

olmaz. Kurallar herkes eĢit uyguladığı müddetçe uzlaĢma sağlanır. Biz o Meclisin ilk Pazartesi 

Toplantısında Cumhuriyet Halk Partili Meclis Üyesi, Güzelbahçe’den, söz alıp 7 dakika 57 saniye 

Bakanlığı, Partimizi hedef alacak ve bir takım bilgilerle, farklı olan bir konuĢma yapmıĢlardı. ġahsınızın 

en ufak bir müdahalesi olmamıĢtı.  Biz, cuma günü tartıĢma konusu olan Mecliste 7 dakika 27 saniyelik 

bir konuĢma yaptım. ġimdi kurallar herkese iĢleyecekse buna bir bakınız, o zaman kuralları birlikte 

iĢletelim derdindeyiz. Sayın Cumhuriyet Halk Partisinin Grup BaĢkan Vekili dediler ki: “Bu 

demokrasinin olmazsa olmazı muhalefettir. Yine muhalefet konuĢacaktır, muhalefet eleĢtirilerini 

yapacaktır.” Tabii ki Ġç Tüzük’teki ilgili madde diyor ki: “Teamüller de vardır.” diyor, ki burası 150 

yıllık bir Belediye. Ben geçen Mecliste, Meclis Büroya uğradığımda sordum, “Dilek Temenniler kaç 

yıldır sürüyor?” Oradaki yetkililerimiz “Ben 20 yıldır, 25 yıldır buradayım. 20-25 yıldır sürüyor.” dedi, 

öncesine de  bakacaklar. Demek ki 20-25 yıldır süren bir gelenek. Genelgede aynen Ģöyle yazıyor; 

“Meclis Üyeleri konuĢmasıyla ilgili Yazılı Önerge verirler, konuĢma talebini. Sayın BaĢkan süresini ve 

söz verip vermemeyi değerlendirirler.” ġimdi geçen bir sempozyumda farklı demokrasi olmasının, bu 

kente demokrasinin örnek olmasından dem vuran bir Belediye BaĢkanından, bir Meclis Üyesi olarak, 

geçtiğimiz hafta Grup BaĢkan Vekillerimiz zaten bu konuda görüĢtüler. Ondan önce de bir görüĢme 

vardı. Bu geleneklerimizi, demokratik geleneklerimizi korumak adına, yazılı olan bazı kuralların 

yarattığı çeliĢkileri ortadan kaldırmak adına, cidden muhalefetin ya da sadece biz değil diğer Meclis 

Üyesi ArkadaĢlarımızın da kentlilerin sorunlarını… Sonuçta burada neyi konuĢuyoruz? ġimdi ben, 
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Bergama’yla ilgili söz aldım, konuĢuyorum, ilettim. Gündem maddelerinde bunu iletebilme Ģansım var 

mıydı? Yoktu. Yarın birkaç konu gelecek, ki geçen Mecliste Güzelbahçe’deki bir uygulamayla ilgili 

konuĢtuk. Doğal olarak Ģahsımızla ilgili ya da baĢka bir olayla ilgili konuĢmuyoruz, kentin sorunlarıyla 

ilgili konuĢuyoruz. Birer ikiĢer dakika süre aĢmalar olabilir ama eleĢtiride üslubumuzu ve tarzımızı 

özenli seçiyoruz, özenli seçmeye de gayret ediyoruz. Çünkü tarzımız bu, bunu yapmak zorundayız. 

Bazen Mecliste…  

BAġKAN: Toparlayalım Hakan Beyciğim.  

HAKAN YILDIZ: Mecliste… Sürem var Sayın BaĢkan, arkadaĢlar uyarır, 5 dakikayı doldurmadım.  

BAġKAN: Ben 5 dakika vermiyorum.  

HAKAN YILDIZ: ġimdi bu da antidemokratik oluyor Sevgili BaĢkan.  

BAġKAN: Ben dinliyorum sözünüzü… 

HAKAN YILDIZ: Çünkü geçen toplantıda 5 dakika var, bu toplantıda 5 dakika vermiyorsunuz.  

BAġKAN: Hakan Bey, toparlayın. 

HAKAN YILDIZ: Peki Ģöyle… Bakın, genelge Ģunu demiyor: “BaĢkan istediği Meclis Üyesine 10 

dakika, istemediğine 2 dakika verir.” demiyor. ġimdi bir süre hakkı tanıdıysanız, ben de ortalama 

alsınlar, tüm Meclis Üyeleri ne kadar konuĢursa o sürede konuĢuyorum ve toparlıyorum. 

BAġKAN: Lütfen.  

HAKAN YILDIZ: Sayın BaĢkan, eylem ve söylem bütünlüğü bekliyoruz. Demokratik bir tavır 

bekliyoruz. Bu sürelerin Grup BaĢkan Vekilleri tarafından adil ve eleĢtirilere cevap verebilir ölçüde 

olması noktasında değerlendirilmesini talep ediyoruz.  Son kez Ģunu söyleyeyim: 12 Eylül Darbesi 

baĢarılı olmuĢ ve yıllarca bizler darbe anayasalarıyla yönetildik ama Allah’a çok Ģükür ki 2015 

Temmuz’da, bu milletin darbeye izin vermediğini, 250 Ģehit vererek, hiçbir parti ayrımı yapmadan 

sokağa inerek verdiği mücadeleyi gördük. Ben hem 12 Eylül’de asılan, haksız yere asılan tüm 

Ģehitlerimizi, hem 15 Temmuz’da gözünü kırpmadan tanklara, bombalara hedeflere koĢan 252 tane 

Ģehidimizin ve bu süreçte gazi olan hepimizi yâd ediyorum, anıyorum, gazilerimize uzun ömürler 

diliyorum ama Sinan Bey’i de çok severim. ġunu da söyleyeyim; 15 Temmuz göstermiĢtir ki bu ülkede 

darbe fikriyatının, darbe zihniyetinin yeĢermesi mümkün değildir. Bu milletin iradesi artık 12 Eylül’deki 

gibi izin vermeyecektir. TeĢekkür ederim.  

BAġKAN: TeĢekkür ederiz. Evet, buyurun Mustafa Bey, sonra Nilay Hanım size vereceğim.  

MUSTAFA ÖZUSLU: Değerli BaĢkan, Değerli Meclis Üyeleri. ġimdi biraz önce AK Parti Grup 

Sözcüsü ArkadaĢımızın tam söylediği noktadan devam etmek istiyorum. Kendisi diyor ki, aslında geçen 

Meclisteki, geçen Meclisteki o tatsız hadisenin yaĢandığı anda da zaten kendisi konuĢuyordu, ve Ģöyle 

diyordu: “Ben AK Parti Grubu adına konuĢuyorum. Ġstediğim kadar konuĢurum.”   

HAKAN  YILDIZ: Hiç öyle bir ifade kullanmadım. Lütfen.  

MUSTAFA ÖZUSLU: Tutanaklar bakarız.  

HAKAN  YILDIZ: Bak tutanaklara ama bak olmaz, bu ithamlar olmaz. 

MUSTAFA ÖZUSLU: Aynı Ģeyi söylüyorum.  

BAġKAN: Hakan Bey, kimse kimsenin sözünü kesmedi.  

MUSTAFA ÖZUSLU: Bu provokasyonlara… 

BAġKAN: Kimse kimsenin sözünü kesmedi, siz kesemezsiniz. 

 

MUSTAFA ÖZUSLU: Bakın… 

BAġKAN: Kesemezsiniz. 

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan, sesi yükseltmeden konuĢursanız… 

MUSTAFA ÖZUSLU: Bir dakika… 

BAġKAN: Ama kesemezsiniz, sözü kesemezsiniz… 

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan… 

BAġKAN: Söylüyorum. 

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan, burada kimse kimsenin sözünü…  

BAġKAN: Kimse kimseye müdahale etmedi Ģu ana kadar, siz de oturun lütfen. 

ÖZGÜR HIZAL: Ben oturacağım Sayın BaĢkan.  

BAġKAN: Oturun lütfen. Dinliyorum ben sizi.  

ÖZGÜR HIZAL: Burada, karĢınızda öğrenciniz falan yok Sayın BaĢkan. 

BAġKAN: Ben de sizin öğrenciniz değilim, siz de oturun.  

MUSTAFA ÖZUSLU: Değerli ArkadaĢlar… 

ÖZGÜR HIZAL: Ben size nezaketsizlik yapmıyorum, lütfen. 
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BAġKAN: Tamam, tamam, evet. 

MUSTAFA ÖZUSLU: ġimdi, tutanaklardan getirip göstereceğim. Tutanaklardan getirip göstereceğim o 

anın ne olduğunu. 

BAġKAN: Laf atmayın. Allah Allah. 

MUSTAFA ÖZUSLU: ġimdi… (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler 

ve sözler) Ben lafa cevap veririm arkadaĢlar. Bakın, hiç benle yarıĢamazsın. Biraz önce diyor ki, 

demokrasinin arkasından nasıl dolanabilirimi anlatıyor Hüsnü BOZTEPE. Diyor ki: “Eğer…” diyor, 

“…siz…” diyor, “…benim söz ve konuĢma hakkımı kısıtlarsanız, ben de Gündemdeki…” O da var 

tutanakta, biraz önce konuĢtunuz, diyor ki: “O zaman Gündemdeki her maddede söz alırım.” Yani 

kilitlerim bu Meclisi demek istiyor ama olmaz, bakın olmaz. Değerli KardeĢim, olmaz, olmaz. 

Gerçekten olmaz. Neden olmaz biliyor musunuz? Eğer bu Meclisi, bu Meclisi, bu Meclislin kuralarına 

göre, yani Bakanlığın koyduğu Genelgelere göre, o Genelge çerçevesinde, bizim burada 

oluĢturduğumuz hüsn-ü niyet çerçevesinde oluĢturamaz ve götüremezsek bu iĢi, keyfiyete bindirirsek bu 

iĢ olmaz, Değerli KardeĢim, olmaz. Problem nerede çıkıyor biliyor musunuz? Yani bir daha çıkmaması 

için bu konuĢmayı yapıyorum. Problem nerede çıkıyor Değerli KardeĢim? ġurada çıkıyor: yahu ben 

görmedim, gören varsa söylesin. Herhangi bir maddede, mesela geçen Mecliste ESHOT’un zamlarının 

konuĢulduğu yerde herhangi bir Ģekilde hangi arkadaĢımız istediği Ģekilde sözünü söyleyemedi, 

muhalefet temsilcilerinden ve o konuyla ilgili bir görüĢünü vaaz etmedi ve burada Ġzmir halkına, millete 

göndermedi? Hepsi var, tutanaklarda var. Orada sorun yok, dinliyoruz Sayın BaĢkan da dinliyor biz de 

dinliyoruz ama hani tabiri caizse zurnanın zırt dediği yer neresi oluyor biliyor musunuz? Geliyoruz 

Gündem DıĢı KonuĢmalara, aynı konular bazen defalarca aynı Ģahsiyetler tarafından dile getiriliyor ve 

BaĢkan’a yönelik haksız bir takım ithamlar yapılıyor. Sonuçta siz Ġzmir halkına karĢı sorumluysanız, biz 

de Ġzmir halkına karĢı sorumluyuz ve BaĢkanımızın yaptığı icraatlar, BaĢkanımızın moral ve 

motivasyonunun bozulmaması, Cumhuriyet Halk Partisi ve Ġzmir’deki genel olarak Ġzmir halkının 

çıkarına olan bir davranıĢtır. Bu hassasiyeti gösterdiğimiz zaman da o zaman dönüyorsunuz tekrar 

oradan, “Böyle olmuyor. Demokrasi bu değil, Ģu değil.” Asgari müĢterekte buluĢmamız lazım Değerli 

KardeĢim. 

BAġKAN: Evet, toparlayalım, toparlayalım. 

MUSTAFA ÖZUSLU: Toparlıyorum BaĢkan’ım, yani buradaki amacım Ģu:  baĢta söylediğim gibi ilk 

giriĢ konuĢmasında, Meclis açılırken, yani demokratik bir Mecliste sözümüzü hakkıyla, sonuna kadar 

kullanarak, Ġzmir’in meselelerinde farklı düĢündüğümüzü de göstererek, aynı düĢünmek zorunda 

değiliz, düĢünemeyiz, düĢünmeyeceğiz ayrıca, demokrasi bu değildir. Siz baĢka Ģey savunacaksınız, ben 

baĢka bir Ģey savunacağım ama sonuçta demokrasi tecelli edecek Değerli KardeĢlerim, yani lütfen, 

gerçekten bu Mecliste kimse kimsenin düĢmanı değil yahu, hepimiz bu milletin çocuklarıyız, bu halkın 

evlatlarıyız.  

BAġKAN: TeĢekkür ederiz.  

MUSTAFA ÖZUSLU: Olsa olsa farklı partilerde oluruz. TeĢekkür ederim. 

BAġKAN: Tamam, Nilay Hanım sizle bitireceğim.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan’ım… 

BAġKAN: Mikrofon verirseniz… Evet, geldi. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġstanbul Üniversitesi Hukuk Fakültesinin çok değerli bir hocası vardı; Saim 

ÜSTÜNDAĞ, vefat etti. Usul Hukuku kitabının önsözünde Ģunu yazardı: “ġekil, keyfiliğin can 

düĢmanı; hürriyetin ikiz kardeĢidir.” JHERĠNG söylemiĢ. Bugün bunu gerçekten görüyoruz ve 

yaĢıyoruz. ArkadaĢlarımız, Özgür Bey AK Parti Grup BaĢkanı Vekili, Hakan Bey Grup Sözcüsü, 

diyorlar ki; “Teamüllere de uyalım, bunları dikkate alalım.” Oysa ki hukukun en temel kuralı; en baĢta 

Anayasa Hukukumuz var. Anayasa Hukukunun altında diğer kanunlar geliyor. Kanunların altında 

yönetmelikler, yönetmeliklerin altında genelgeler... Bunlar içerisinde yazılı olmayan bir kuraldır 

teamüller. Arasında bir boĢluk varsa, bir çeliĢki varsa bu yazılı kurallar bir problemi çözemiyorsa 

teamüllere baĢvurulur. Ortada bir yönetmelik var, bu yönetmeliği de biz belirlememiĢiz. AK Partinin 

Bakanlığı, Çevre ve ġehircilik Bakanlığının Belediye Meclis ÇalıĢma Yönetmeliği, bunu CHP’li bir 

Belediye de belirlememiĢtir. Dolayısıyla bizim bu kurallara uymamız hukuk devletinin bir gereğidir. 

Öncelikle bunu anlamaları gerekiyor. Gerekirse bir seminer verelim, Belediye Meclis ÇalıĢma 

Yönetmeliğini hep beraber yeniden okuyalım ama baĢından beri geldiğimiz nokta burası oluyor. Ben 

Ģunu söylemek istiyorum, izin verin; BüyükĢehir Belediye Meclisi bugün en demokratik çalıĢan 

Belediye Meclisidir. AK Partiden gelen önergeleri alıyoruz, Komisyonlara gönderiyoruz,  

Komisyonlarda aynı Ģekilde AK Partili Belediyeler lehine kararlar çıkarıyoruz. Demin de söyledi AK 
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Parti Grup BaĢkan Vekilimiz, büyük bir oranda oybirliği ile çıkıyor, yani bu Meclis vatandaĢı dikkate alıyor, 

vatandaĢın sorunlarına çözüm üretmeye çalıĢıyor. Lütfen bu polemiklere, bu gereksiz spekülasyonlara izin 

vermeyelim, hiçbirimiz izin vermeyelim. Ben Hüsnü Bey’e de bir Ģey söylemek istiyorum; baĢından beri 

Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanımızın Seferihisar Belediye BaĢkanlığıyla ilgili her Mecliste mutlaka bir 

sözü var. Ben artık bu sözleri, bu Meclis ortamında demokratik olarak dile getirilen düĢünceler olarak 

görmüyorum. Çünkü kiĢilik haklarını ihlal ediyor. ġimdi, Seferihisar ilçesinde, “BaĢkanımız hakkında halka 

sorduk.” diyor.  Ne zaman, kime, neyi sormuĢ? You Tube’da yayınlanan video nedir, o çekim nedir, vesaire? 

Burada sorulacak olan halk, seçimle halka sorarsınız, halk seçimini yapar, gider, oyunu kullanır, göreve 

getirir. Bugün Seferihisar Belediyesi demek ki çok güzel yönetilmiĢ ki yine bir CHP’li Belediye burada 

yönetimi devralmıĢ. Yine Seferihisar Belediyesi çok güzel yönetilmiĢ ki bugün Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi 

CHP’li  Belediye BaĢkanını göreve getirmiĢ. Lütfen… 

BAġKAN: TeĢekkür ederim.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Lütfen saygıda kusur etmeyelim.  

BAġKAN: Sağ olun. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: TeĢekkür ederim. 

BAġKAN: Değerli ArkadaĢlar, uzatmayacağım, sadece bir iki Ģey söyleyeceğim. Elbette herkesin öz geçmiĢi 

referansıdır, hiç kuĢkusuz. Bu öz geçmiĢler üzerinden siyaset yapmak, bu Meclisin iĢi değildir. Olabilir, 

geçmiĢte baĢka siyasi partilere inanmıĢ olabilirsiniz, onlarda çalıĢmıĢ olabilirsiniz, sonra gelmiĢsiniz baĢka 

bir partide çalıĢıyor olabilirsiniz, kimsenin meselesi değildir. Burada Dilek Temenniler ya da Gündem DıĢı 

KonuĢmalarda sürekli kiĢilerin üzerinden saldırı yaparak, incitecek Ģeyler söyleyerek, geçmiĢini eleĢtirerek 

siyaset yapmak, söz almak bu Meclise yakıĢmıyor. Üzüldüğüm, sinirlendiğim Ģey budur. Varsa hukuki bir 

dayanağınız, verirsiniz nasıl batırmıĢ ispat edersiniz. Adliyesi var, SayıĢtayı var, müfettiĢi var; ispat dersiniz. 

Nereyi satmıĢ, kime satmıĢ, kime satmıĢ, biri mi zenginleĢtirmiĢ, çok basit. Bu Meclis Salonunda kiĢilerin öz 

geçmiĢleri üzerinden siyaset yapılmasına izin vermeyeceğim. Bu Meclis, buranın yeri değildir. Bunu isteyen, 

istediği mecrada konuĢsun, tartıĢsın arasında. Bizim konuĢacağımız Ģey, aynen Hakan Bey’in söylediği gibi 

Bergama’nın meselesidir, ÖdemiĢ’in meselesidir, bunları konuĢuruz. Bunları da konuĢmaya sabrımız da var, 

inancımız da var, demokrasinin bu olduğuna inanıyoruz zaten ama her toplantının sonunda; “BatırmıĢtın, 

batırdın, sordum…” DüĢünebiliyor musunuz; gidiyor orada arkadaĢ, video çekiyor, soruyor vatandaĢa. Bu 

nedir, bu nedir? Bir Meclis Üyesine bu yakıĢır mı? Değerli ArkadaĢlar, ben çok net söylüyorum; bundan 

sonra bu tür kiĢisel hesaplaĢmaları, kiĢisel öz geçmiĢler üzerinden siyaset yapılmasına izin vermeyeceğim. 

Onun dıĢında demokrasiyi sonuna kadar geniĢleterek, özgürleĢtirerek ama kurallara uyarak devam 

ettireceğiz.  

 

 

IX. TOPLANTIYA KATILAMAYAN MECLĠS ÜYELERĠNĠN MAZERETLERĠNĠN 

GÖRÜġÜLMESĠ 

BAġKAN: Toplantıya Katılamayan Meclis Üyelerinin Mazeretlerinin kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul 

edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 

 

X. ĠKĠNCĠ BĠRLEġĠMĠN GÜN VE SAATĠNĠN TESPĠTĠ VE KAPANIġ 

BAġKAN: Toplantımızı 16 Eylül ÇarĢamba günü, “Saat: 19.00’da yapalım.” diyorlar, güneĢ erken 

batıyormuĢ. Saat 19.00’da, Çandarlı’da, Dikili Belediye BaĢkanımızın ev sahipliğinde yapacağız. 

Toplantının… Toplantımızın Ġzmirimiz’e hayırlar getirmesini diliyorum. 
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                                                                                                                 Meclis BaĢkanı 

 

                                                                                                                     

 

               

 

 

Ġzel ZENGĠNOBUZ DERĠNSU                                                     

Divan Kâtibi 

 

 

 

Sultan ĠPEKLĠ 

Divan Kâtibi 

 

 

Onur YĠĞĠT 

Divan Kâtibi  

       (Bulunmadı) 

 

 

Yusuf DEMĠRCĠOĞLU 

Divan Kâtibi 

(Bulunmadı) 
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